

ဗုဒ္ဓအလိုကျ အဆုံးအမတော်

သဗ္ဗပါပသာ အကရဏံ - မကောင်းတာ(အကုသိုလ်)ဟူသမျှ ဘာမျှမလုပ်ပါနှင့်။
 ကုသလသာ ဥပသမ္ပဒါ - ကောင်းတာ(ကုသိုလ်)မှန်သမျှ အားလုံးပြုလုပ်ပါ။
 သစိတ္တ ပရိယောဒပနံ - မိမိစိတ်ကို မိမိနိုင်အောင်ထိန်းပါ။
 (မကောင်းတာ မလုပ်ဖြစ်အောင် စိတ်ကိုထိန်းပါ)
 ဧတံ ဗုဒ္ဓါန သာသနံ - ဤသုံးမျိုးသည် ဗုဒ္ဓ၏အလိုတော်ကျ အဆုံးအမတည်း။

(ဓမ္မပဒ)

မွန်ပြည်နယ် ချောင်းဆုံမြို့နယ်ရှိ ၆၆ / ၁၁ ကေပို့ဓာတ်အားလိုင်းနှင့်ဓာတ်အားခွဲရုံ ပွင့်လှစ်

စာမျက်နှာ >> ၈



**ဟိုဘက်ကမ်းက
ဒီဘက်ကမ်းက**

**မီးထိန်ထိန်...
မီးထိန်ထိန်...**

သံလွင်မြစ်ကျော် မော်လမြိုင်-ချောင်းဆုံ ဓာတ်အားလိုင်း သွယ်တန်းပြီးစီး၍ ဘီလူးကျွန်း ချောင်းဆုံဒေသတွင် ၂၄ နာရီ ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ပြီ။

[ဓာတ်ပုံ - လျှပ်စစ်]

**မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်မြို့ရှိ ၂၃၀ မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့နှင့်
စွန့်ပစ်အပူသုံးဓာတ်အားပေးစက်ရုံ ပွင့်လှစ်**

စာမျက်နှာ >> ၉

**ပဉ္စမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု
ပူးတွဲကော်မတီ အစည်းအဝေးဆွေးနွေးချက်များ
သဘောတူညီမှုရရှိ**

စာမျက်နှာ >> ၃

**အစာလည်းဆေး
ဆေးလည်းအစာဆိုသော်ငြား . . .**

စာမျက်နှာ >> ၆

စိုင်းဆင်းဆေးဖိတ် - TMR 010126 (0216)
 ငြိမ်းချမ်းရေးဆေးဖိတ် - 02008 (စည်းစိမ်) ၀၃၂/၀၅၁၅

ဒေဝ

အားတိုးဆေးရည်

ကိုယ်တွင်း ဩဇာဓာတ်များအားဖြည့်စွန်းစေရန်
 “ဒေဝအားတိုးဆေးရည်တစ်သင့်ကျန်းစာရေးကိုတာဝန်ယူပါရစေ”

အစားပမာင်
 အစားပမာင်
 အစားပမာင်

ပျောက်တင်းစေပြီး
 အားပြည့်လန်းစေရန်

- ❖ နားကျင့်ရေဖျော်ရည်များအားဖြင့် နားကျင့်ရေဖျော်ရည်များ
- ❖ အထူးသဖြင့် သွေးကြောစနစ်အားဖြင့် အားတိုးဆေးရည်များ
- ❖ အထူးသဖြင့် သွေးကြောစနစ်အားဖြင့် အားတိုးဆေးရည်များ
- ❖ Anti Oxidant Action မှီကြောင်းလက်တွေ့သုတေသနပြုပြီး
- ❖ Acute Toxicity Test ကို ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏အောက်ပြန်မပြည်ထောင်စုအဖွဲ့မှ
- ❖ အစားပမာင် အစားပမာင် အစားပမာင်
- ❖ Side effect ဘေးထွက်ဆိုးကျိုးကင်းမကြောင်း
- ❖ အစားပမာင် အစားပမာင်
- ❖ From Experience - To Evidence

Hot Line
09250295383

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပဉ္စမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှုပူးတွဲကော်မတီ(UPDJC) အစည်းအဝေးဆွေးနွေးချက်များ သဘောတူညီမှုရရှိ

သတင်း >> ရဲခေါင်ညွန့် တတ်ပုံ >> မိုးထောင်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ ကျင်းပခဲ့မှုအပေါ် သုံးသပ်ဆွေးနွေးရန်၊ ယခင်က ပြုလုပ်ခဲ့သော ငြိမ်းချမ်းရေး ဆွေးနွေးပွဲများတွင် အစည်းအဝေးအဆင့် ဆုံးဖြတ်ချက် များ အကောင်အထည်ဖော်မှုအခြေအနေအထား ဆွေးနွေးရန်၊ အမျိုးသားအဆင့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများ ကျင်းပရေးကိစ္စ များဆွေးနွေးရန်နှင့် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ မှတ်တမ်းနှင့်ဆွေးနွေးချက်အစီရင်ခံစာများ ထုတ်ပြန်ရေး ကိစ္စတို့အတွက် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှုပူးတွဲ ကော်မတီ(UPDJC)၏ ပဉ္စမအကြိမ်အစည်းအဝေးကို ပြုလုပ်ခဲ့သည်။



လက်မှတ်ထိုးပြီး နိုင်ငံရေးလုပ်ငန်းစဉ်တွေကလည်း စနေပြီ ဆိုတော့ အခြားတိုင်းရင်းသားအဖွဲ့တွေအနေနဲ့ ပါဝင် လာနိုင်ဖို့ အချိန်ကောင်းလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ငြိမ်းချမ်း ရေးဟာသိပ်ပြီး နူးညံ့သိမ်မွေ့ပါတယ်။ ဒါကြောင့် အခု ရထားတာတွေကို မရရအောင် ဆက်ထိန်းပြီး ရှေ့ကိုရောက် အောင် အားလုံးအတူ လက်တွဲသွားကြဖို့ လိုပါတယ်” ဟု ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ UPDJC တွင်ပါဝင်လာသည့် ဒုတိယ လွှတ်တော်များမှ ကိုယ်စားလှယ် “အမျိုးသားလွှတ်တော်၊ တိုင်းရင်းသားရေးရာကော်မတီ” ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ရီလာနန်တောင် နှင့် “ပြည်သူ့လွှတ်တော်၊ တိုင်းရင်းသားရေးရာနှင့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်မှုကော်မတီ” ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခွန်မောင်သောင်းတို့က မိတ်ဆက်စကားပြောကြားသည်။

ပြည်သူ့လွှတ်တော်၊ တိုင်းရင်းသားရေးရာနှင့် ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်မှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးခွန်မောင်သောင်း က “ကျွန်တော်တို့တာဝန်နဲ့ဝတ္တရားအရ လွှတ်တော်အနေနဲ့ သတ်မှတ်ပေးလို့ ပါဝင်လာခြင်း ဖြစ်ပါတယ်။ တိုင်းရင်းသား တွေရဲ့ စာပေယဉ်ကျေးမှုလေးထိုးတမ်းတွေ၊ တိုင်းရင်းသား ဒေသတွေ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးစတဲ့ အရာတွေကို တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးဖို့ပါ။ ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေးကိစ္စနဲ့ ပတ်သက်လို့တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမယ်။ ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်မယ်။ နောက်လွှတ်တော်ကို တင်ပြမယ် ဆိုတဲ့ ဝတ္တရားတွေလည်း ကျွန်တော်တို့မှာ ရှိမှာဖြစ်ပါတယ်။ ပင်လုံစာချုပ်ကနေ ပေါက်ဖွားလာတဲ့ ဒီငြိမ်းချမ်းရေးကို သဘောတူနဲ့ စေတနာမှန်နဲ့ ပိုင်းဝန်းတည်ဆောက် ကြိုးပမ်း မယ်ဆို အလားအလာကောင်းတွေ အများကြီးရှိမယ်လို့

ယုံကြည်ပါတယ်။ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းနဲ့ ပတ်သက်လို့ ကျွန်တော်အနေနဲ့ ပိုမိုပါဝင်ဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ် ကြောင်း ကတိပြုပါတယ်”ဟု ပြောကြားခဲ့သည်။

ယနေ့ပြုလုပ်သည့် အစည်းအဝေး၌ လာမည့် မတ် ၃၀ ရက် အစိုးရအဖွဲ့အပြောင်းပြီးသည့်အခါ ငြိမ်းချမ်းရေး လုပ်ငန်းစဉ်ကိုလည်း လွှဲပြောင်းပေး၍ ချောချောမွေ့မွေ့ လုပ်ဆောင်နိုင်ရန်၊ ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ ကျင်းပခဲ့မှုအပေါ် သုံးသပ်ဆွေးနွေးရာတွင် NCA ၏ ပြဋ္ဌာန်းချက်အတိုင်း စတင်ဆောင်ရွက်ရန်၊ NCA တွင် ပြဋ္ဌာန်းထားသည့် အမျိုးသားအဆင့်နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲ များကျင်းပရေးကိစ္စများ ဆောင်ရွက်ရန်၊ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်း ရေးညီလာခံမှတ်တမ်းနှင့် ဆွေးနွေးချက် အစီရင်ခံစာများ ထုတ်ပြန်ရေးမှတ်တမ်းဆွေးနွေးချက်နှင့် အစီရင်ခံစာများ အား အစိုးရမပြောင်းခင် မတ်လအတွင်း အချောသပ်၍ ထုတ်ပြန်ရန်၊ ဆဋ္ဌမအကြိမ်ပြုလုပ်ကျင်းပမည့် အစည်းအဝေး အား မတ် ၁ ရက်တွင် ခေါ်ယူရန် ဆွေးနွေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း MPC ၏အထူးအကြံပေး ဦးလှမောင်ရွှေထံမှ သိရသည်။

ဦးလှမောင်ရွှေက “ကျွန်တော်တို့ဒုတိယလွှတ်တော် များက ဖေဖော်ဝါရီ ၁ ရက်မှာစတင်တယ်။ အဲဒီလွှတ်တော် များက UPDJC ကိုယ်စားလှယ် နှစ်ဦးကို ဒီနေ့စေလွှတ် ပါတယ်။ UPDJC အဖွဲ့ဝင်အနေနဲ့ပါ။ အခုလက်ရှိ UPDJC မှာ အစိုးရက ကိုဦး၊ တပ်မတော်ဘက်က ငါးဦး၊ လွှတ်တော်က နှစ်ဦးအနေနဲ့ရှိပါတယ်။ နောင်အစိုးရ တစ်ခုပြောင်းလို့ ပုံစံပြောင်းရင်လည်း ကျွန်တော်တို့ UPDJC က ဆက်ရှိမှာပါ။ နောက်ဝန်ကြီး ဦးအောင်မင်းက NCA လက်မှတ်မရေးထိုးရသေးတဲ့ တိုင်းရင်းသားအဖွဲ့ (၇)ဖွဲ့ကို သူ့အနေနဲ့ အခုလုပ်နေတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ် အကြောင်း နားလည်လာအောင် တွေ့ဆုံရင်းပြုဖို့ရှိပါ တယ်” ဟုပြောသည်။

ပဉ္စမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီ(UPDJC)သို့ UPDJC အဖွဲ့ဝင် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် တက်ရောက်ကြသော ဦးခွန်မောင်သောင်းသည် ပအိုဝ်းအမျိုးသားအဖွဲ့ချုပ် (PNO)၏ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်ပြီး ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ညီလာခံသို့ ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် တက်ရောက်ခဲ့သူတစ်ဦးဖြစ်သည်။ မြစ်ကြီးနားတွင်နေထိုင်သည့် ဒေါ်ရီလာနန်တောင်သည် အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ(NLD)၏ အမျိုးသား လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်ပြီး တက္ကသိုလ်အငြိမ်းစား ပါမောက္ခတစ်ဦးဖြစ်သည်။

မထသ(ဗဟို)ကို ခရီးသည်ပို့ဆောင်ရေးမော်တော်ယာဉ်များကြီးကြပ်ရေးကော်မတီအဖြစ် ပြောင်းလဲဖွဲ့စည်းမည်

သတင်း - ဝင်းဝင်းမော် တတ်ပုံ - ဇော်မင်းလတ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မော်တော် ယာဉ်လုပ်ငန်းပေါင်းစုံထိန်းသိမ်းရေး ကြီးကြပ်မှုဗဟိုကော်မတီ(မထသ)ကို ခရီးသည်ပို့ဆောင်ရေး မော်တော် ယာဉ်ကြီးကြပ်ရေးကော်မတီအဖြစ် ပြောင်းလဲဖွဲ့စည်းရန် သက်ဆိုင်ရာက စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။

ပြောင်းလဲဖွဲ့စည်းသည့်တာဝန်ကို မထသအနေဖြင့် ဆောင်ရွက်ခြင်း မဟုတ်ဘဲ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့က ဖွဲ့စည်းတာဝန် ပေးအပ်သော ကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့၊ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ရေးကော်မရှင် စသည့်အဖွဲ့အစည်းများမှ ဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ပြန်လည် ဖွဲ့စည်းပေးမည်ဖြစ်ရာ အဖွဲ့သစ်ကို လက်ရှိရွေးချယ်ဆဲဖြစ်ကြောင်းနှင့် ရွေးချယ်ဖွဲ့စည်းပြီးပါက ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ထံ တင်ပြ အတည်ပြုချက် ရယူသွားမည်ဖြစ် ကြောင်း မထသ(ဗဟို)မှ သိရသည်။

“ပြောင်းလဲဖွဲ့စည်းမှုကို မထသ အနေနဲ့ ကြိုဆိုတယ်။ ပြောင်းလဲ ဖွဲ့စည်းတဲ့အထဲမှာ ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲ ရေးအဖွဲ့က လေးယောက်၊ ယာဉ်ပိုင်ရှင်၊ ယာဉ်လုပ်သား ကိုယ်စားလှယ် ငါးယောက်ပါတယ်ဆိုတော့ အကယ်၍ အကြောင်းအရာတစ်ခုကို ဆွေးနွေး မယ်ဆိုရင် မဲခွဲမှုက အများစုပေးထား တယ်။ ဥပမာ-ယာဉ်ပိုင်ရှင် ကိုယ်စားလှယ်ဆိုရင် ကော်မတီရဲ့ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌတာဝန် ပေးထားတယ်။ ယာဉ်လုပ်သားကိုယ်စားလှယ်ဆိုရင် တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူးဆိုပြီး လျာထား ပေးထားတယ်။ သူတို့တာဝန်ယူ

ကြီးကြပ်ပေးရမယ့်အပိုင်းကို ရောက် တော့မယ်။ ဒါကြောင့် ကျွန်တော် အမြင်က စနစ်မပြောင်းနိုင်သေး သည့်တိုင်အောင် ဒီလိုပြောင်းလဲ ဖွဲ့စည်းမှုတွေဟာ ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ ပါပြဋ္ဌာန်းချက်တွေအတိုင်း အကောင် အထည်ဖော်နိုင်ရင် အခုအနေအထား ထက် ပြည်သူ့လူထုအတွက် ပိုမို ကောင်းမွန်မယ်လို့ယူဆပါတယ်” ဟု မထသ(ဗဟို)ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှအောင်က သုံးသပ်ပြောကြားသည်။

ကြီးကြပ်မှုကော်မတီတွင် တာဝန် ထမ်းဆောင်မည့်သူ ကိုးဦးဖြင့် အကြမ်းဖျင်းဖွဲ့စည်းထားပြီး အစိုးရ အဖွဲ့က တာဝန်ပေးအပ်သူများ၊ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခံထားရသည့် ယာဉ်ပိုင်ရှင်၊ ယာဉ်လုပ်သားများ ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။ ကြီးကြပ် ရေးအဖွဲ့က ရွေးချယ်ထားသူ လေးဦး၊ ရွေးကောက်တင်မြှောက်ထားသူ ယာဉ်ပိုင်ရှင်၊ ယာဉ်လုပ်သား ကိုယ်စားလှယ်ငါးဦး စုစုပေါင်း ကိုးဦးကို နည်းဥပဒေနှင့်အညီ ဖွဲ့စည်း တာဝန်ပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“ဒီအောက်မှာပဲ မထသ(ဗဟို)လို တိုင်းဒေသကြီး ကြီးကြပ်မှုဗဟို ကော်မတီဆိုပြီး ကော်မတီတစ်ရပ် ပါတယ်။ နောက်အဲဒီကော်မတီ အောက်မှာ တိုင်းဒေသကြီး ကုန်စည် ပို့ဆောင်ရေးမော်တော်ယာဉ်များ ကြီးကြပ်မှုကော်မတီ၊ တိုင်းဒေသကြီး အဝေးပြေးခရီးသည် ပို့ဆောင်ရေး မော်တော်ယာဉ်များ ကြီးကြပ်မှု ကော်မတီ၊ မြို့တွင်းခရီးသည် ပို့ဆောင် ရေးမော်တော်ယာဉ်လိုင်းများကြီးကြပ်

မှုကော်မတီ၊ အရှေ့ပိုင်းခရိုင်၊ မြောက်ပိုင်းခရိုင်၊ တောင်ပိုင်းခရိုင် ပို့ဆောင်ရေးမော်တော်ယာဉ်လိုင်း များ ကြီးကြပ်မှုကော်မတီ၊ တိုင်း ဒေသကြီး စီးလုံးငှားမော်တော်ယာဉ် များကြီးကြပ်မှုကော်မတီ၊ တိုင်းဒေသကြီး ပဋိညာဉ်ဖြင့် ပို့ဆောင်သော(ကြီး/ပို့) မော်တော်ယာဉ်များကြီးကြပ်မှုကော် မတီဆိုပြီး ကိုးခုကို တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်က ပြဋ္ဌာန်းပေးလိုက်တဲ့ ပုဂ္ဂလိကယာဉ်များ စနစ်တကျပြေးဆွဲ ရေးဥပဒေအညီ မထသအဖွဲ့အစည်း တွေကို ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းနေပြီဖြစ်ပါ တယ်”ဟု မထသ(ဗဟို)ဥက္ကဋ္ဌက ပြော သည်။

လက်ရှိမထသ(ဗဟို)ရန်ကုန်မြို့တွင်း တွင် ယာဉ်လိုင်းအဖွဲ့အစည်းပေါင်း ၁၇ ဖွဲ့၊ ယာဉ်လိုင်းပေါင်း ၃၅၂ လိုင်းနှင့် ယာဉ်စီးရေ ၇၄၇၃ စီးရှိပြီး နေ့စဉ်ယာဉ်စီးရေ ၄၆၀၀ ကျော် ထွက်ရှိကာ ခရီးသွားပြည်သူ ၅၃၀၀ မှ ၂၁၀၀၀ ကို သယ်ယူပို့ဆောင်ပေးလျက် ရှိသည်။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် အခြား ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး များသို့ ဆက်စပ်ပြေးဆွဲနေသည့် မော်တော်ယာဉ်လိုင်းပေါင်းစုံ ထိန်းသိမ်း ရေးကော်မတီ(အဝေးပြေး)ယာဉ်လိုင်း တွင် ယာဉ်လိုင်းပေါင်း ၁၄၅ လိုင်းနှင့် ယာဉ်စီးရေ ၁၆၄၄၀ စီးဖြင့် ပို့ဆောင် ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

လက်ရှိအခြေအနေအတိုင်း မထသ (ဗဟို)သည် ပုဂ္ဂလိကမော်တော်ယာဉ် များကို အခြေပြုပြေးဆွဲရသည့် အတွက် စီမံကွပ်ကဲမှုအပိုင်းနှင့် ပြည်သူ့ လူထုအကျိုးငှာ ဆောင်ရွက်ပေးရ သည့် အပိုင်းတွင် အားနည်းချက်များ ရှိကြောင်း၊ ပုဂ္ဂလိကများဖြစ်ခြင်း ကြောင့် တစ်နေ့တာပြေးဆွဲမှုအပေါ် ရရှိသော ဝင်ငွေကို ခွဲဝေခံစားမှု ကြောင့် ယာဉ်စီးခပိုမိုတောင်းခံခြင်း၊ လမ်းကြောင်းမမှန် ပြေးဆွဲခြင်းစသည့် စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်မှုများကို ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့က ထုတ်ပြန် ထားသော ပြစ်မှု၊ ပြစ်ဒဏ်(၁၃၈) ချက်ဖြင့်သာ အရေးယူဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။



မထသ(ဗဟို)ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှအောင်။

“ရန်ကုန်မြို့ သယ်ယူပို့ဆောင်မှု အားနည်းတာက မထသကြောင့်လို့ ယူဆနေကြတယ်။ ကားတစ်စီး ဒီနေ့လိုင်းဆွဲချင်ရင် မထသ(ဗဟို)က ခွင့်ပြုလို့မရသလို ထွက်အောင်လည်း တွန်းအားပေးလို့ မရပါဘူး။ ဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်တွေကို ကိုင်တွယ်တဲ့အဖွဲ့ အစည်းတွေရဲ့ ခွင့်ပြုချက်ကို လိုက်နာ ရပါတယ်။ လိုက်နာမှု ရှိ/မရှိဆိုတာကို မထသက ကြီးကြပ်ပေးတာပဲဖြစ်ပါ တယ်”ဟု မထသ(ဗဟို)ဥက္ကဋ္ဌက ဆိုသည်။

မထသ(ဗဟို)သည် ပြည်သူ့ ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းဖြစ်ခြင်းကြောင့် ပြည်သူများ၏ အခက်အခဲကို ကြားသိပြီး ဖြေရှင်းပေးရန်အတွက် လူကိုယ်တိုင်သော် လည်းကောင်း၊ စာဖြင့်သော်လည်းကောင်း မထသ၏ လူမှုဝန်ထမ်းဆိုင်ရာအဖွဲ့က တာဝန် များ ဖုန်း-၈၅၀၀၆၅၁၊ ၀၀၁၆၅၀- လိုင်းခွဲ ၂၀၀၊ ၂၀၇ နှင့် ၈၅၀၀၆၀၄ တို့သို့ လည်းကောင်း ဆက်သွယ်အကြံ ပြုခြင်း၊ ဝေဖန်ထောက်ပြခြင်းများကို ပေးပို့ဆောင်ရွက်နိုင်ကြောင်း နှိုးဆော် ထားသည်။

၂၀၁၇ ခုနှစ်အတွင်း အကြိမ်ပေါင်း ၁၄၀၀ ကျော်၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် အကြိမ်ပေါင်း ၂၀၀၀ ကျော်တိုင်ကြား မှုများရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ တိုင်ကြားမှုများအပေါ် စစ်ဆေး၍ မှန်ကန်ပါက အရေးယူအပြစ်ပေးခြင်း၊ တိုင်ကြားသူများထံ ပြန်လည်အသိပေး ခြင်းဆိုသည့် လုပ်ငန်းစဉ်(၃)ရပ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယခုကဲ့သို့ မထသ၏ပြောင်းလဲ ဖွဲ့စည်းမှုသည် ပြည်သူ့လူထုတွေ့ရှိနေ ရသည့် အခက်အခဲကို ဖြေရှင်းပေး နိုင်မည်ဟုယူဆကြောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအနေဖြင့် လက်ရှိအများပြည်သူ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး အခန်းကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအပေါ် ဥပဒေများ ပြဋ္ဌာန်းပြီး ပြောင်းလဲဖွဲ့စည်းခြင်း၊ စီမံ ကွပ်ကဲမှုပြောင်းလဲခြင်း၊ ယာဉ်ပိုင်ဆိုင် မှုနှင့် ပြေးဆွဲမှုစနစ်များပြောင်းလဲ ခြင်းများကို ပြုလုပ်နေခြင်းကြောင့်

ယခုအခိုက်အတန့်အတွင်း ဖြစ်ပေါ် လာသည့် အခက်အခဲများကိုလည်း အချိန်မရွေး အသိပေးနိုင်ကြောင်း၊ အကြံပြု ဝေဖန်ထောက်ပြခြင်းများကို ကြိုဆိုပါကြောင်း မထသ ဥက္ကဋ္ဌက ပြောသည်။

အိမ်စောင့်အစိုးရမတိုင်မီ ခေတ် ကာလက မော်တော်ယာဉ်လိုင်းများကို ယုန်၊ ဆင်၊ ကြွ၊ ပုစွန်၊ နဂါး၊ လက်ရုံး၊ ရွက်လှေ စသည့် အရုပ်တံဆိပ်များဖြင့် သတ်မှတ်ပြေးဆွဲခဲ့သည်။ ထိုအချိန်က မော်တော်ယာဉ်လုပ်ငန်းများကို စုစည်း ထိန်းကွပ်သည့် အဖွဲ့အစည်းမရှိခြင်း ကြောင့် ယာဉ်တစ်စီးနှင့် တစ်စီး ပဋိပက္ခများဖြစ်ပေါ်ခဲ့၍ အိမ်စောင့် အစိုးရလက်ထက်တွင် ရန်ကုန် မြို့တော်အတွင်း ပြန်ကြွလုပ်ကိုင် နေသည့် ပုဂ္ဂလိကမော်တော်ယာဉ် အားလုံးကို ဖျက်သိမ်းပြီး စုစည်း ကြီးကြပ်ခဲ့ကာ ယာဉ်လိုင်းများကို လည်း အရုပ်တံဆိပ်အစား ယာဉ်လိုင်း အမှတ်များဖြင့် ပြောင်းလဲပြေးဆွဲခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ ၁၉၆၂ ခုနှစ် တော်လှန်ရေးကောင်စီလက်ထက် တွင် ရန်ကုန်ခရီးသွားလုပ်ငန်း အဆင် ပြေစေရန် ၂၀-၈-၁၉၆၂ ခုနှစ်တွင် မော်တော်ယာဉ်လိုင်းပေါင်းစုံကြီးကြပ် ရေးကော်မတီကို ဖွဲ့စည်းတာဝန် ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ယင်းမှ တစ်ဆင့် ခေတ် ကာလအလိုက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မော်တော်ယာဉ်လိုင်းပေါင်းစုံထိန်းသိမ်း ရေးကြီးကြပ်မှု(ဗဟို) ကော်မတီ (မထသ)အဖြစ် လက်ရှိကာလတိုင် အောင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

နိုင်ငံတကာ

အိန္ဒိယနိုင်ငံ ဟာယာနားပြည်နယ်တွင် ပဋိပက္ခဖြစ်ပွား၊ လူသုံးဦးသေဆုံးပြီး ၇၀ ကျော်ထိခိုက်ဒဏ်ရာရ

နယူးဒေလီ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

အိန္ဒိယနိုင်ငံမြောက်ပိုင်း ဟာယာနားပြည်နယ် ရှိ တောင်ပိုင်းတွင် အစိုးရအလုပ်အကိုင်နှင့် ပညာရေး အခွင့်အလမ်းအတွက် ဆန္ဒထုတ်ဖော်သူများက လက်နက်တိုက်ပွဲများကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက် ညပိုင်းကစပြီး ဒေသဆိုင်ရာဝန်ကြီးတစ်ဦး၏နေအိမ် အပါအဝင် အဆောက်အအုံများအား မီးတင်ရှို့မှုများ လုပ်ဆောင်ခဲ့ခြင်းကြောင့် ပဋိပက္ခအကြီးအကျယ်ဖြစ်ပွား ခဲ့ရာ လူသုံးဦးသေဆုံးပြီး ၇၀ ကျော်ထိခိုက်ဒဏ်ရာ ရရှိခဲ့ ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက မီဒီယာသို့ ယနေ့ ပြောကြားသည်။

အိန္ဒိယတပ်မတော်သည် အဆိုပါ ပဋိပက္ခဖြစ်ပွားရာ ဒေသရှိပြည်သူများအား ဘေးလွတ်ရာအရပ်သို့ ပြောင်း ရွှေ့ပေးရေးအတွက် ရဟတ်ယာဉ်များကို အသုံးပြုပြီး ယင်း ပဋိပက္ခကြောင့် လမ်းပျက်စီးမှုများ ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီးနောက် ညမထွက်ရအမိန့်ကိုပါ တစ်ပါတည်း ထုတ်ပြန်ကြေညာ လိုက်ကြောင်း သိရသည်။ အာဏာပိုင်များက ညမထွက် ရအမိန့်ထုတ်ပြန်ခဲ့သော်လည်း ပဋိပက္ခဖြစ်ပွားမှု အခြား ပြည်နယ်များသို့ ပျံ့နှံ့သွားပြီး ဘူဒါခယ်ဒါကျေးရွာတွင်

ရထားဘူတာတစ်ခု၊ ရွာတစ်ခုခန့်တွင် ဘတ်စ်ကားတစ်စီး၊ မော်တော်ယာဉ်များနှင့် ဓာတ်ဆီဆိုင်တစ်ခုတို့ကို မီးတင် ရှို့ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အိန္ဒိယပိုင် အော်လံအိန္ဒိယဒေသဒီယိုအသံလွှင့်ဌာနမှ ကြေညာချက်အရ ယင်းပဋိပက္ခဖြစ်ပွားမှုကြောင့် လူသုံးဦး သေဆုံးပြီး ဒေသတွင်းရထားခရီးစဉ် ၄၅၀ ခန့်ကို အာဏာ ပိုင်များက ဖျက်သိမ်းခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ ယင်းဖြစ်စဉ် နှင့်ပတ်သက်ပြီး သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတစ်ရပ်ပြုလုပ် ရာတွင် ဟာယာနားပြည်နယ်ရဲချုပ် ပိုင်ပီဆင့်ဂါးလ်က ပြည်နယ်အတွင်း အခြေအနေပုံမှန် ပြန်ဖြစ်လာရေးအတွက် မိမိတို့အနေဖြင့် အတတ်နိုင်ဆုံးကြိုးစားလျက်ရှိကြောင်း၊ ဒေသအတွင်း တရားဥပဒေစိုးမိုးမှုပြန်လည် ရရှိရေးအတွက် ပဟိုအစိုးရမှ စစ်ကူများစေလွှတ်ပေးရန် မိမိတို့တောင်းဆို ထားပါကြောင်း၊ ယင်းအခင်းဖြစ်မှုတွင် လူသုံးဦးသေဆုံးပြီး ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များအပါအဝင် လူ ၇၀ ကျော်ထိခိုက်ဒဏ်ရာ ရရှိခဲ့ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

တစ်ဆက်တည်းမှာပင် အဆိုပါဖြစ်စဉ်နှင့် ပတ်သက် ပြီး အဆင့်မြင့်အရာရှိ အစည်းအဝေးတစ်ရပ်ကို မြို့တော် နယူးဒေလီတွင် ယနေ့ကျင်းပရာ အိန္ဒိယပြည်ထဲရေး



ဝန်ကြီးရာဂျက်ဆင့်က သဘာပတိအဖြစ် တာဝန်ယူ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ပဋိပက္ခဖြစ်ပွားရာရှိတောင် ဒေသတွင် မိုတိုင်းအင်တာနက် ဆက်သွယ်ရေးစနစ်များအား ဆိုင်းငံ့ထားရန်နှင့် စာသင်ကျောင်းများအား ပိတ်ပင်ထား ရန် တာဝန်ရှိသူများက အမိန့်ထုတ်ပြန်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ ဆင်ယာ။

တရုတ်(တိုင်ပေ) နိုင်ငံတကာလေဆိပ်တွင် ကြိုတင်အသိပေးထားခြင်းမရှိသည့် ဂျပန်ယန်း ၁၁၉ သန်းအား သိမ်းဆည်းရမိ

တရုတ်(တိုင်ပေ) ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ တရုတ်နိုင်ငံ (တိုင်ပေ)ရှိ တိုင်ယွန် နိုင်ငံတကာလေဆိပ်တွင် အကောက် ခွန်ဌာနသို့ ကြိုတင်အသိပေးထား ခြင်းမရှိဘဲ ခရီးဆောင်အိတ်ဖြင့် သယ်ဆောင်လာသည့် ဂျပန်ယန်း ၁၁၉ သန်း (အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၁ သန်း) ကို ဂျပန်အမျိုးသားတစ်ဦးထံမှ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက်က သိမ်းဆည်းရ မိကြောင်း အကောက်ခွန်ဝန်ထမ်း များက မီဒီယာသို့ ပြောကြားသည်။



အသက် ၄၀ ဝန်းကျင်အရွယ်ရှိ အဆိုပါ ဂျပန်အမျိုးသားတစ်ဦးက တိုင်ယွန်နိုင်ငံတကာ လေဆိပ်ရှိ ခရီးဆောင်အိတ် စစ်ဆေးရေးကောင် တာတွင် စစ်ဆေးမှုခံယူနေစဉ် အဆိုပါဂျပန်ငွေစက္ကူများကို တွေ့ရှိခဲ့ ခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းဂျပန်အမျိုးသားသည် ဖိလစ် ပိုင်နိုင်ငံ မနီလာမြို့သို့ ထွက်ခွာရန် စီစဉ်ထားကြောင်း သိရသည်။ ယခုငွေစက္ကူ ဖမ်းဆီးရရှိမှုပမာဏ သည် ယခင်ဖမ်းဆီးရရှိခဲ့သောပမာဏ များထက် ပိုမိုများပြားကြောင်း တရုတ်(တိုင်ပေ) အကောက်ခွန်

လေဆိပ်အာဏာပိုင်များက ဆိုသည်။ ဖမ်းဆီးရမိသည့် ငွေစက္ကူများသည် ဂျပန်ယန်း ၁၀၀၀၀ တန်များဖြစ် သည်။ ခရီးသွားများအနေဖြင့် အမေရိ ကန်ဒေါ်လာ ၁၀၀၀၀ နှင့်ညီမျှသော နိုင်ငံခြားငွေများကို သယ်ဆောင်သွား မည်ဆိုပါက အကောက်ခွန်ဌာနသို့ ကြိုတင်အသိပေးရမည်ဖြစ်ကြောင်း တရုတ်(တိုင်ပေ) အကောက်ခွန်

ဌာနက ကြေညာထားသည်။ ငွေစက္ကူများအစစ်၊ အတူတိုက်ကျ စွာသိရှိစေရန် စစ်ဆေးမှုများပြုလုပ် မည့်အပြင် ကြိုတင်အသိပေးခြင်း မရှိဘဲ ငွေစက္ကူပမာဏအများအပြား သယ်ဆောင်လာခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ လည်း တာဝန်ရှိသူများက စုံစမ်း စစ်ဆေးမှုများ ဆက်လက်ပြုလုပ်လျက် ရှိသည်။ အင်န်အိတ်ချီကေ။

ယီမင်နိုင်ငံတောင်ပိုင်းမှ မြို့တစ်မြို့အား အယ်လ်ခိုင်ဒါစစ်သွေးကြွများသိမ်းယူ

အေဒင် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ယီမင်နိုင်ငံတောင်ပိုင်းမှ အက်ဝါ မြို့အား အယ်လ်ခိုင်ဒါစစ်သွေးကြွ အဖွဲ့ဝင်ဒါဇင်များစွာက ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ရက်တွင် သိမ်းယူထိန်းချုပ်လိုက် ကြောင်းဒေသခံများက ပြောကြား သည်။ အယ်လ်ခိုင်ဒါစစ်သွေးကြွ များက ယင်းဒေသတွင်း၌ အဆိုပါ မြို့အား သိမ်းယူခြင်းဖြင့် ၎င်းတို့၏ ထိန်းချုပ်နိုင်မှုကို ပိုမိုကျစ်လျစ်ခိုင် မာသွားစေကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။ အယ်လ်ခိုင်ဒါ စစ်သွေးကြွများ

သည် လွန်ခဲ့သည့် လအနည်းငယ် အတွင်းကပင် အက်ဝါယန်ပြည်နယ် အတွင်းရှိ ကမ်းရိုးတန်းဒေသ မြို့တစ် မြို့နှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ရှိ ခရိုင်အချို့အား သိမ်းယူခဲ့ကာ လူဦးရေ ၃၀၀၀ ကျော် ရှိပြီး ပထဝီအနေအထားအရ အရှေ့ ဘက်ကမ်းခြေနှင့် အချက်အချာ ကျသော အဆက်အသွယ်ရှိသည့် ဇင်ဂျီဟာမြို့ငယ်လေးအားလည်း သိမ်း ယူထားခဲ့သည်။ အယ်လ်ခိုင်ဒါ စစ်သွေးကြွများက အဆိုပါမြို့အား နံနက်ပိုင်းအချိန်တိုက် ခိုက်ရာတွင် ၎င်းတို့အား ဆန့်ကျင် တိုက်ခိုက်သည့် ပေါ်ပြူလာခုခံရေး အဖွဲ့နှင့် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ပွား ကာ ယင်းခုခံရေးအဖွဲ့ဝင်သုံးဦး သေဆုံးခဲ့ကြောင်း ဒေသခံများက ပြောကြားသည်။ ဆင်ယာ။

မြောက်ကိုရီးယားဘက်မှ အမြောက်ပစ်ခတ်သံ တောင်ကိုရီးယားရေပြင်နက်ရှေ့တန်းကျွန်းများမှ ကြားရဟုဆို

ဆိုးလ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ နိုင်ငံအနောက်ပိုင်းပင်လယ်ဒေသမှ မြောက်ကိုရီး ယားနှင့် ထိစပ်နေသော ရေကြောင်းပိုင်နက်ဒေသအနီးရှိ တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ၏ရှေ့တန်းကျွန်းများတွင် ဖေဖော် ဝါရီ ၂၀ ရက်က မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံမှ အမြောက်ပစ် ခတ်သံကြားရကြောင်း၊ တောင်ကိုရီးယားစစ်ဘက် တာဝန်ရှိသူတစ်ဦး၏ပြောကြားချက်ကိုကား၍ ယွန်ဟပ် သတင်းဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။ ယင်းအမြောက်ပစ်ခတ်သံကို အနောက်ပိုင်းပင်လယ် ဒေသရေကြောင်းနယ်နိမိတ်အနီးရှိ တောင်ကိုရီးယားပိုင် ဘေယောင်းကျွန်း၏ မြောက်ပိုင်းဒေသမှ ကြားရသည်ဟု တောင်ကိုရီးယားစစ်ဘက်တာဝန်ရှိသူက ပြောကြားသည်။ ယင်းအမြောက်ကျည်သည် တောင်ကိုရီးယားပိုင်ရေ ပြင်ပိုင်နက်အတွင်းသို့ ကျရောက်ခြင်းမရှိဘဲ နောက်ဆက် တွဲပစ်ခတ်သံများလည်းကြားရခြင်း မရှိကြောင်းသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။ ဆင်ယာ။

မြောက်ကိုရီးယားတပ်ဖွဲ့များသည် ကိုရီးယားနှစ် နိုင်ငံအားပိုင်းခြားထားသည့် ရေကြောင်းနယ်နိမိတ်အနီး၌ အမြောက်ပစ်လေ့ကျင့်မှုပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်မည်ဟု တောင်ကို ရီးယားစစ်ဘက်က ခန့်မှန်းပြောကြားသည်။ အမြောက်ပစ်ခတ်သံကြားရပြီးနောက်တွင် နယ်စပ် ကျွန်းများ၌ နေထိုင်သည့်ဒေသခံများအား နေရာရွှေ့ပြောင်း မှုများပြုလုပ်ပြီး ယခုအခါ ၎င်းတို့မှာ မူရင်းနေရာများ၌ ပြန်လည်နေထိုင်ကြပြီဟု ဒေသတွင်းရှိ ပိုင်တီအန်အသံ လွှင့်သတင်း၌ ဖော်ပြသည်။ တောင်ကိုရီးယားစစ်ဘက်သည် မြောက်ကိုရီးယား ကပြုလုပ်လာမည့် နောက်ဆက်တွဲရန်စလှုံ့ဆော်ခြင်းများ ကို နီးကပ်စွာစောင့်ကြည့်လေ့လာနေကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။ ဆင်ယာ။

အက်စ်-၃၀၀ အမျိုးအစားခုံးကျည်စနစ်များ အီရန်သို့ပေးပို့မှု ရုရှားဆိုင်ငံ

မော်စကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ အက်စ်-၃၀၀ အမျိုးအစား လေကြောင်းရန်ကာကွယ် ရေးခုံးကျည်စနစ်များအား အီရန်သို့ပေးပို့ပေးမည့် အစီ အစဉ်ကို ငွေပေးချေမှုဆိုင်ရာ ပြဿနာရှိနေခြင်းကြောင့် ရုရှားနိုင်ငံက ဆိုင်းငံ့လိုက်ပြီဟု ရုရှားအစိုးရတာဝန်ရှိ သူများက ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက်တွင် ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရုရှားနိုင်ငံမှ အီရန်နိုင်ငံသို့ပေးပို့မည့် အက်စ်-၃၀၀ အမျိုးအစား လေကြောင်းရန်ကာကွယ်ရေးစနစ်များအတွက် သဘောတူညီချက်ပါ စည်းမျဉ်းများနှင့်အညီ ငွေပေးချေ ခြင်းမရှိကြောင်း၊ ယင်းခုံးကျည်စနစ်များ မည်သည့်ကာလ တွင် ပေးပို့မည်ကိုအတိအကျပြောကြားရန် အချိန်စောနေ သေးကြောင်း အစိုးရပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ ဒီမီထရီ ပီစကော့ဗစ်က ပြောကြားသည်။ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆ ရက်တွင်

ရုရှားသမ္မတ ဗလာဒီမာပူတင်နှင့် ဧည့်သည်တော် အီရန် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး ဟိုဆန်ဒီဟမ်တို့နှစ်ဦး တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးခဲ့ရာတွင် ခုံးကျည်များ ရောင်းချပေးရေးကိစ္စနှင့် ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေးခြင်းရှိ၊ မရှိ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူက ပြောကြားခြင်းမရှိပေ။ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက်က အက်စ်-၃၀၀ အမျိုးအစား ခုံးကျည်လက်နက်များ၏ ပထမအသွက်ကို အီရန်နိုင်ငံသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်မည့် အခမ်းအနားသို့ အီရန်ကာကွယ်ရေး ဝန်ကြီး တက်ရောက်မည်ဟု အီရန်သတင်းမီဒီယာများက ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆ ရက်တွင် ရေးသားဖော်ပြခဲ့သည်။ သို့သော်လည်း ရုရှားစစ်ဘက် အဆင့်မြင့်တာဝန်ရှိ သူတစ်ဦးက မီဒီယာများ၏ ရေးသားဖော်ပြချက်များကို ပယ်ချခဲ့ကြောင်း ရုရှားနိုင်ငံပိုင် တာ့စ်သတင်းဌာနက ဖော်ပြသည်။ ဆင်ယာ။



ပြည်တွင်းရေးရာ

ဇီဝိတဒါနသံယာဆေးရုံကြီး(ရန်ကုန်) ကုန်းတလပေါင်ဆေးပေးခန်းဖွင့်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀
ဇီဝိတဒါန သံယာဆေးရုံကြီး (ရန်ကုန်)၏ ကုန်းတလပေါင်ဆေးပေးခန်းဖွင့်ပွဲကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မင်္ဂလာဒုံ မြို့နယ် ကုန်းတလပေါင်ကျေးရွာရှိ အဆိုပါ ဆေးပေးခန်းဝင်းအတွင်း ကျင်းပသည်။



အခမ်းအနားတွင် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းအောင်က “ပြည်သူများ၏ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများ တိုးတက်လာစေရန် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန အနေဖြင့် မူဝါဒများချမှတ်ပြီး အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ယခု ဖွင့်လှစ်လိုက်သည့် ဆေးပေးခန်းအတွက် လိုအပ်သည့်ဆေးဝါး၊ ကုသရေးအထောက်အကူပြု ပစ္စည်းများနှင့် လူနာတင်ယာဉ်ကို လျှော့ဒါန သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

လည်း ဗဟန်းမှာရှိတဲ့ ဇီဝိတဒါန သံယာဆေးရုံမှာ တင်ပေးသွားမယ်” ဟု ဆေးရုံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်က ပြောသည်။

ကုန်းတလပေါင်ဆေးပေးခန်းကို တစ်ဦးတည်းအလှူရှင် ဒေါ်ပိုးဖြူက မြေငါးဧကနှင့် ငွေကျပ်သိန်း ၂၀၀၀ ကို လှူဒါန်းခဲ့ရာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁ ရက်တွင် စတင်ဆောက်လုပ်ခဲ့ပြီး ဆေးပေးခန်းနှင့် စာကြည့်တိုက်ကို ယနေ့ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီး ဒေါ်စန်းစန်းနွယ်၊ ဆေးရုံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်၊ ကုန်းတလပေါင် ဆေးပေးခန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာဝင်းလှိုင်နှင့် အလှူရှင် ဒေါ်ပိုးဖြူတို့က ဆေးပေးခန်းကို ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

ထိုဆေးပေးခန်းကို ဒေသခံဆရာဝန်ကြီးဦးအပြင် ဇီဝိတဒါန သံယာဆေးရုံကြီးမှ ဆရာဝန် ဆရာမများနှင့်ပူးပေါင်းပြီး ရက်သတ္တပတ်လျှင်သုံးကြိမ် ဖွင့်လှစ်ကာ အခမဲ့ ကုသပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ဆေးပေးခန်းနှင့် ပိုးမီးအိမ် စာကြည့်တိုက်အလှူရှင် ဒေါ်ပိုးဖြူက “သဲအင်းဂူကျောင်းမှာ တရားလာထိုင်ရင်း ဒီအရပ်ဒေသမှာ တုန်းကြီးကျောင်းတွေ၊ သီလရှင်ကျောင်းတွေက အများကြီးတွေ့ရတယ်။ ဆေးခန်းရှိလားဆိုပြီး စုံစမ်းကြည့်တော့ ဆေးခန်းမရှိတာနဲ့ ဇီဝိတဒါနသံယာဆေးရုံကြီးနဲ့ ချိတ်ဆက်ပြီး လှူဒါန်းသွားတယ်”ဟု ပြောသည်။

အခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီး ဒေါ်စန်းစန်းနွယ်၊ ဆေးရုံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်၊ ကုန်းတလပေါင် ဆေးပေးခန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာဝင်းလှိုင်နှင့် အလှူရှင် ဒေါ်ပိုးဖြူတို့က ဆေးပေးခန်းကို ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

ကုန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းအောင်က အဆောက်အအုံဆိုင်ဘက်ကို စက်ခလုတ်နှိပ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး အမွှေးနံ့သာရည်ပက်ဖျန်းကာ ဆေးခန်းအတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြသည်။ ထို့နောက် ဆေးပေးခန်းဝင်းအတွင်း ဖွင့်လှစ်ထားသည့် ပိုးမီးအိမ်စာကြည့်တိုက်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံစာကြည့်တိုက်များဖောင်ဒေးရှင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးညွန့်ဆွေကအလှူငွေကျပ် ၁၀ သိန်းပေးအပ်လှူဒါန်းရာ ဆေးရုံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ(၂) ဦးအောင်ကြည်က လက်ခံခဲ့သည်။ (အပေါ်ပုံ)

“ဆေးခန်းဖြစ်လာတဲ့အတွက် အနီးအနားမှာရှိတဲ့ သံယာတော်တွေ၊ သီလရှင်တွေ၊ ပြည်သူတွေကို အခမဲ့ကုသပေးလို့ရပြီ။ ဆေးရုံတင်ဖို့လိုအပ်ရင်

အဆိုပါ ဆေးပေးခန်းနှင့် ပိုးမီးအိမ် စာကြည့်တိုက်အလှူရှင် ဒေါ်ပိုးဖြူက “သဲအင်းဂူကျောင်းမှာ

အခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီး ဒေါ်စန်းစန်းနွယ်၊ ဆေးရုံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်၊ ကုန်းတလပေါင် ဆေးပေးခန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာဝင်းလှိုင်နှင့် အလှူရှင် ဒေါ်ပိုးဖြူတို့က ဆေးပေးခန်းကို ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

အခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီး ဒေါ်စန်းစန်းနွယ်၊ ဆေးရုံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်၊ ကုန်းတလပေါင် ဆေးပေးခန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာဝင်းလှိုင်နှင့် အလှူရှင် ဒေါ်ပိုးဖြူတို့က ဆေးပေးခန်းကို ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

၂၀၁၆ ခုနှစ် (၇၁)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ ဦးတည်ချက်များ

- (က) အမျိုးသားရေးတာဝန်ဖြစ်သည့် ဒို့တာဝန်အရေးသုံးပါးကို နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေနှင့်အညီ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး။
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲပြီး ရေရှည်တည်တံ့သည့် စစ်မှန်သော ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ရန် တပ်မတော်နှင့် တိုင်းရင်းသားပြည်သူအားလုံး လက်တွဲပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး။
- (ဂ) နိုင်ငံတော်၏ ပကတိလိုအပ်ချက်ဖြစ်သော တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ စည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ရာတွင် အစိုးရလွှတ်တော်၊ တပ်မတော်နှင့် တိုင်းရင်းသားပြည်သူအားလုံး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး။
- (ဃ) နိုင်ငံတော်၏ ပိုင်နက်နယ်မြေနှင့် အချုပ်အခြာအာဏာကို ထိရောက်စွာ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်နိုင်မည့် စွမ်းရည်ထက်မြက်သည့် တပ်မတော် တည်ဆောက်ရေး။

နွားနို့တိုက်ပါ

ကိုယ်ခန္ဓာ ဖွံ့ဖြိုးစေဖို့ ကျန်းမာသန်စွမ်းစေဖို့ ဉာဏ်ရည်ဉာဏ်သွေး ကောင်းစေဖို့ အသားအရေ လှပစေဖို့ ကျောင်းနေအရွယ် သင့်ကလေးကို နွားနို့တိုက်ပါဖို့

လူမှုပူလုံရေးအကျိုးခံစားခွင့် တလုံးတဝှမ်းထုတ်ပေး

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

လုပ်ငန်းခွင်ထိခိုက်မှုကြောင့် ကွယ်လွန်သူ၏ ကျန်ရစ်သူမိသားစုများနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အလုပ်သမားတစ်ဦး၏ ဆေးဖိုးကုန်ကျငွေထုတ်ပေးခြင်း အခမ်းအနားကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ရက်က ရန်ကုန်မြို့၌ ပြုလုပ်သည်။ အခမ်းအနားတွင် အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန လူမှုဖူလုံရေးရုံးချုပ်မှ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးနေမျိုးဝင်းက ကွယ်လွန်သူအာမခံအလုပ်သမားဖြစ်သည့် သန်လျင်နွဲ့အောင် အကျိုးခံစားခွင့်ပံ့ပိုးထားသည့် Hana Microfinance Co.,Ltd. မှ ဒေါ်ခင်ပြည့်ပြည့်ဖြိုး၏ လုပ်ငန်းခွင်ထိခိုက်မှုကြောင့် သေဆုံးခြင်းအတွက် ကျန်ရစ်သူမိသားစုအား အကျိုးခံစားခွင့် ငွေကျပ် ၃၆ သိန်းနှင့်ရုံးခွဲ(၃) (ရန်ကုန်)တွင် အကျိုးခံစားခွင့်ပံ့ပိုးထားသည့် ရွှေသံလွင်မီဒီယာကုမ္ပဏီလီမိတက် မှ အာမခံအလုပ်သမား ဦးစိုးမင်းသူ၏ ဆေးဖိုးကုန်ကျငွေကျပ်သိန်း ၂၀ တို့ကို ခွင့်ပြုထုတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

ချင်းတွင်းမြစ် မုံရွာမြို့ဆိပ်ကမ်းတွင် စက်သုံးဆီတင်ရေယာဉ်ဆိပ်ကမ်း ဖော်ဆောင်လျက်ရှိ၊ ရေယာဉ် ၂၅ စင်း တစ်ပြိုင်တည်း ဆီတင်နိုင်မည်

မုံရွာ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀
မုံရွာမြို့ ချင်းတွင်းမြစ်ဆိပ်ကမ်း တစ်လျှောက်ရှိ ကုန်တင်ရေယာဉ်များနှင့် အခြားစက်လှေရေယာဉ်များ စက်သုံးဆီပိုမိုများ တင်ဆောင်နိုင်ရန် အတွက် သက်ဆိုင်ရာက မုံရွာမြို့ တောင်ဘက် မြစ်ဖြတ်လျှပ်စစ်တာဝါ တိုင်ကြီးအနီးတွင် စက်သုံးဆီတင်ဆိပ်ကမ်းအဖြစ် ဖော်ဆောင်နေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အလျားပေ ၁၀၀၀ ကျော် ရှည်လျားသည့် စက်သုံးဆီတင်ဆိပ်ကမ်းကို စက်သုံးဆီကုန်သည်ကြီးများစုပေါင်း၍ သက်

ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများ၏ အကူအညီဖြင့် ဖေဖော်ဝါရီဒုတိယပတ်အတွင်းက စတင်ဖော်ဆောင်ရာ ယခုအခါ ကျယ်ပြန့်သော သောင်ပြင်ဖြတ်ကားလမ်း(မြေမာလမ်း)ကို ဖောက်လုပ်နေကြောင်း သိရသည်။ “မုံရွာမြို့ဆိပ်ကမ်းတစ်လျှောက် မီးဘေးအန္တရာယ် ကြိုတင်ကာကွယ်တဲ့ အနေနဲ့ စက်သုံးဆီပိုမိုတင် ဆိပ်ကမ်းသီးသန့်ကို မုံရွာတောင်ဘက် လျှပ်စစ် တာဝါတိုင်ကြီးတွေနားက သောင်ပြင်ပြန့်ကြီးရှိတဲ့နေရာမှာ ဖော်ဆောင်နေပါပြီ။ ပေ ၁၀၀၀ ကျော်အရှည်

ရှိတဲ့ ဆိပ်ကမ်းဆိုတော့ ကုန်တင်ရေယာဉ်စင်းလောက် ချောင်ချောင်ရပ်နိုင်ပြီး မြစ်ဘက်ကိုငါးစင်းစီလောက် ထပ်ရပ်နိုင်တော့ တစ်ချိန်တည်း ရေယာဉ် ၂၅ စင်း အတင်အချုပ်လုပ်နိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အဓိကကတော့ ရာသီဥတုပူလာပြီဖြစ်တာရော ဆီပိုမိုတွေ မော်တော်ပေါ်လို့မို့တင်တဲ့ အတွက် မီးဘေးအန္တရာယ်များတာရော အတွက်စက်သုံးဆီတင်ဆိပ်ကမ်းကို အားချင်းစီစဉ်တာဖြစ်တယ်လို့ သိရပါတယ်”ဟု စက်ကိုင်တိုင်းဒေသကြီး အမြန်ရေယာဉ်များ စနစ်တကျ ပြေးဆွဲရေးကော်မတီအတွင်းရေးမှူး ဦးကျော်ဝင်းဦးက ပြောပြသည်။

ဖော်ဆောင်နေသော မုံရွာစက်သုံးဆီတင်ဆိပ်ကမ်းသည် လူနေအိမ်များနှင့်ဝေးကွာသော ကြီးမားကျယ်ပြန့်သည့် သဲသောင်ပြင်ကြီးကို ဖြတ်သန်းမှသာ ရောက်နိုင်သည့်နေရာဖြစ်ပြီး ဆီပိုမိုတင်မည့် ကုန်တင်ရေယာဉ်များအနေဖြင့် ဆီတင်ဆိပ်ကမ်းတွင် လာရောက်တင်ဆောင်ပြီး အခြားကုန်ပစ္စည်းများကို မုံရွာမြို့ဆိပ်ကမ်းရှိ ယခင်တင်သည့်နေရာတွင် သွားရောက်တင်ဆောင် ထွက်ခွာကြရမည်ဖြစ်သည်။ ဆီတင်သီးသန့်ဆီပေါ်ဆောင်ခြင်း၏ အဓိကရည်ရွယ်ချက်မှာ လူနေရပ်ကွက်နှင့်ဝေးရာတွင် မီးဘေးအန္တရာယ် ကာကွယ်ရန် အတွက်ဖြစ်သလို ချင်းတွင်းမြစ်ကမ်း တစ်လျှောက်စက်သုံးဆီလိုအပ်ချက်ကိုဖြည့်ဆည်းရာတွင် လွယ်ကူမြန်ဆန်စွာ တင်ပို့နိုင်ရန်အတွက် ဖော်ဆောင်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာပေးအပ်

မြေပုံ မေဖော်ဝါရီ ၂၀
မြေပုံမြို့နယ် မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက မြေပုံမြို့နယ်အတွင်း ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်စုမဲရုံများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော မဲရုံမှူး၊ ဒု-မဲရုံမှူး၊ မဲရုံအဖွဲ့ဝင် ဆရာ ဆရာမများအား ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ကပေးအပ်သည့် ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာပေးအပ်ပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲရုံး၌ ကျင်းပသည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေးက အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အတွင်းရေးမှူး ဦးစိုးလှိုင်မောင်က ရွေးကောက်ပွဲအတွင်း တာဝန်ကျေပွန်စွာထမ်းဆောင်ခဲ့သော ဆရာ ဆရာမများအား ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် မြေပုံမြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲတွင် တာဝန်ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်ခဲ့သော မဲရုံမှူး၊ ဒု-မဲရုံမှူး၊ မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များအား ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ပေးအပ်သည့် ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများကို မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက ပေးအပ်ကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ်မြန်/ဆက်)

ညောင်တုန်းမြို့ စည်ပင်တာပြုပြင်မြှင့်တင်ခြင်းလုပ်ငန်းတွင် မလွတ်ကင်းသောနေအိမ်များအား ပြောင်းရွှေ့စရိတ်ပေးအပ်

ညောင်တုန်း ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ညောင်တုန်းမြို့တွင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်မှ ကာကွယ်နိုင်ရန်အတွက် ညောင်တုန်းမြို့ပတ် စည်ပင်တာ ပြုပြင်မြှင့်တင်ခြင်းလုပ်ငန်းတွင် မလွတ်ကင်းသော နေအိမ်အဆောက်အအုံများအား ပြောင်းရွှေ့စရိတ်ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက် ညနေပိုင်းက မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဦးသန်းထွန်းက အမှာစကားပြောကြားပြီး လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန ဦးဘိုဘိုကျော်က စည်ပင်တာပြုပြင်မြှင့်တင်ခြင်းလုပ်ငန်းတွင် မလွတ်ကင်းသောနေအိမ်အချို့အား ပြောင်းရွှေ့ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ ညောင်တုန်းမြို့ပတ်စည်ပင်တာ ပြုပြင်မြှင့်တင်ခြင်း ဆောင်ရွက်နေသည့်လုပ်ငန်းများနှင့် (၉) လမ်းမှ (၁၂)လမ်းကြား ကမ်းအိမ်မဲလျှော့နေရာ ဆောင်ရွက်ပြီးနှင့် လက်ရှိဆောင်ရွက်နေသည့် လုပ်ငန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးက နေအိမ်ပြောင်းရွှေ့ပြည်သူများအား ရပ်ကွက်အလိုက် အိမ်ထောင်စုများသို့ ပြောင်းရွှေ့စရိတ်ပေးအပ်ခဲ့သည်။ ယနေ့ မြို့ပတ်စည်ပင်တာ ပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းတွင် အမှတ် (၁) ရပ်ကွက်မှ နေအိမ် ၁၅ လုံး၊ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်မှ နေအိမ်သုံးလုံး၊ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်မှ နေအိမ် ၂၆ လုံးနှင့် အမှတ်(၆)ရပ်ကွက်မှ နေအိမ်ခုနစ်လုံး စုစုပေါင်း နေအိမ် ၅၁ လုံးအတွက် ပြောင်းရွှေ့စရိတ်ငွေကျပ် ၃၀၇ သိန်းကျော်ကို ပေးအပ်ကြောင်း သိရသည်။

ဝင်းမြင့်ကျော်(ညောင်တုန်း)

အစာလည်း ဆေး၊ ဆေးလည်းအစာ ဆိုသော်ငြား

ကိုဘသက်၏ ရက်လည်နေ့။ ဆုံးသည့်ရက်ကလည်း သူတို့မိသားစုထံ ကျွန်တော်သွားသတင်းမေးဖြစ်သည်။ ယနေ့ ရက်လည်တွင်လည်း သတင်းမေးရောက်တော့ အကြောင်းသိသူတွေ စုတ်တသပ်သပ်နှင့် ကိုဘသက် အကြောင်း တစ်ယောက်တစ်ပေါက် ပြောကြဆိုကြသည်။

လူပျိုကြီး ကိုဘသက်က အစ်မမိသားစုနှင့် အနေများသည်။ အခုလည်း အစ်မအိမ်တွင် ဆုံးခြင်း ဖြစ်သည်။ အစ်ကိုမိသားစုအိမ်တွင်လည်း တစ်လ ကိုးသိတင်းသွားနေချင်နေပြီး ညီမယောက်ျားနှင့်က ပုလင်းတူ ဘူးဆီဖြစ်သဖြင့် ညီမအိမ်မှာလည်း မကြာ မကြာ သွားနေသည်။ သူ့အလုပ်က အစ်ကို၊ အစ်မ၊ ညီမနှင့် ကျန်မိသားစုဝင်များထံ လက်ဖြန့်တောင်း၍ ရသည့်ငွေနှင့် လည်ရာပြန်စားလုပ်ခြင်းဖြစ်သည်။

ကိုဘသက်အကြောင်းကိုသိသည့် အစ်မ၊ အစ်ကို၊ ညီမတို့ကိုယ်တိုင်အပြင် တူ၊ တူမများ၊ သူနှင့် အရင်းနှီး ဆုံးပေါင်းသင်းကြသော မိတ်ဆွေသူငယ်ချင်းများ၏ ပြောကြားချက်အရ အသက် ၅၀ နှင့် သေဆုံးရသည့် ကိုဘသက်၏ ကောက်ကြောင်းကို ကျွန်တော်ရေးဆွဲလို ရသွားသည်။

ကိုဘသက်တစ်ယောက် အစားအသောက် မဆင်ခြင်ရာကဖြစ်သည့် ကင်ဆာရောဂါကြောင့် ဆုံးပါးရခြင်းဖြစ်သည်။ “အစုံစား သတ္တဝါကြီး” ဟု ကိုဘသက်ကို သူ့ကွယ်ရာတွင် ခေါ်ဆိုကြကြောင်း သိခဲ့ရသည်။

နံနက်လင်းသည်နှင့် ရပ်ကွက်အတွင်းရှိ မုန့်ဟင်းခါးဆိုင်တစ်ဆိုင်တွင် မုန့်ဟင်းခါးတစ်ပွဲ၊ နှစ်ပွဲကို ကိုဘသက်စားသည်။ သူ့ကို အိမ်မှာချက်ပေးမည်၊ ပြင်ပဆိုင်များမှ ရောင်းချသော မုန့်ဟင်းခါးမှာ တချို့ က တာရှည်အထားခံရန် ဖော်မလင်များ အသုံးပြုတတ် သဖြင့် ရေရှည်စားဖို့မသင့်ဟု မိသားစုက ပြောသော် လည်း “သေတော့ ဖော်မလင်သုံးဖို့ မလိုတော့ဘူး ပေါ့ကွာ။ အခုကြိုပြီး မပုပ်မသိုးအောင် လုပ်ထားပြီး သားဖြစ်သွားတာပေါ့ကွာ” ဟု ဘုကန့်လန့်ပြန်ပြောတတ် သည်။ ဆိုင်တစ်ဆိုင်တည်းကိုလည်း စွဲမြဲစားသည် မဟုတ်။ ရပ်ကွက်လှည့်ပြီး စားနေခြင်းဖြစ်သည်။

ပြီးလျှင် လက်ဖက်ရည်ဆိုင် တစ်ဆိုင်ဆိုင်တွင် သူထိုင်မည်။ လက်ဖက်ရည်၊ ကော်ဖီမစ် တစ်မျိုးမျိုးကို သောက်ပြီး လေကန်မည်။ စာစောင်တွေဖတ်ပြီး ကဏ္ဍ ပေါင်းစုံတွင် သူ့သိ၊ သူတတ်လုပ်မည်။ အခြင်းအခွန်ဖြစ် ၍ သူ့ရှင်လျှင် ရှားရှားရှဲရှဲဖြင့် အိမ်စောစောပြန်လာမည်။ ခေတ်လူငယ်တွေ လူကြီးသူကြီးမုန့် မသိဘူးတို့၊ ရွယ်တူ ဆိုလျှင် ငါ့လောက် စာမဖတ်ဘဲနဲ့ တတ်ယောင်ကားလုပ် တယ်တို့ဖြင့် ငပြုက ပြန်ပြုပြီး ဗုန်တောက် ဗုန်တောက် သူလုပ်မည်။

ကိုဘသက်စားသည့် နေ့လယ်စာ၊ ညနေစာများ တွင် မပါမဖြစ်က ငါးပိရည်ဖြစ်သည်။ ငါးပိရည်ကို ချဉ်ရည်ဟင်းကဲ့သို့ ခပ်ရွဲရွဲဆမ်းပြီး အသီးအရွက်အစုံကို အတို့အမြုပ်လုပ်ကာ စားမည်။ အသီးအရွက်အစုံ ကလည်း သူ့ဘာသာ ဟိုဈေး၊ ဒီဈေးသွားပြီး ကိုယ်တိုင် ဝယ်ခြင်းလာခြင်းဖြစ်သည်။ တစ်ခါတစ်ရံ စိုက်ခင်း များသို့ ရောက်သွားပြီး ဝယ်လာတတ်သေးသည်။

အိမ်က မိသားစုက ဟင်းသီးဟင်းရွက်များကို ရေသေချာဆေးကြောရန် လိုသည်။ ဆားရည်နှင့် စိမ်ပြီးဆေးပေးမည်ဟု ဘယ်လောက်ပင်ပြောပြော “ပိုးသတ်ဆေးလောက်ကတော့ ငါက ပြီးပြီးသား၊ ငါက

ဆေးမတိုးတော့ဘူး” ဟု ကိုဘသက် ပြန်ပြောတတ် သည်။

ခပ်ပေပေ၊ ခပ်တေတေ ကိုဘသက်က ညနေဆို အကြော်ဆိုင် ထိုင်ချင်ထိုင်မည်။ လက်ဖက်နှင့်ထမင်း တွဲရောင်းသည့်ဆိုင် ထိုင်ချင်ထိုင်မည်။ အပေါင်းအသင်း ကောင်းလျှင် အရက်ဆိုင်ထိုင်မည်။ ဆီသန့်သလား၊ ဆိုးဆေးသုံးသလားသူမသိ။ အရက်ဆိုလည်း ဘီအီး လည်း သောက်သည်။ ချက်အရက်လည်းမမူ။ ရမ်တို့၊ ဘရန်ဒီတို့၊ ဂျင်တို့ဆိုရင်တော့ နွားငတ်ရေကျပေါ့။

လူပျိုဖြစ်လို့ တော်သေးတာပေါ့လို့၊ သူ့လုပ်စာ စားရ တဲ့ မိသားစုရှိရင်တော့ ကျန်တဲ့မိသားစု ဒုက္ခရောက်မယ်လို့ ဆိုသူက ဆိုကြသေးသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၌ ပျမ်းမျှ အသက် အမျိုးသား ၆၄ နှစ်နှင့် အမျိုးသမီး ၆၈ နှစ်ဟု ဖတ်ရဖူး သည်။ ကိုဘသက်လို မဆင်မခြင်နေသူကတော့ အသက် ၅၀ နှင့်ပင် ဆုံးပါးသွားရချေပြီ။

ကျွန်တော့်ဖခင်နှင့် သိကျွမ်းသူများက ဆရာလေး ကော ကျန်းမာရေးကောင်းတယ် မဟုတ်လား၊ အသက် ဘယ်လောက် ရှိသွားပြီလဲဟု သတင်းမေးကြသည်။ ငယ်ငယ်ကတည်းက အရက်မသောက်၊ ဆေးလိပ် မသောက်၊ အစားအသောက်လည်း ဆင်ခြင်သော၊ ပြင်ပအစာတွေ စားကျင့်မလုပ်သော၊ ကိုယ်တိုင်က ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းဖြစ်ခဲ့သဖြင့် ကျန်းမာရေးကို ဂရုစိုက် သော ကျွန်တော့် ဖေဖေအသက် ၈၅ နှစ်ကျော်သွားပြီ

အစားအသောက်ကို မထိန်းချုပ်နိုင်၍ ရောဂါရမည်။ ထိုမှ ဆေးရုံ ဆေးခန်းတွင် မိမိဝင်ငွေ နိုင်ငံ့သက္ကာငွေမှ ဆေးကုသရမည်။ ထို့အတွက် မိမိဝင်ငွေမှ လျော့နည်း သွား၍၊ မလုံလောက်၍ တရားသဖြင့်ရော၊ မတရားသဖြင့်ပါ ငွေရှာကြမည်။ ထိုမှ ဒုစိုက်မှုများ၊ လာဘ်ယူလာဘ်တောင်းမှုများ ပိုမိုရဲတင်းလာမည်၊ ပိုမို ထူပြောလာမည်။ လူနေမှုဘဝ မလုံခြုံမှုတွေ ဖြစ်တည်လာမည်။ ထိုမှ ဆက်၍ဆက်၍ ဂျာအေး သူ့အမေရိုက်ဘဝမျိုးမှ ပြည်သူ့အားလုံး ကင်းလွတ်ကြစေရေးအတွက် အားလုံးပါဝင်ကုစား ရန်လို့

ဟု အဖြေပေးတော့ ကျန်တဲ့သူတွေက ဖေဖေ၏ အနေ အထိုင်ဆင်ခြင်မှု၊ ကျန်းမာရေး သတိရှိမှုကို ချီးမွမ်းခန်း ဖွင့်ကြသည်။

ကိုဘသက်၏ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးမှု ပြန်လာတော့ ကျွန်တော် လမ်းတစ်လျှောက် တွေးမိသည်။ ကိုဘသက်လို မသိသားဆိုးရွားသူတွေ အရွယ်မတိုင်မီ ကြွေလွင့်ရသဖြင့် နိုင်ငံအတွက် ထူးခြားနားဟု ဆိုနိုင်သော်လည်း နိုင်ငံသား အများစုကို သက်ရည် ကျန်းမာစွာ လူ့ဘဝရတောင့်ရဲခဲ့တွင် အသက်ရှည်ရှည် နေကြရစေလိုသည်။

မိမိတို့နိုင်ငံတွင် အစားအသောက်များ၏ ခြိမ်းခြောက်မှုကို ခံနေရသည်က တော်ရုံတန်ရုံမဟုတ်။ ဟိုတစ်ရက်က စားသုံးသူအကာအကွယ်ပေးရေး ဗဟို ကော်မတီ အစည်းအဝေးကို တက်ရောက်ခဲ့ရသည်။ ရှင်းလင်းတင်ပြချက်များအရ အန္တရာယ်ကင်းသော အစား အသောက်က မိမိတို့နိုင်ငံတွင် ရှိရောရှိသေးရဲ့လား။ ရှောင်နေရင်ကော မိမိတို့အတွက် စားစရာကျန်မှ ကျန်ပါ တော့မလားဟု စဉ်းစားစရာ ဖြစ်လာသည်။

ဆွေညီ

မိမိတို့ ကလေး၊ လူကြီးအားလုံး နေ့စဉ် စားသုံးနေ သော လက်ဖက်၊ ငပိ၊ ပဲကြီးလှော်၊ အရောင်တင်မှုန့်၊ နှင်းမှုန့်၊ ချိုချဉ်ပြား၊ ကပ်စေးနံ၊ တုတ်ထိုးချိုချဉ်၊ မျှစ်တို့တွင် ခွင့်မပြုသော ဆိုးဆေးများပါဝင်နေသည်ဟု ဆိုသည်။

လူတန်းစားမရွေး စားသုံးနေကြသည့် ပဲပင်ပေါက်၊ ပဲပြား၊ မုန့်ဟင်းခါး၊ မုန့်ဖတ်၊ ပုစွန်၊ ငါး၊ ကင်းမွန်၊ ဒေသထွက်ကုန်မဟုတ်သည့် အသားငါး၊ ပင်လယ်စာ၊ ပုစွန်၊ ပြည်ကြီးငါးများကို တာရှည်အထားခံရန် ဖော်မလင် များ အများဆုံးအသုံးပြုလျက်ရှိသည်ဟု တာဝန်ရှိသူများ၏ ရှင်းလင်းတင်ပြချက်အရ မှတ်မိလိုက်သည်။

စားသောက်ဆိုင်များတွင် အသားငါး၊ ဟင်းသီး ဟင်းရွက်များကို တာရှည်ခံရန် ယခင်က ရေခဲရိုက် သော်လည်း ယခု ဖော်မလင်များသုံးကြောင်း၊ ဈေးမှာပဲ ဝယ်ဝယ်၊ ဆိုင်မှာပဲစားစား တာရှည်ခံစာတုဆေးများ အသုံးပြုမှုကြောင့် ကျန်းမာရေးအတွက် အန္တရာယ်ရှိ ကြောင်း ပါဝါပျိုင့်တွင် ဖတ်လိုက်ရသည်။

ပိုးသတ်ဆေးသုံးစွဲရာတွင် စနစ်တကျ သုံးစွဲမှု မရှိသောကြောင့် ဂေါ်ဖီထုပ်ကဲ့သို့ သစ်သီးဝလံများတွင် ပိုးသတ်ဆေး ဓာတ်ကြွင်းကျန်ရှိသည်ဟုဆိုသည်။ အချို့

ကောက်ယူစစ်ဆေးရာတွင် စားအုန်းဆီနှင့် အခြားဆီ များရောနှောနေသည်ကို တွေ့ရသဖြင့် ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာနက သတင်းစာတွင် ထည့်သွင်းကြေညာခဲ့ရ သည်။ စားသုံးရန်မသင့်သော ပြည့်ဝဆီများ၊ စက်မှုသုံး ဆီတုံးဆီများ၊ မြောင်းဆီများကို အနံ့ထည့်ခြင်း၊ အရောင်ချွတ်ခြင်း၊ ရောနှောရောင်းချနေခြင်းကို သတိ မမူဘဲ ဝယ်စားနေကြဆဲဖြစ်သည်။ ဆီများစားစားသုံး သဖြင့် ရောဂါရနိုင်သည့် မြန်မာများ စားသုံးဆီအတု များကြောင့် မြန်မြန် လေဖြတ်၊ နှလုံးသွေးကြောပိတ်၊ ဆီးချို၊ သွေးချိုနှင့် အဝလွန်၊ အသည်းအဆီဖုံး ရောဂါ များ ဖြစ်ပွားနေရသည်။

အရည်အသွေးနိမ့်ကုန်စည်များကလည်း မြန်မာ နိုင်ငံအတွင်း အတားအဆီးမရှိ ဝင်ရောက်နေသည်။ ထိုနေ့က ရှင်းလင်းတင်ပြနေသည့်အထဲတွင် အီလက် ထရွန်နစ်နှင့် လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများ၏ အရည်အသွေး နိမ့်မှုများ၊ မိုဘိုင်းဖုန်းများ၏ အရည်အသွေး မပြည့်မီ မှုများ၊ တာဝန်ယူမှု၊ တာဝန်ခံမှုမရှိသည့် ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ၊ အတုအပ ပစ္စည်းများနှင့် အမျိုးသားရေး ဆိုင်ရာ အန္တရာယ်များအကြောင်း ပါဝင်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် အဖြစ်များသော ရောဂါများနှင့် သေဆုံးမှုနှုန်းမှာ လူတစ်သိန်းလျှင် နှလုံးနှင့် ဆက်စပ် ရောဂါ အမျိုးသား ၃၃၀၊ အမျိုးသမီး ၃၁၀၊ ကင်ဆာ ရောဂါ အမျိုးသား ၁၅၀၊ အမျိုးသမီး ၁၀၀၊ နာတာရှည် ရောဂါ အမျိုးသား ၁၁၀၊ အမျိုးသမီး ၁၂၅ ဦး၊ ဆီးချို၊ သွေးချိုရောဂါ အမျိုးသား ၃၀၊ အမျိုးသမီး ၄၅ ဦးဟု ကြောက်မခန်းလိလိ တင်ပြချက်ကြောင့် မသိခင်က ခေါင်းချအိပ်ပျော်သော်လည်း ယခု ကိုယ့်မှာရော ဘာရောဂါတွေ ရနေပြီလဲ။ မနက်၊ ည ထလမ်း လျှောက်မှ ဖြစ်တော့မည်။ ကော်ဖီမစ်ထုပ် မသောက် တော့ဘူး။ စားသုံးဆီဝယ်ရင် သေချာဝယ်မှ စသည့် သတိပေးချက်တွေ ပေါ်လာသည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် အသက် ၃၀ မှ ၇၀ ကြား သေဆုံး မှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ နှလုံးနှင့် ဆက်စပ်ရောဂါ ၂၅ ရာခိုင်နှုန်း၊ ကင်ဆာရောဂါ ၁၁ ရာခိုင်နှုန်း၊ နာတာရှည်ရောဂါ ၉ ရာခိုင်နှုန်း၊ ဆီးချို၊ သွေးချို ၃ ရာခိုင်နှုန်း၊ အခြား ရောဂါများ ၁၁ ရာခိုင်နှုန်း၊ မွေးကင်းစကလေးနှင့် မိခင်သေဆုံးမှု ၃၀ ရာခိုင်နှုန်း၊ မတော်တဆထိခိုက် သေဆုံးမှု ၁၁ ရာခိုင်နှုန်း ရှိသည်ဟု သိရတော့ အမြန်ဆုံး ပြေရင်းဆောင်ရွက်မှရတော့မည်ဟု သတိပေး ခေါင်းလောင်းသံ အကျယ်ကြီး မြည်နေလေသည်။

FDA ကလည်း နိုင်ငံတစ်ဝန်း အစားအသောက်များ စံသတ်မှတ်ချက်နှင့်အညီ စစ်ဆေးကြပ်မတ်လျက်ရှိ ကြောင်း၊ ယခင်ကထက်စာလျှင် အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးများတွင် တိုးတက်ကောင်းမွန်လာမှုရှိလာ ကြောင်း သတင်းများအရ သိရသည်။

အစားအသောက်ကို မထိန်းချုပ်နိုင်၍ ရောဂါရ မည်။ ထိုမှ ဆေးရုံ၊ ဆေးခန်းတွင် မိမိဝင်ငွေ၊ နိုင်ငံ့ သက္ကာငွေမှ ဆေးကုသရမည်။ ထို့အတွက် မိမိဝင်ငွေမှ လျော့နည်းသွား၍၊ မလုံလောက်၍ တရားသဖြင့်ရော၊ မတရားသဖြင့်ပါ ငွေရှာကြမည်။ ထိုမှ ဒုစိုက်မှုများ၊ လာဘ်ယူလာဘ်တောင်းမှုများ ပိုမိုရဲတင်းလာမည်၊ ပိုမို ထူပြောလာမည်။ လူနေမှုဘဝ မလုံခြုံမှုတွေ ဖြစ်တည် လာမည်။ ထိုမှ ဆက်၍ဆက်၍ ဂျာအေး သူ့အမေ ရိုက်ဘဝမျိုးမှ ပြည်သူ့အားလုံး ကင်းလွတ်ကြစေရေး အတွက် အားလုံးပါဝင်ကုစားရန် လိုနေသည်။

အစားအသောက်များ ဘေးကင်းလုံခြုံ စိတ်ချရ စေရေးအတွက် တာဝန်ရှိသူများက အဓိက ဦးစားပေး လုပ်ငန်းတစ်ရပ်အနေဖြင့် အမြန်ဆုံး ပိုမိုကြပ်မတ် ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်ပေးကြပါ။ လိုက်နာမှု မရှိသူများကို လည်း ညှာတာထောက်ထားမနေတော့ဘဲ ပြတ်ပြတ် သားသား အရေးယူဆောင်ရွက်သွားကြပါဟု တိုက်တွန်း ရေးသားတင်ပြလိုက်ရပါသည်။ ။

မိုးနဲမြို့ နောင်လုံရေထွက်ကန် ရေထွက်အားကောင်းမွန်စေရေးအတွက် စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေးဆောင်ရွက်

မိုးနဲ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)လင်းခေး ခရိုင် မိုးနဲမြို့နယ် မြို့နယ်စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီ၏ ဦးဆောင် မှုနှင့် နေရာသီ သောက်သုံးရေအခက် အခဲမရှိစေရေးနှင့် ရေရှားပါးမှုမဖြစ် ပေါ်စေရေးတို့အတွက် မြို့ပေါ်

ရပ်ကွက်များသို့ ရေပေးဝေလျက် ရှိသော လျှင်မြေရပ်ကွက် နောင်လုံ ရေထွက်ကန်အတွင်းရှိ ရေမှော်၊ နန်း နှင့် ရေထွက်ကန် ပတ်ဝန်းကျင် စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေး ဆောင်ရွက် ခြင်းကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက် နံနက် ၇ နာရီက အဆိုပါ ရေထွက်

ကန်၌ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေး ဆောင်ရွက် ရာသို့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြတ်ကျော်နှင့် ဌာနဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဝေနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊

ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ နယ်မြေခံတပ် များမှ တပ်မတော်သားများ၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် ရပ်ကွက်သူ ရပ်ကွက်သားများ အင်အား ၂၀၀ ခန့် စည်းလုံးညီညွတ်စွာ စုပေါင်း သန့်ရှင်းရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးညွန့်ရွှေ(မိုးနဲ)



ပြည်တွင်းရေးရာ

မော်လမြိုင်မြို့ရှိ ၂၃၀ မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့နှင့် စွန့်ပစ်အပူသုံးဓာတ်အားပေးစက်ရုံနှင့် ချောင်းဆုံမြို့နယ်ရှိ ၆၆/၁၁ ကေပီဓာတ်အားလိုင်းနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံပွင့်ပွဲ မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ၂၃၀ မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့နှင့် စွန့်ပစ်အပူသုံးဓာတ်အားပေးစက်ရုံ အတွင်း ကြည့်ရှုစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ၂၃၀ မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့နှင့် စွန့်ပစ်အပူသုံးဓာတ်အားပေးစက်ရုံ ကမ္ဘည်းကျောက်စာတိုင်အား အမွှေးနံ့သာရည်ဖြင့် ပက်ဖျန်းပေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ၆၆ ကေပီ မော်လမြိုင်-ချောင်းဆုံ သံလွင်မြစ်ကျော် ဓာတ်အားလိုင်းနှင့် ၆၆/၁၁ ကေပီ ဓာတ်အား ခွဲရုံပွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများနှင့်အတူ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ချောင်းဆုံဓာတ်အားခွဲရုံ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ပြီး လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ပို့လွှတ်စဉ်။ (လျှပ်စစ်)



၆၆ ကေပီ မော်လမြိုင်-ချောင်းဆုံ ဓာတ်အားလိုင်းကြီးဆွဲရန်အတွက် သံလွင်မြစ်အတွင်း ရေယာဉ်များ စီတန်းထားစဉ်။ (လျှပ်စစ်)



၂၃၀ ကေပီ မော်လမြိုင် ပင်မဓာတ်အားခွဲရုံအား တွေ့ရစဉ်။ (လျှပ်စစ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

မွန်ပြည်နယ် ချောင်းဆုံမြို့နယ်ရှိ ၆၆ / ၁၁ ကေပီဓာတ်အားလိုင်းနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံ ဖွင့်လှစ်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်သည် ယနေ့မွန်းလွဲပိုင်းက မွန်ပြည်နယ် ချောင်းဆုံမြို့နယ် ကျင်းပသည့် ၆၆ ကေပီ မော်လမြိုင်-ချောင်းဆုံ သံလွင်မြစ်ကျော် ဓာတ်အားလိုင်းနှင့် ၆၆/၁၁ ကေပီဓာတ်အားခွဲရုံ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်၍ ဓာတ်အားခွဲရုံ ကမ္ဘာ့ကျော်စာတိုင်အား စက်ခလုတ် နှိပ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ၆၆ ကေပီ မော်လမြိုင်-ချောင်းဆုံ သံလွင်မြစ်ကျော် ဓာတ်အားလိုင်းနှင့် ၆၆/၁၁ ကေပီဓာတ်အားခွဲရုံ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် ဒေသခံ ပြည်သူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး များ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေ၊ မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအုန်းမြင့်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ရုံး(ကြည်း)မှ ဗိုလ်ချုပ် မင်းနောင်၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ် ဝန်ကြီးများ၊ ခရိုင်နှင့်မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့မိမြို့ဖများ၊ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် ဖိတ်ကြား ထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်စိုးက မော်လမြိုင်-ချောင်းဆုံ ဓာတ်အားလိုင်းနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံ ဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားရာ တွင် ယခင် ၁၉၈၀ ခုနှစ်က မွန်ပြည်နယ် အတွင်း မော်လမြိုင်၊ ငန်းတေး (၁၂) မဂ္ဂါဝပ် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံမှ သီးခြား ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ မွန်ပြည်နယ် ချောင်းဆုံ ဒေသရှိ ကျေးရွာပေါင်း ၁၁ ရွာတွင် မီးသုံးစွဲသူ အိမ်ထောင်စု ၁၇၄၀ ကိုမူ ၅၀၀ ကေပီ အေ မီးစက် နှစ်လုံးဖြင့် တစ်နေ့လျှင် ၄ နာရီ ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေးခဲ့ပါ ကြောင်း။

ချောင်းဆုံဒေသရှိ ပြည်သူလူထု အတွက် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ပိုမို

ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ရန် ၆၆ ကေပီ မော်လမြိုင်-ချောင်းဆုံ ဓာတ်အား လိုင်းနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံစီမံကိန်းကို ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ခုနှစ်မှ စတင်၍ ဓာတ်အားလိုင်းအကြောင်း တိုင်းတာ ခြင်းလုပ်ငန်းများအား ဆောင်ရွက် ခဲ့ပြီး ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ညှိနှိုင်း၍ သံလွင်မြစ်ကျော် Bore Pile Foundation ၅ တိုင် လုပ်ငန်း များအား ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် စတင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလအတွင်း နိုင်ငံတော်

သမ္မတ၏ မွန်ပြည်နယ်ခရီးစဉ်တွင် ချောင်းဆုံဒေသ ဓာတ်အားအမြန်ဆုံး ရရှိရေး ဆောင်ရွက်ပေးရန် လမ်းညွှန် မှုပြုခဲ့သည့်အတွက် နေ့မအား ညမနား ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ဒီဇင်ဘာလ တွင် သံလွင်မြစ်ကျော် Bore Pile များ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ပါကြောင်း။ စီမံကိန်း၏ အခက်ခဲဆုံးအပိုင်း ဖြစ်သည့် သံလွင်မြစ်ကျော် တာဝါ တိုင်ဆင်ခြင်း၊ လုပ်ငန်းများနှင့် ကြိုးဆွဲ ခြင်းလုပ်ငန်းများကို လျှပ်စစ်စွမ်းအား ဝန်ကြီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများက

ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ကြရာ ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁၆ ရက်တွင် တည်ဆောက်ပြီးစီးခဲ့ပြီး ၆၆ ကေပီ ချောင်းဆုံဓာတ်အားခွဲရုံမှတစ်ဆင့် မီးသုံးစွဲသူ အိမ်ထောင်စု ၁၇၄၀ ကို ၂၄ နာရီ ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေးခဲ့ပြီ ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ၆၆ ကေပီ မော်လမြိုင်-ချောင်းဆုံ ဓာတ်အားလိုင်းနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း အတွက် ပစ္စည်းတန်ဖိုးကျပ် ၄၃၇၉ ဒသမ ၇၆၇ သန်းနှင့် တည်ဆောက် ရေးစရိတ်ကျပ် ၇၆၄၄ ဒသမ ၉၂၀

သန်းဖြစ်၍ နိုင်ငံတော်ဘတ်ဂျက်မှ စုစုပေါင်းကျပ် ၁၂၀၂၄ ဒသမ ၆၈၇ သန်း ကုန်ကျခဲ့ပါကြောင်း။ ဘီလူးကျန်းပေါ်မှ ချောင်းဆုံ ဒေသတွင် နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ် မှ ၂၄ နာရီ ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးနိုင်ခဲ့ပြီ ဖြစ်၍ လက်မှုပညာလုပ်ငန်းများ သာမက အသေးစားစက်မှု လုပ်ငန်း များ ပိုမိုထွန်းကားလာတော့မည်ဖြစ် ပါကြောင်း။

ယနေ့မြန်မာနိုင်ငံတွင် တည်ဆောက် ပြီးစီးခဲ့သည့် ရေအား၊ သဘာဝ ဓာတ်ငွေ့နှင့် ကျောက်မီးသွေးသုံး ဓာတ်အားပေးစက်ရုံနှင့် ဒီဇယ် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံများမှ စုစုပေါင်း စက်တပ်ဆင်အား ၅၂၃၅ မဂ္ဂါဝပ်ဖြင့် ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ပြီး ဓာတ်အား စနစ်မှ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးမှုမှာ ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း အများဆုံး ၂၄၉၇ မဂ္ဂါဝပ်အထိရှိခဲ့ပြီး ၂၀၁၆ ခုနှစ် ယနေ့ဆိုလျှင် ၂၅၀၀ မဂ္ဂါဝပ်အထိ ထုတ်လုပ်ပေးနေပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား သုံးစွဲမှုအနေဖြင့် နှစ်စဉ် ၁၅ ရာခိုင်နှုန်းခန့် တိုးမြှင့်လျက်ရှိပါကြောင်း။



ဘက်စုံပညာထူးချွန်လူငယ်၊ ကင်းထောက်လူငယ်နှင့် ကြက်ခြေနီလူငယ်တို့က ၆၆/၁၁ ကေပီ မော်လမြိုင်-ချောင်းဆုံ ဓာတ်အားလိုင်းနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံ အား ဖဲကြိုးဖြတ်၍ ဖွင့်လှစ်ပေးကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

တည်ဆောက် ပြီးစီးခဲ့သည့် ရေအား၊ သဘာဝ ဓာတ်ငွေ့နှင့် ကျောက်မီးသွေးသုံး ဓာတ်အားပေးစက်ရုံနှင့် ဒီဇယ် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံများမှ စုစုပေါင်း စက်တပ်ဆင်အား ၅၂၃၅ မဂ္ဂါဝပ်ဖြင့် ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ပြီး ဓာတ်အား စနစ်မှ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးမှုမှာ ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း အများဆုံး ၂၄၉၇ မဂ္ဂါဝပ်အထိရှိခဲ့ပြီး ၂၀၁၆ ခုနှစ် ယနေ့ဆိုလျှင် ၂၅၀၀ မဂ္ဂါဝပ်အထိ ထုတ်လုပ်ပေးနေပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား သုံးစွဲမှုအနေဖြင့် နှစ်စဉ် ၁၅ ရာခိုင်နှုန်းခန့် တိုးမြှင့်လျက်ရှိပါကြောင်း။

ပြန်မာနိုင်ငံတွင် အိမ်ထောင်စု ပေါင်း ၁၀၈၇၈ သန်းရှိသည့်အနက် ကျန်ရှိနေသေးသည့် လျှပ်စစ် ဓာတ်အားမရသေးသည့် ၆၆ ရာခိုင်နှုန်းသော အိမ်ထောင်စုပေါင်း ၇ ဒသမ ၁၇၈ သန်းကို ဓာတ်အား ဆက်သွယ်ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ရန် ယခု ထက်သုံးဆ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက် နိုင်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဖွံ့ဖြိုးရေး စီမံချက်အရ ၂၀၂၀-၂၀၂၁ ခုနှစ်တွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ၄၅၃၀ မဂ္ဂါဝပ်၊ ၂၀၂၅-၂၀၂၆ ခုနှစ်တွင် ၈၁၂၀ မဂ္ဂါဝပ်၊

၂၀၃၀-၂၀၃၁ ခုနှစ်တွင် ၁၄၅၄၂ မဂ္ဂါဝပ် လိုအပ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအုန်းမြင့်က မွန်ပြည်နယ်အတွင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်အား တိုးမြှင့်ဖြန့်ဖြူး နိုင်ရန်အတွက် ၆၆/၁၁ ကေပီ မော်လမြိုင်-ချောင်းဆုံ ဓာတ်အား လိုင်းနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံ ဖွင့်လှစ်ခြင်း နှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြ သည်။ ထို့နောက် ဒေသခံပြည်သူ ဦးညွန့်ဝင်းက လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလိုင်း နှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံ ဖွင့်လှစ်ပေးသည့် အတွက် ဒေသခံပြည်သူများကိုယ်စား ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည် ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ဘက်စုံပညာထူးချွန် လူငယ်၊ ကင်းထောက်လူငယ်နှင့် ကြက်ခြေနီ လူငယ်တို့က ၆၆/၁၁ ကေပီ မော်လမြိုင်-ချောင်းဆုံ ဓာတ်အားလိုင်းနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံ အား ဖဲကြိုးဖြတ်၍ ဖွင့်လှစ်ပေးကြ သည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတက ၆၆/၁၁ ကေပီ ချောင်းဆုံဓာတ်အား ခွဲရုံ ကမ္ဘာ့ကျော်စာတိုင် အား စက်ခလုတ်နှိပ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး အမွှေး နံ့သာရည်ဖြင့် ပတ်ဖျန်းပေးကာ တက်ရောက်လာကြသည့် ဧည့်သည် တော်များနှင့်အတူ စုပေါင်းမှတ်တမ်း တင် ဓာတ်ပုံရိုက်သည်။ ထို့နောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအုန်းမြင့်က နိုင်ငံတော်သမ္မတထံ အမှတ်တရလက်ဆောင် ပေးအပ် ပြီး အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းလိုက် သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်မြို့ရှိ ၂၃၀ မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့နှင့် စွန့်ပစ်အပူသုံးဓာတ်အားပေးစက်ရုံဖွင့်လှစ်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကျော်ဆွေ၊ ဦးညွှန်ထွန်းအောင်၊ ဦးခင်မောင်စိုး၊ ဦးမောင်မြင့်၊ ဦးကျော်လွင်၊ ဦးအေးမြင့်၊ ဦးရဲထွန်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် မော်လမြိုင်မြို့၌ ကျင်းပသည့် မြန်မာ့အလင်းရောင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ ၂၃၀ မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့နှင့် စွန့်ပစ် အပူသုံးဓာတ်အားပေးစက်ရုံ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအုန်းမြင့်၊ ကရင်ပြည်နယ် ခေတ္တဝန်ကြီးချုပ် ဦးစောဝင်းထိန်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)မှ ဗိုလ်ချုပ်မင်းနောင်၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး၊ ကရင်အမျိုးသားအစည်းအရုံး(КNU)ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့မိ မြို့ဖများ၊ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် စိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်စိုးက ၂၃၀ မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့နှင့် စွန့်ပစ်အပူသုံးဓာတ်အားပေးစက်ရုံ ဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားရာတွင် လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် နှစ်စဉ် ၁၅ ရာခိုင်နှုန်းခန့် တိုးတက်သုံးစွဲလျက်ရှိသော နိုင်ငံတော်၏ ဓာတ်အားလိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရေးအတွက် သဘာဝဓာတ်ငွေ့၊ ဒီဇယ်၊ ကျောက်မီးသွေး စသည့်

တွင်းထွက်လောင်စာများကို အသုံးပြုပြီး ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ပြန်လည်ပြည့်ဖြိုးမြဲ စွမ်းအင်များဖြစ်သည့် ရေအား၊ လေအား၊ နေအားများကို အသုံးပြု၍ ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ခြင်းအပြင် အခြားဒီဇင်နှင့် စွန့်ပစ်ပစ္စည်းလောင်စာတို့မှ ဓာတ်အားထုတ်လုပ်နိုင်ခြင်း စသည်ဖြင့် နည်းလမ်းအသွယ်သွယ်ကိုအသုံးပြုပြီး ဓာတ်အားတိုးမြှင့်ထုတ်လုပ်နိုင်ရေးကို စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ကိုအသုံးပြုပြီး ဓာတ်အားထုတ်လုပ်နိုင်မည့် စီမံကိန်းများကို အကောင်အထည်ဖော်ရာတွင်လည်း ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် နိုင်ငံပိုင်သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံးဓာတ်အားပေးစက်ရုံ ၁၀ ရုံ (တပ်ဆင်အင်အား ၇၁၅ မဂ္ဂါဝပ်) မှ ၂၇၀ မဂ္ဂါဝပ်သာ ထုတ်လုပ်ပေးနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း။

အစိုးရသစ်တက်လာပြီးနောက်ပိုင်း ဓာတ်အားပြည့်ဝစွာ ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရေးအတွက် ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှော်ကာ၊ ရွာမ၊ အလုံနှင့် သာကေတတို့တွင် ပုဂ္ဂလိကပိုင် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံများမှ ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ခြင်း (Independent Power Producer-IPP)စနစ်ဖြင့် ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ရန် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံများ တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းကိုစတင်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ်ခွဲရာသီတွင် နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ်သို့ ၂၂၀ မဂ္ဂါဝပ် တိုးမြှင့် ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ပေးနိုင်ခဲ့သည့်အတွက် ပြည်သူများဓာတ်အား ပြတ်တောက်မှုမရှိဘဲ ၂၄ နာရီ ပြည့်ဝစွာ ဓာတ်အား ထုတ်လုပ်သုံးစွဲနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း။

၂၀၁၄ ခုနှစ် ဓာတ်အားလိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းရန်အတွက် ကြိုတင်စီမံခဲ့သည့် မော်လမြိုင် IPP



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ၂၃၀ မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့နှင့် စွန့်ပစ်အပူသုံးဓာတ်အားပေးစက်ရုံကမ္ပည်းကျောက်စာတိုင်အား စက်ခလုတ်နှိပ်ဖွင့်လှစ်ပေးစဉ်။



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ၂၃၀ မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့နှင့် စွန့်ပစ်အပူသုံးဓာတ်အားပေးစက်ရုံကမ္ပည်းကျောက်စာတိုင်အား စက်ခလုတ်နှိပ်ဖွင့်လှစ်ပေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ဓာတ်အားပေးစက်ရုံနှင့် ကျောက်ဆည် သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံး အင်ဂျင်စက်များ ငှားရမ်းတည်ဆောက်ထုတ်လုပ်မှုမှ ၁၃၃ မဂ္ဂါဝပ်နှင့် ထိုင်းနိုင်ငံမှ ဓာတ်ငွေ့ တာဘိုင်းစက်နှစ်လုံးမှ ထုတ်လုပ်မှု ၁၄၀ မဂ္ဂါဝပ် စုစုပေါင်း ၂၇၃ မဂ္ဂါဝပ်ဖြင့် ဓာတ်အားစနစ်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း။ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ကျောက်ဖြူနှင့် မြင်းခြံဒေသတို့တွင် သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံးအင်ဂျင်စက်များ ငှားရမ်း တည်ဆောက်မှုမှ ထုတ်လုပ်မှု ၁၃၅ မဂ္ဂါဝပ်နှင့် ယခုမော်လမြိုင် ဓာတ်ငွေ့တာဘိုင်း၏ ဒုတိယအဆင့်မှထုတ်လုပ်မှု ၇၀ မဂ္ဂါဝပ် စုစုပေါင်း ၂၀၅ မဂ္ဂါဝပ်ဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ ဓာတ်အားလိုအပ်

ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးခဲ့ပါကြောင်း။ ယခု ၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွက်လည်း ကျောက်ဖြူနှင့် မြင်းခြံဒေသတို့တွင် ဓာတ်ငွေ့အင်ဂျင်စက် ငှားရမ်း၍ တည်ဆောက်မှုမှ ၁၈၀ မဂ္ဂါဝပ်နှင့် မော်လမြိုင် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ၏ ရေခဲခွေးငွေ့တာဘိုင်းစက် နှစ်လုံးမှ ထုတ်လုပ်မှု ၆၀ မဂ္ဂါဝပ် စုစုပေါင်း ၂၄၀ မဂ္ဂါဝပ်ဖြင့် ထပ်မံဖြည့်ဆည်းပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း။ ထို့ကြောင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့နှင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လုပ်မှုမှာ ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် စက်ရုံ ၁၀ ရုံ၊ တပ်ဆင်အားအနေဖြင့် ၇၁၅ မဂ္ဂါဝပ်ရှိပြီး ဓာတ်အားထုတ်လုပ်မှု ၂၇၀ မဂ္ဂါဝပ်သာရှိခဲ့သော်လည်း ၂၀၁၆

ခုနှစ်တွင် နိုင်ငံပိုင်နှင့် ပုဂ္ဂလိကပိုင် နှစ်ရပ်ပေါင်း သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံး ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ စုစုပေါင်း ၂၀ အထိ တိုးတက်လာပြီး တပ်ဆင်အင်အား ၂၄၀၃ မဂ္ဂါဝပ်နှင့် ၁၂၀၀ မဂ္ဂါဝပ်အထိ တိုးမြှင့်ဓာတ်အား ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအုန်းမြင့်က မွန်ပြည်နယ်အတွင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်အား တိုးမြှင့်ဖြန့်ဖြူးနိုင်ရန်အတွက် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ ဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် မြန်မာ့အလင်းရောင်ကုမ္ပဏီဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိန်ဝမ်းက စက်ရုံ

တည်ဆောက်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ဒေသခံပြည်သူ ဦးအောင်မင်းက လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ ဖွင့်လှစ်ပေးသည့်အတွက် ဒေသခံပြည်သူများကိုယ်စား ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် ဘက်စုံပညာထူးချွန်လူငယ်၊ ကင်းထောက်လူငယ်နှင့် ကြက်ခြေနီလူငယ်တို့က ၂၃၀ မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့နှင့် စွန့်ပစ်အပူသုံး ဓာတ်အားပေးစက်ရုံအား ဖဲကြိုးဖြတ်၍ ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတက ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ ကမ္ပည်းကျောက်စာတိုင်အား စက်ခလုတ်နှိပ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး အမွှေးနံ့သာချည်ဖြင့် ပတ်ဖျန်းပေးကာ တက်ရောက်လာကြသည့် ဧည့်သည်တော်များနှင့်အတူ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ပြီး ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ၂၃၀ မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့နှင့် စွန့်ပစ်အပူသုံးဓာတ်အားပေးစက်ရုံဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများနှင့်အတူ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

အခမ်းအနားအပြီးတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ၂၃၀ မဂ္ဂါဝပ် သဘာဝဓာတ်ငွေ့နှင့် စွန့်ပစ်အပူသုံး ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ Control Room အတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ မြန်မာ့အလင်းရောင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမသို့ရောက်ရှိရာ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၏ လျှပ်စစ်ကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ပိုမိုထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ရေး ကြိုးစားဆောင်ရွက်နေမှု ဝိဒီယိုမှတ်တမ်းအား ပြသသည်။ ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်စိုးက မွန်ပြည်နယ်နှင့် ကရင်ပြည်နယ် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတက လိုအပ်သည်များကို မှာကြားဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဥတိုတံတားအား နှစ်လမ်းသွားတံတားအဖြစ် ပြန်လည်တည်ဆောက်

ပုသိမ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်
ခရိုင် ရွှေသောင်ယံမြို့နယ်ခွဲ ချောင်း
သာကျေးရွာနှင့် ချောင်းသာအပန်း
ဖြေစခန်း၏ အဓိကဝင်ပေါက်ဖြစ်

သော ဥတိုတံတားအား နှစ်လမ်းသွား
သံမဏိသံပေါင် ဘေလီတံတားအဖြစ်
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန တံတား
တည်ဆောက်ရေး အထူးအဖွဲ့(၅)မှ
ပြန်လည်တည်ဆောက်လျက်ရှိပြီး

ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ ရက်တွင် တံတား
အခန်းကိုခန်းအနက် ငါးခန်းကို
ခင်းကျင်း ပြီးစီးနေပြီဖြစ်ကြောင်း
တာဝန်ခံ အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး
ဦးအေးမြင့်ထံမှ သိရသည်။



သာစည်မြို့နယ်အတွင်း အယ်လ်နီညိုရာသီဥတုဒဏ်ကြောင့် ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအချို့တွင်
သောက်သုံးရေပြတ်လပ်ခဲ့ပါက ဇေယျသုခရေလျှံအသင်းကြီးမှ အခမဲ့ ရေဖြန့်ဝေပေးမည်

သာစည် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀
မိတ္ထီလာခရိုင် သာစည်မြို့နယ်သည် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး
အပူပိုင်းဇုန်အတွင်းတည်ရှိသဖြင့် ယခုနှစ် အယ်လ်နီညိုရာသီဥတုဒဏ်ကြောင့်
မြို့နယ်အတွင်း ရပ်ကွက်ကျေးရွာအချို့တွင် သောက်သုံးရေပြတ်လပ်မှု အခက်
အခဲကြုံတွေ့လာပါက ဇေယျသုခရေလျှံအသင်းကြီးက မြို့ပေါ်ရှိရေစက်ပိုင်
ရှင်များထံမှ ရေအလှူခံ၍ မြို့နှင့် ဝေးလံသည့် ကျေးရွာများအထိသွားရောက်
ကာ ရေအခက်အခဲကိုဖြေရှင်းပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။
“ဇေယျသုခရေလျှံအသင်းကြီးကို သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် မပျက်စီးစေရေး
အတွက် ထိန်းသိမ်းမှုလုပ်ငန်းများကို အထောက်အကူပြုစေရန်၊ ရေ
အခက်အခဲတွေ့ကြုံနေရသည့် ကျေးရွာပြည်သူတွေ စိတ်နှလုံးချမ်းမြေ့စေရန်၊

မွန်မြတ်တဲ့ရေအလှူကုသိုလ်ပြုလုပ်ငန်းတွေမှာ လူငယ်လူရွယ်တွေ ပါဝင်
လာစေရန်၊ ပူဇွန်းလာတဲ့ကမ္ဘာကြီးနဲ့ တွေ့ကြုံလာရမယ့်ရေအခက်အခဲကို
အသိတရားဖြင့် ကြိုတင်တွေးမြင်ဆင်ခြင်ပြီး ကြိုတင်ပြင်ဆင်သင့်တဲ့လုပ်ငန်း
တစ်ခုအဖြစ် ရည်ရွယ်ဖွဲ့စည်းခဲ့ခြင်း ဖြစ်ပါတယ်” ဟု အသင်းနာယကတစ်ဦးဖြစ်သူ
ဦးဟန်ခင် (စက်မှုလယ်ယာ တိုင်းဦးစီးမှူး-ငြိမ်း)က ပြောသည်။
အဆိုပါဇေယျသုခရေလျှံအသင်းကြီးသို့ ကူညီလှူဒါန်းလိုပါက
ဦးဟန်ခင် ဖုန်း ၀၉-၄၃၀၀၇၂၃၃၊ ဒေါက်တာတင်မောင်အေး ဖုန်း ၀၉-
၇၉၅၇၀၅၅၂၊ ဦးသက်နိုင် ဖုန်း ၀၉-၂၂၅၁၆၅ နှင့် ဦးဘဇော် ဖုန်း ၀၉-
၂၂၅၅၇၇၇ တို့ထံသို့ ဆက်သွယ်လျှောက်ဆိုနိုင်ကြောင်း သိရသည်။
မောင်ကို (သာစည်)

အဆိုပါ တံတားသည် အရှည်ပေ
၉၀၀ နှင့် ယာဉ်သွားလမ်းအကျယ်
၂၄ ပေရှိပြီး မတ်လအတွင်း တံတား
တည်ဆောက်မှုလုပ်ငန်းများ ပြီးစီးရန်
ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရ
သည်။
ဥတိုတံတားဟောင်းကို တံတား
တည်ဆောက်ရေးအထူးအဖွဲ့(၁၃)မှ
၁၉၉၇ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁၅ ရက်တွင်
စတင်တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး ၂၀၀၀
ပြည့်နှစ် ဇန်နဝါရီ ၃၀ ရက်တွင်
ဖွင့်လှစ်ခဲ့သော ဘေလီတံတားဖြစ်
သည်။

ထိုတံတားဟောင်းမှာ ယာဉ်တစ်စီး
ချင်းသာသွားလာနိုင်ပြီး ၁၅ နှစ်တာ
ကာလအတွင်း ခံနိုင်ဝန်ထက် ပိုမို
များပြားသောယာဉ်ကြီးများ ဝင်ထွက်
ဖြတ်သန်းသွားလာကြခြင်းကြောင့်
တံတားကြိုခိုင်မှု လျော့နည်းလာသဖြင့်
ဇန်နဝါရီ ၁၈ ရက်တွင် နှစ်လမ်းသွား
သံမဏိသံပေါင် ဘေလီတံတားအဖြစ်
ပြန်လည်တည်ဆောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်
ကြောင်း သိရသည်။

(ခင်မောင်မြင့်)
၀၀



မိတ္ထီလာမြို့ ရှောင်လမ်းတွင် ကတ္တရာလမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်း စတင်ဆောင်ရွက်

မိတ္ထီလာ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀
မိတ္ထီလာမြို့ရှောင်လမ်း ၁၄ မိုင် ၄ ဖာလုံအနက် ယုဇနကုမ္ပဏီက တာဝန်ယူ
ဖောက်လုပ်သည့် ခရီးမိုင် ၅ မိုင် ၂ ဖာလုံအား ကတ္တရာလမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်း
များဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး လက်ရှိဖောက်လုပ်ပြီးစီးသည့် မြေသားလမ်းပေါ်မှ
မော်တော်ယာဉ်ငယ်များကို ဖြတ်သန်းမောင်းနှင်ခွင့်ပြုထားကြောင်း မြို့နယ်
ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌထံမှ သိရသည်။
“မိတ္ထီလာမြို့ရှောင်လမ်းမှာ သပြေဝတိုးဂိတ်အနီးကနေ မြာရေဝေကျေးရွာ
လမ်းဆုံအနီးအထိ ၁၄ မိုင် ၄ ဖာလုံ အနက် သော်တာဝင်းကုမ္ပဏီက ၉ မိုင်
၂ ဖာလုံ၊ ယုဇနကုမ္ပဏီက ၅ မိုင် ၂ ဖာလုံ တာဝန်ယူဖောက်လုပ်ထားပြီး
လက်ရှိအခြေအနေမှာ မြေသားလမ်း ၁၄ မိုင် ၄ ဖာလုံ ပြီးစီးအောင်
ဖောက်လုပ်ပြီးစီးသွားတာမို့ မော်တော်ယာဉ်ငယ်တွေကို ဖြတ်သန်းမောင်းနှင်
ခွင့်ပြုထားပါတယ်။

ကုန်တင်မော်တော်ယာဉ်ကြီးတွေကိုတော့ လမ်းပိုင်းမှာ ပါဝင်
တည်ဆောက်ထားတဲ့ ကွန်ဘတ် (ရေကျော်မြောင်းကူး ပြန်လုံးတပ်ဆင်
ထားသည့်နေရာ)တွေ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း မရောက်ရှိသေးတာမို့
လောလောဆယ်ဖြတ်သန်းမောင်းနှင်ခွင့် မပြုသေးပါဘူး။ ယုဇနကုမ္ပဏီ တာဝန်
ယူဖောက်လုပ်တဲ့ ပျဉ်သာကျေးရွာအနီးကနေ မြာရေဝေကျေးရွာလမ်းဆုံ
အနီးအထိ ၅ မိုင် ၂ ဖာလုံ လမ်းပိုင်းကို လက်ရှိမှာ နှစ်လမ်းသွား ကတ္တရာ
ခင်းခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ ကျန်တဲ့ ၉ မိုင် ၂ ဖာလုံ ခရီးကိုလည်း
သော်တာဝင်းကုမ္ပဏီက ကျောက်ချောလမ်းအဖြစ် ဆောင်ရွက်နေတယ်။
မြို့ရှောင်လမ်းကို လေးလမ်းသွားအထိ တိုးချဲ့ဖောက်လုပ်ဖို့ရှိတာမို့ ရေရှည်
ဆောင်ရွက်သွားရမှာဖြစ်ပါတယ်”ဟု မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်
အကူပြုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်လင်းက ပြောသည်။
မိတ္ထီလာမြို့ရှောင်လမ်းဖောက်လုပ်ပြီးစီးသွားပါက မိတ္ထီလာမြို့တွင်း
လမ်းများပျက်စီးမှုလျော့နည်းခြင်း၊ ယာဉ်ကြော့ရပ်စဲမှု လျော့နည်းသက်သာပြီး
ယာဉ်အန္တရာယ် ပိုမိုကင်းရှင်းခြင်းများအပြင် မြို့ရှောင်လမ်းဖောက်လုပ်ရာတွင်
ဖြတ်သန်းသွားသည့် မိတ္ထီလာနှင့် သာစည်မြို့နယ်နှစ်မြို့အတွင်းမှ
ကျေးရွာပေါင်း ၂၀ ကျော်သည်လည်း ယခင်ထက် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး
ပိုမိုအဆင်ပြေချောမွေ့လာမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
ချမ်းသာ(မိတ္ထီလာ)

အပူဒဏ်အန္တရာယ်ကာကွယ်ရေးနှိုးဆော်ချက်

ယခုအခါ နွေရာသီရောက်လာပြီဖြစ်သဖြင့် ရာသီဥတုပူပြင်းလာပြီဖြစ်သည်။ ထိုအပူဒဏ်ကြောင့် ချွေးထွက်
လွန်ပြီး ခန္ဓာကိုယ်အတွင်းရှိ ရေနှင့်ဓာတ်ဆားများ ဆုံးရှုံးမှုများပြားသည်။ ထိုသို့ဆုံးရှုံးမှုကြောင့် မိတ်နှင့် ယားဖုများ
ထွက်ခြင်း၊ ပင်ပန်းနွမ်းနယ်ခြင်း၊ မူးမော်ခြင်း၊ ကြွက်တက်ခြင်း၊ ချွေးခြောက်ခြင်း၊ ကိုယ်အပူချိန်တက်ခြင်း၊ သတိလစ်
ခြင်းတို့အပြင် အသက်အန္တရာယ်စိုးရိမ်ရသော အခြေအနေထိဖြစ်တတ်သည်။

လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန်

- သို့ဖြစ်ပါ၍ အပူဒဏ်ကြောင့် မလိုလားအပ်သော အကျိုးဆက်များ မဖြစ်ပေါ်စေရန် အောက်ပါအချက်အလက်
များကို လိုက်နာကြရန် နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။
- (၁) နံနက် ၁၀ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီအတွင်း လွင်တီးခေါင်ပြင်၊ မြစ်ကမ်းနား၊ ရေဆိပ် စသည်တို့တွင်
ရေချိုးခြင်းမှရှောင်ကြဉ်၍ အရိပ်ရ အေးမြသောနေရာများတွင်နေပါ။
- (၂) နေပူထဲမှပြန်လာပြီး ချက်ချင်းရေချိုးခြင်းမှ ရှောင်ကြဉ်ပါ။
- (၃) နေပူထဲတွင် ပြင်းထန်သော ကိုယ်လက်လှုပ်ရှားမှုများ မပြုလုပ်သင့်ပါ။
- (၄) အရက်သောက်ခြင်းသည် အပူဒဏ်အန္တရာယ်ကို ဖြစ်ပေါ်လွယ်စေခြင်းနှင့် ဖြစ်ပွားပါက ပြင်းထန်စွာ
ခံစားရခြင်းကြောင့် ရှောင်ကြဉ်သင့်ပါသည်။
- (၅) နေခင်းဘက် အပြင်ထွက်သည့်အခါတိုင်း အရိပ်လုံလောက်စွာ ရရှိနိုင်သည့် ထီး၊ ဦးထုပ်များ ဆောင်းပါ။
- (၆) အလင်းရောင်ပြန်သော အဖြူရောင် သို့မဟုတ် အရောင်ဖျော့ဖျော့အဝတ်အထည်များကို ဝတ်ဆင်ပါ။
- (၇) ပွပွချောင်ချောင်ချည်ထည်များကို ဝတ်ဆင်ပါ။
- (၈) ချွေးထွက်လွန်ပါက ကိုယ်တွင်းရှိရေနှင့်ဓာတ်ဆားဆုံးရှုံးမှုကို ပြန်လည်ဖြည့်တင်းနိုင်ရန် ဓာတ်ဆား
ရည်သောက်ပါ။
- (၉) ကိုယ်အပူချိန်တက်ပါက ရေအေးဖတ်နိုင်နိုင်တိုက်ပါ။
- (၁၀) ဆီးချိုရောဂါ၊ နှလုံးရောဂါ၊ သွေးတိုးရောဂါအခံရှိသူများ၊ ကလေးသူငယ်များနှင့် သက်ကြီးရွယ်အို
များအနေဖြင့် နေ့လယ်နေခင်းတွင် အရိပ်ရ၍ လေဝင်လေထွက်ကောင်းသော နေရာမျိုး၌ နားနေ
ပါ။
- (၁၁) မိတ်ဖု၊ ယားနာများထွက်ပါက ရေအေးဝတ်ကပ်ခြင်း၊ သနပ်ခါးလိမ်းခြင်းတို့ကို ပြုလုပ်ပါ။
- (၁၂) အပူဒဏ်ကြောင့် ပင်ပန်းနွမ်းနယ်ခြင်း၊ ကိုယ်အပူချိန်တက်ခြင်း၊ သတိလစ်ခြင်းနှင့် အတတ်ရောဂါ
ဖြစ်လျှင် ဆေးရုံအရောက်နောက်ကျပါက အသက်ဆုံးရှုံးနိုင်သဖြင့် ဆေးရုံသို့ အမြန်ဆုံးပြသကြရန်နှိုးဆော်
အပ်ပါသည်။

(ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန)

အင်းလေးကန်အနီးရှိ ကျေးရွာဒေသခံများ ဖောင်ကြီးတိုက်နယ်ရှိ ဝါးပျိုးဥယျာဉ်လှေ့လာ

လှည်းကူး ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀
ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) အင်းလေးကန်
ဝန်းကျင်ရှိ လက်မောင်းကွေးကျေးရွာအုပ်စု ရွာ
ခြောက်ရွာမှ ဒေသခံရွာသူ ရွာသား ၂၃ ဦးသည် ဖေဖော်
ဝါရီ ၁၃ ရက်တွင် ဖောင်ကြီးတိုက်နယ် တောင်ထပ်ကျေးရွာ
ရှိ ဝါးပျိုးဥယျာဉ်သို့ လာရောက်ပြီး လေ့လာခဲ့သည်။
ဝါးပျိုးဥယျာဉ်တွင် တာဝန်ရှိသူများက ဝါးအသုံး
ပြုပုံ၊ အလွယ်တကူ အချိန်တိုအတွင်း ဝါးပျိုးပုံ၊ စိုက်ပျိုး
နည်းနှင့် ခုတ်ထွင်နည်းများအား အသေးစိတ်ရှင်းလင်း
ပြောကြားခဲ့သည်။

လက်မောင်းကွေးကျေးရွာသည် သွားလာရေး
ခက်ခဲခြင်း၊ ရေရှားပါးခြင်းတို့ကြောင့် မိုးရာသီတွင် ချင်းနှင့်
တောင်ယာစပါးကိုသာ စိုက်ပျိုးကြသည်။ မိသားစု တစ်ပိုင်
တစ်နိုင် ဝင်ငွေတိုးတက်ရရှိစေရန်နှင့် အင်းလေးကန်
စိမ်းလန်းစိုပြည်ရေးအထောက်အကူပြုရေးအတွက် ကျေးရွာ
ရေရရှိရန် NGO အဖွဲ့အစည်းဖြစ်သော Myanmar
Intigrated Development က ကူညီဆောင်ရွက်လျက်ရှိ
ကြောင်း သိရသည်။

(ကြေးမုံ)



ပြည်တွင်းရေးရာ

ကျောပိုးမှ

မြန်မာ့မီးရထားပိုင်မြေ ၉ ဒသမ ၃၇ ဧကကို ကြယ်ငါးပွင့်ဟိုတယ်အဖြစ် ငှားရမ်းရာတွင် မြန်မာ့မီးရထားနှင့် မီးရထား အင်တာနေရှင်နယ်ဟိုတယ် လီမိတက်တို့ ၁၉၉၃ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁၄ ရက်က BOT စနစ်ဖြင့် စာချုပ် ချုပ်ဆို ငှားရမ်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် လုပ်ငန်းများ ဆက်လက်လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းမရှိခဲ့ရာမှ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်ညှိနှိုင်းပြီး လုပ်ငန်းများ ဆက်လက်လုပ်ကိုင်သွားရန် မီးရထားအင်တာနေရှင်နယ်ဟိုတယ် လီမိတက်နှင့် Framework Agreement ရေးထိုးဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း မြန်မာ့မီးရထားမှ သိရသည်။

ထိုသို့ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်စေခဲ့ရာတွင် မီးရထားအင်တာနေရှင်နယ် ဟိုတယ်လီမိတက်၏ ရှယ်ယာဝင်များဖြစ်သည့် FMI, YOMA Strategic Peninsula တို့အပြင် အခြားနိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီများမှလည်း ပါဝင်မည်ဖြစ်ပြီး JV အဖြစ် ထူထောင်ပါဝင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ “မြန်မာ့မီးရထားနဲ့ မီးရထားအင်တာနေရှင်နယ်ဟိုတယ်လီမိတက်တို့ ချုပ်ဆိုတဲ့ Framework Agreement ပဲဖြစ်ပါတယ်။ FMI, YOMA Strategic Peninsula တို့အပြင် အခြားနိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီတွေပါဝင်တဲ့ JV အဖြစ်လုပ်ဆောင်သွားမှာပါ” ဟု မြန်မာ့မီးရထားမှ ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ ဦးနေမျိုးအေးက ပြောသည်။

၁၉၉၃ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁၄ ရက်တွင် BOT စနစ်ဖြင့် နှစ် ၃၀ ငှားရမ်းစာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ပြီး မူလစာချုပ်တွင် ၁၉၉၈ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁ ရက် မှစ၍ မြေငှားသက်တမ်းကို နှစ် ၃၀ ခွင့်ပြုထားရာမှ ၂၀၁၂ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ရက်နီးမြို့ပုံနှိပ်မှုပဒေအရ ၁၉၉၈ ဇန်နဝါရီ ၁ ရက်မှစ၍ မြေငှားသက်တမ်းကို နှစ် ၅၀ တိုးမြှင့်ခွင့်ပြုခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မြန်မာ့မီးရထားရုံးဟောင်းကို ရှေးမူမပျက်ထိန်းသိမ်းပြီး နိုင်ငံတကာ အဆင့်မီ ကြယ်ငါးပွင့်ဟိုတယ်အဖြစ် ပြောင်းလဲတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းနှင့် အတူ လူနေတိုက်ခန်းများ၊ ရုံးခန်းများ၊ ယာဉ်ရပ်နားစခန်းများ၊ ဈေးဝယ်ရန် နေရာများ၊ ပြည်သူများအပန်းဖြေနေရာများ ပါဝင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဟိုပိတ်အနီး၌ ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွား



လားရှိုး ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) လားရှိုးမြို့နယ် ဟိုပိတ်ကျေးရွာ အနီးတွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက် ည ၁၀ နာရီခွဲခန့်က ပေါက်ကွဲမှု ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက် ည ၁၀ နာရီခွဲခန့်တွင် ဦးဝင်းအောင်ဌေး မောင်းနှင်သော 6C/---- အားသစ်မှန်လုံ အမြန်ယာဉ်၊ ဦးဝင်းမြင့်သူ မောင်းနှင်သော 7H/---- ၁၂ ဘီး ကုန်တင်ယာဉ်၊ ဦးမင်းအောင် မောင်းနှင်သော ၆၁/---- ရွှေပြည်စုံ မှန်လုံအမြန်ယာဉ် သုံးစီးတို့သည် မူဆယ်မှ လားရှိုးဘက်သို့ မောင်းနှင်လာစဉ် မိုင်တိုင်အမှတ်(၁၈၅/၆)နှင့် (၁၈၅/၀)ကြား ကုန်းဆင်းအရောက်တွင် လမ်း၏ ယာဘက်တောင်ကြောပေါ်မှ (ပစ်ခတ်သည်ဟုယူဆရသော) လက်နက်ကြီးကျည် နှစ်လုံး ကတ္တရာလမ်းနှင့် မြေသားလမ်းအစပ်တွင် ကျရောက်ပေါက်ကွဲရာမှ ကျော်လှ(၃၀)နှစ် အုန်းချောရွာဟောင်း မိုးမိတ်မြို့နယ်နေသူ၏

အောက်မေးစေပေါက်ပြဲဒဏ်ရာ (မစိုးရိမ်ရ)နှင့် မင်းအောင် (၃၃) နှစ်(ယာဉ်မောင်း) ဗိုလ်မြတ်ထွန်းရပ်ကွက် ပြင်ဦးလွင်မြို့နေသူ၏ လည်ပင်းယာဘက် မိုင်းစထီမှန်ဒဏ်ရာ (မစိုးရိမ်ရ) နှစ်ဦးနှင့် အားသစ်ခရီးသည်တင် မှန်လုံယာဉ်နောက်လိုက်ဖြစ်သူ ညီညီနိုင် (၁၉)နှစ် ကံသာ(၁)ရပ်ကွက် ညောင်ရွှေမြို့နေသူ၏ ယာဉ်ပေါ် အောက်နှုတ်အနီး မိုင်းစထီမှန်ဒဏ်ရာတစ်ချက် (မစိုးရိမ်ရ)ဖြင့် လားရှိုးပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ခွဲစိတ်ဆောင်တွင် တက်ရောက်ဆေး ကုသမှုခံယူလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်စဉ်ကြောင့် အားသစ်မှန်လုံယာဉ်၏ ရှေ့မှန် ကြေမှု၊ ယာဉ်ဘေးနံရံ မိုင်းစထီမှန်၊ ၁၂ ဘီးကုန်တင်ယာဉ်၏ ရှေ့ မှန်ကွဲ၊ လေအိုးပွင့်၊ တာယာသုံးလုံးပွင့်နှင့် ရွှေပြည်စုံမှန်လုံယာဉ်၏ ရှေ့မှန်ကွဲ၊ ဘီးပေါက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ဝေဝ) ဟန်ဌေး (လားရှိုး)

ချင်းရွှေဟော်၌ မိုင်းပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွား

လားရှိုး ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) လောကီကိုင်မြို့နယ် ချင်းရွှေဟော်၌ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ရက် နံနက် ၀၀ နာရီ ၁၅ မိနစ်က မိုင်းပေါက်ကွဲမှု ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ ချင်းရွှေဟော် အနောက်ဘက် နှစ်မိုင်ခန့်အကွာ ကွမ်းလုံမြို့နယ်အတွင်း ချင်းရွှေဟော်-ကွမ်းလုံသွားကားလမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၆၄/၄-၅)ကြား (၆ x ၆) ပေခန့်ရှိ ကန့်လန့်ဖြတ် ရေနုတ်မြောင်းအောက်ခြေပုံ/ယာတွင် ကြီးကြပ်မိုင်းနှစ်လုံးအား ၅ မိနစ်ခြား၍ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ရက် နံနက် ၀၀ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် တစ်လုံး ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး နံနက် ၀၀ နာရီ ၂၀ ခန့်တွင် တစ်လုံး ထပ်မံပေါက်ကွဲခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မိုင်းပေါက်ကွဲမှုကြောင့် ကားလမ်းမကြီးပေါ် အနံ ၂၄ ပေခန့်၊ အလျား ပေ ၂၀ ခန့် အနက်ခြောက်ပေခန့် မြေသားနှင့် ကတ္တရာများ

လန်ထွက်၍ မြေသားများ ကျုံ့ဝင်ပျက်စီးလျက်ရှိကြောင်း (ယာပုံ) ဖြစ်စဉ်နေရာအနီး ကားလမ်းမ၏ ၀/ယာ ငါးပေခန့်အတွင်းရှိ ဓာတ်တိုင်နှစ်တိုင် အောက်ခြေတွင် ကျိုးပဲ့ပျက်စီးလျက်ရှိကြောင်း၊ ဖြစ်စဉ်နေရာမှ ကားလမ်း၏မြောက်ဘက် မီတာ ၂၀ ခန့်အတွင်း မိုင်းခွဲပျက်ဆီးရန် စောင့်ကြိုနေရာယူထားသော ခြေရာလက်ရာများ တွေ့ရသည်။ မိုင်းပေါက်ကွဲမှုကြောင့် ကွမ်းလုံ-ချင်းရွှေဟော်ကားလမ်း ယာဉ်အသွားအလာ ခေတ္တပိတ်ထားပြီး တာဝန်ရှိသူများက မြေထိုးစက် တစ်စီးဖြင့် နံနက် ၂ နာရီခွဲခန့်မှစ၍ ယာယီရှောင်ကွင်းလမ်းဖောက် လုပ်ခဲ့ရာ နံနက် ၈ နာရီခွဲတွင် ယာဉ်များအား လမ်းလွှဲမှတစ်ဆင့် ဖြတ်သန်းသွားလာစေလျက် ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုမဖြစ်စေရေးကို လည်း ဆောင်ရွက်ထားရှိကြောင်း သိရသည်။ ဟန်ဌေး (လားရှိုး)



မြို့ပြလူနေမှုစနစ် ထွန်းကားနေသော်လည်း မုံရွာ၌ မြို့ပြရေထုတ်စနစ်လိုအပ်မှုရှိနေ

မုံရွာ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာမြို့ သည် မြို့ပြလူနေမှုစနစ် ထွန်းကား နေသည်မှာ မှန်သော်လည်း မြို့ပြ၏ ရေထုတ်မှုစနစ် လိုအပ်နေ ဆဲဖြစ်ကြောင်း NEPS Consult Engineering Co.,Ltd. ဒါရိုက်တာ ဦးအောင်ကျော်ဝင်းက စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီး မုံရွာမြို့ မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန၌ ကျင်းပသော မုံရွာမြို့ပြ ရေထုတ်စနစ်ကောင်းမွန် ရေး ဆွေးနွေးပွဲတွင် ပြောကြားသည်။ “မုံရွာမြို့ဟာ မြို့ပြလူနေမှုစနစ် ထွန်းကားနေတာမှန်ပေမယ့် ရေထုတ် စနစ်က လုပ်ရမှာတွေ၊ ထိန်းသိမ်းရမှာ တွေအများကြီး လိုအပ်နေပါသေး တယ်။ မြို့ထဲမှာ ရေစီးရေလှောင်ကောင်း မွန်ဖို့ဆိုရင် အခုဖောက်ထားတဲ့ မြောင်းစနစ်ကို အရင်ပြင်ရမှာဖြစ်သလို နေထိုင်တဲ့လူတွေရဲ့ လွှဲမှားနေတဲ့ အမြင်တွေကို ပြင်ပြီး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်တတ်တဲ့ စိတ်နဲ့ အတူ နိုင်ငံတကာမြို့ပြ အမြင်ရှိဖို့လို ပါတယ်။ နိုင်ငံတကာ မြို့ပြအမြင် ဆိုတာ လေ့လာမှသိရှိပြီး သိထားတဲ့ အတိုင်းဆောင်ရွက်မှသာ အောင်မြင် မှာပါ။ မြို့ပြရေထုတ်စနစ်ကို ဝီပီပြင် ပြင် လုပ်တော့မယ်ဆိုရင် Master Plan ရှိရပါမယ်။ ဆွဲထားတဲ့ Master Plan အတိုင်း တိတိကျကျနဲ့ ခေတ် ဘယ်လိုပြောင်းပြောင်း Plan ကို မပြောင်းလဲဘဲ ဆောင်ရွက်နိုင်ဖို့က

အရေးကြီးပါတယ်။ အရင်ကလုပ်ခဲ့ ကြတယ်ဆိုတာ ပြောင်းသွားရင် ဆက်မလုပ်ဘဲပစ်ထားတာမျိုး ဆက်ရှိ နေမယ်ဆိုရင်တော့ ငွေကြေးကုန်ကျမှု သာများပြီး အရာမရောက် ဖြစ်နေဦး မှာပါပဲ”ဟု ဦးအောင်ကျော်ဝင်းက ပြောသည်။ မုံရွာမြို့ ရေစီးရေလှောင်ကောင်းမွန် ရေးအတွက် စနစ်ကျသော အစီအမံ များနှင့်အလုပ်အကိုင်များ ဆောင်ရွက် နိုင်ရန်အတွက် ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစီးဌာန (စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး) မှ ဦးဆောင်၍ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အတွင်းရှိ မြို့ပေါင်း ၂၀ ကျော်ကို မြို့ပြ ရေထုတ်စနစ်ကောင်းမွန်စေရန် ဆောင်ရွက်ရန် လျာထားရာ မုံရွာမြို့ပြ ရေထုတ်စနစ်ကို စတင်အကောင် အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် မြို့ပြ နှင့် အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာန၊ စည်ပင် သာယာရေးဦးစီးဌာန၊ ဆည်မြောင်း ဦးစီးဌာန၊ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန မုံရွာမြို့နယ် စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူ များနှင့်အတူ မုံရွာမြို့ပြ ရေထုတ်စနစ် ကိုဆောင်ရွက်မည့် NEPS ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်သည်။ “မိုးရွာရင် မုံရွာမှာ များသောအား ဖြင့် ရေတင်ကျန်နေတာတွေကို တွေ့နေရတယ်။ အဓိကက မြောင်း စနစ် ညှိလို့ပါ။ မြောင်းဆိုတာက စီးအောင်လုပ်ဖို့လိုသလို စီးဆင်းတဲ့

စနစ်လည်း ကောင်းမှသာ ရေမတင်ဘဲ အကုန်ပြောင်စင်မှာပါ။ အဲဒါကို အကောင်အထည်ဖော်ဖို့ဆိုရင် ငွေရှိရုံ အတတ်ပညာတွေ ပြည့်စုံနေရုံအပြင် ဒေသခံတွေရဲ့ပူးပေါင်းပါဝင်မှု ဝန်ထမ်း တွေရဲ့ စိတ်ဝင်တစား ဆောင်ရွက်မှု တွေဟာ အများကြီး အရေးပါပါတယ်။ မြောင်းတွေသာစနစ်တကျ တည် ဆောက်ပေးထားမယ်ဆိုရင် လူတွေ ရဲ့ စနစ်ဟာလည်း တစ်ခါတည်း လိုက်ပါပြောင်းလဲလာမယ်လို့ မြင်မိတဲ့ အတွက် မုံရွာမြို့ပြ ရေထုတ်စနစ်ကို စတင်ဆောင်ရွက်ရခြင်းဖြစ်ပါတယ်” ဟု စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မြို့ပြနှင့် အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြား ရေးမှူး ဦးရွှေဝင်းက ပြောသည်။ မုံရွာမြို့၏ ရေနုတ်မြောင်းများ ရေစီးရေလှောင်ကောင်းမွန်စေရန် (Strong Water System)ကို အဓိက ထား ဆောင်ရွက်ရင်း အညစ်အကြေး စွန့်ပစ်သည့်စနစ်၊ မိုးရေထုတ်စနစ်ကို မြေအောက်ရေအားကောင်းလာအောင် ဆောင်ရွက်သည့်စနစ်နှင့် မီးခိုးထွက် စနစ်များကိုပါ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် ရန် ရည်ရွယ်၍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် မှုကိုစတင်ကာ ဆွေးနွေးမှုကို ပဏာမ ဆောင်ရွက်ပြီး ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် မုံရွာမြို့တွင်း လှည့်လည်တိုင်းတာ ဆောင်ရွက်၍ အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မျိုးဝင်းထွန်း(မုံရွာ)

မန္တလေး ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ နမ့်ဆန်မြို့ မီးဘေးသင့်ပြည်သူ များအတွက် တရုတ်လူမှုအဖွဲ့အစည်း များနှင့် အလှူရှင်များ၏ စုပေါင်း အလှူငွေများ ပေးအပ်လှူဒါန်းပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မန္တလေးမြို့ ချမ်းအေးသာ တွေရဲ့ စိတ်ဝင်တစား ဆောင်ရွက်မှု တွေဟာ အများကြီး အရေးပါပါတယ်။ အဆိုပါ အလှူငွေပေးအပ်လှူဒါန်း ပွဲသို့ မန္တလေးမြို့အခြေစိုက် တရုတ် ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ကောင်စစ်ဝန်ရုံး ကောင်စစ်ဝန်ချုပ် MR. Wang က တက်ရောက်အားပေးစကား ပြော ကြားပြီး လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ ကိုယ်စား ဦးမြင့်နိုင်က လှူဒါန်းရခြင်း

နမ့်ဆန်မြို့ မီးဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် အလှူရှင်များ စုပေါင်းလှူဒါန်း နှင့်ပတ်သက်၍ ပြောကြားသည်။ သမီးပရဟိတအသင်းက ကျပ် ၁၀ သိန်း၊ မြန်မာပြည်ဖွားတရုတ်ကုန် သည်များအသင်း (အထက်မြန်မာ ပြည်)က ကျပ်သိန်း ၃၀၊ တရုတ်ပြည်မှ လုပ်ငန်းရှင်နှင့် ကုန်သည်များ အသင်းက ကျပ်သိန်း ၃၀၊ Oversea Chinese Service Centre က ကျပ် ၁၀ သိန်းနှင့် စေတနာရှင်များက စုပေါင်းလှူဒါန်းကြရာ စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၁၇၃၄၀၀၀၀ ပေးအပ် လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၀၀၂) ကြွင်းတော်ယန်ဗုဒ္ဓဘာသာ အမျိုး

နွေရာသီကာလအတွင်း သောက်သုံးရေနှင့် စိုက်ပျိုးရေး စနစ်တကျသုံးစွဲနိုင်ရေး အသိပညာပေးဆွေးနွေး

ညောင်ဦး ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ပူပြင်းခြောက်သွေ့သော အယ်လ်နီညိုရာသီဥတုဒဏ် ရိုက်ခတ်မှုဖြစ်ပေါ်လာပါက သောက်သုံးရေနှင့် စိုက်ပျိုးရေး ပြတ်လပ်သွားနိုင်သဖြင့် စိုက်ပျိုးရေးနှင့် သောက်သုံးရေ စနစ်တကျသုံးစွဲနိုင်ရေးနှင့် စိုက်ပျိုးသင့်သော သီးနှံအမျိုးအစားများအကြောင်း ရှင်းလင်းအသိပေး ဆွေးနွေးခြင်းကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၇ ရက် နံနက်က ညောင်ဦးမြို့နယ် ငါးသရောက်မြစ်ရေတင် စိုက်ပျိုးပညာပေးရေးစခန်း၌ ပြုလုပ်ခဲ့ရာ ကန်တော ကျေးရွာနှင့် အနီးချောင်းကျေးရွာမှ တောင်သူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဆွေးနွေးပွဲတွင် စုပေါင်းပျိုးထောင်ခြင်းဖြင့် စိုက်ပျိုး ရေစနစ်တကျသုံးစွဲရေး၊ ရေကော်မတီများ၏ ကြီးကြပ်မှု ဖြင့် ရေချွေတာသုံးစွဲရန်၊ သက်တမ်းတိုပေးမျိုးများ ပြောင်းလဲစိုက်ပျိုးရန်၊ နွေသီးနှံ ပဲတီစိမ်းမျိုးများ စိုက်ပျိုး ပါက မိုရေရောဂါဒဏ်ခံနိုင်ရည်ရှိသော ရေဆင်း (၁၄) ရေဆင်း (၁၁)မျိုးများကို ရွေးချယ်၍ စိုက်စနစ်မှန်ကန် စွာစိုက်ပျိုးကြရန်တို့ကို ပညာပေးဆွေးနွေးခဲ့ပြီး တောင်သူများက သိလိုသည်များကို မေးမြန်းကြရာ မြို့နယ် ဦးစီးမှူး ဒေါ်ခင်ဌေးရီက ရှင်လင်းဆွေးနွေးဖြေကြားပေး ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ရဲသူရအောင် (ညောင်ဦး)



ရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးရေးလုပ်ငန်းများမှ အိမ်ထောင်စုံ တစ်နှစ်ခန့်အနားယူမည်

ကလေးလူကြီးမရွေး နှစ်သက်အားပေးကြသည့် ဟောလိဝုဒ်ရဲ့ အရှည်ကြာဆုံးသော ဇာတ်လမ်းတွဲ ရုပ်ရှင်တစ်ခုဖြစ်တဲ့ "Harry Potter" ရုပ်ရှင်တွေမှာ ကလေးသရုပ်ဆောင်အဖြစ်စတင်သရုပ်ဆောင်ခဲ့ရင်း လတ်တလောမှာ ဟောလိဝုဒ်ရဲ့ နာမည်ကျော်တစ်ဦးအဖြစ် ရုပ်ရှင်နေတဲ့မင်းသမီး အိမ်ထောင်စုံက သူ့အနေဖြင့် ရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးရေးလုပ်ငန်းများကို တစ်နှစ်ခန့်အနားယူမည်ဖြစ်ကြောင်း Paper မဂ္ဂဇင်းနဲ့ ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ အင်တာဗျူးမှာ ပြောကြားခဲ့တာကို အိမ်ထောင်စုံက အတည်ပြုခဲ့ပါတယ်။

မင်းသမီးက သူ့ဟာ ယခုနှစ်အတွင်းမှ စတင်ပြီး ရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးရေးလုပ်ငန်းတွေကနေ တစ်နှစ်ခန့်အနားယူသွားမှာဖြစ်ကြောင်းနဲ့ ယခုလိုအနားယူရခြင်းအတွက် သူ့မှာရည်ရွယ်ချက်နှစ်ချက်ရှိနေကြောင်းလည်း

ဆိုခဲ့ပါတယ်။ ယင်းရည်ရွယ်ချက်နှစ်ချက်အနက် တစ်ချက်ကတော့ သူ့ရဲ့ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးတိုးတက်မှုတွေအတွက် လုပ်ဆောင်စရာများရှိနေခြင်းကြောင့် အချိန်ပေးဆောင်ရွက်လိုခြင်းဖြစ်ပြီး အခြားသောရည်ရွယ်ချက်ကိုတော့ ထုတ်ဖော်ပြောကြားသွားခဲ့ခြင်းမရှိပါဘူး။

ဆက်လက်ပြီး ဝတ်ဆန်က "ကျွန်မ ကျား၊ မ စတဲ့မျိုးဗီအေရ ခွဲခြားဆက်ဆံခံရမှုတွေနဲ့ပတ်သက်ပြီး တစ်နှစ်လောက်လေ့လာဖို့ စိတ်ကူးထားတယ်။ ကျွန်မအခုထိ ပတ်ဝန်းကျင်မှာ တွေ့ကြုံရတာတွေနဲ့ လူတွေနဲ့စကားပြောရင်း၊ စာဖတ်ရင်း လေ့လာခဲ့တာပဲ များနေတယ်။ တကယ်တော့ ကျွန်မစိတ်ဝင်စားတဲ့ လမ်းကြောင်းပေါ်မှာပဲ ဆက်ရှိနေချင်တယ်" လို့ ဖွင့်ဟခဲ့ပါတယ်။

အသက် (၂၅)နှစ်အရွယ်မင်းသမီးက အနားယူနေစဉ်အတွင်းမှာ စာဖတ်ခြင်း၊ လေ့လာခြင်း၊ နားထောင်ခြင်းနဲ့ သူ့စိတ်ဝင်စားတဲ့ အမျိုးသမီးများနဲ့သက်ဆိုင်တဲ့ လူ့အခွင့်အရေးတွေနဲ့ပတ်သက်ပြီး ပိုမိုလေ့လာသွားဖို့ ရည်ရွယ်ထားကြောင်း ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။

မိရဲ့လယ်ယာပိုင်တဲ့ နက်ပလစ်ရဲ့ ရုပ်ရှင်သစ် ကြော်ငြာ

တရုတ် နာမည်ကျော်မင်းသမီး မိရဲ့လယ်ယာပိုင်တဲ့ တရုတ်သိုင်းကား "Crouching Tiger, Hidden Dragon: Sword of Destiny" အတွက် ကြော်ငြာရုပ်ရှင်ကို ပြီးခဲ့တဲ့ ကြာသပတေးနေ့က နက်ပလစ်ရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေးက ထုတ်လွှင့်ခဲ့ကြောင်း ယူပီအိုင်ဒေါ့ကွန်းမှာ ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။

အဆိုပါရုပ်ရှင်ကြော်ငြာအရ မိရဲ့လယ်ယာပိုင်တဲ့ ငယ်ရွယ်တက်ကြွတဲ့ မင်းသမီး ရှီတီအား သူ့အမြတ်တနိုးထားတဲ့ ဘေးကို ရန်သူများလာရောက်လုယက်ခြင်းကနေ ကာကွယ်သွားနိုင်ဖို့ သိုင်းပညာတွေ သင်ကြားပေးနေပါတယ်။

ယင်းရုပ်ရှင်သစ်မှာ ယခင်ထွက်ရှိခဲ့တဲ့ ဇာတ်လမ်းတွဲရုပ်ရှင်တွေထက် ဇာတ်



ဆောင်တွေအပြင် မင်းသား ဒွန်နီယန်း၊ ဂျက်ဆင်၊ စကော့ထ်လီ၊ ဟယ်ရီရှန်ဂျွန်နီယာနဲ့ မင်းသမီး လူလူချန်တို့ အသစ်ပါဝင်လာကြတာကို တွေ့ရပါတယ်။

၂၀၀၀ပြည့်နှစ်က ထုတ်လွှင့်ခဲ့တဲ့ ယင်းရုပ်ရှင်ဇာတ်လမ်းတွဲတွေထက်

တစ်ခုဖြစ်တဲ့ "Crouching Tiger, Hidden Dragon" ဟာ ရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးစရိတ် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၇ သန်း ကုန်ကျခဲ့ကာ ကမ္ဘာတစ်ဝန်း ဝင်ငွေ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၁၃ သန်း ရရှိခဲ့ပြီး ဝင်ငွေအရ အလွန်အောင်မြင်ခဲ့တဲ့ ရုပ်ရှင်တစ်ကား

ရုပ်ရှင်ခြင်းခံလိုက်ရတဲ့ သယ်ပိုက်ကန်းဒါရဲ့ ဂရမ်မီပီတီ

ပြီးခဲ့တဲ့တနင်္လာနေ့ ညပိုင်းက လော့စ်အိန်ဂျလစ်မှာ ကျင်းပခဲ့တဲ့ ဂရမ်မီဆုပေးပွဲကြီးမှာ အကောင်းဆုံးအာရန်ဘီတေးသီချင်းဆုနဲ့ အကောင်းဆုံးမြို့ပြအေတီပိုင်တေးအယ်လ်ဘမ်ဆုတွေအတွက် ဂရမ်မီဆုနဲ့ဆုကို တစ်ပြိုင်နက်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရခဲ့တဲ့ အဆိုတော်သယ်ပိုက်ကန်းဒါရဲ့ ဂရမ်မီပီတီဟာ လော့စ်အိန်ဂျလစ်ရဲ့တွေ့ရဲ့ ရုပ်ရှင်ခြင်းကို ခံခဲ့ရပါတယ်။

ယင်းပီတီကို သယ်ပိုက်ကန်းဒါဟာ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ရက် ညပိုင်းက လော့စ်အိန်ဂျလစ်မှာရှိတဲ့ သူ့ရဲ့ နေအိမ်မှာပဲ သူ့ရဲ့ မွေးနေ့အထိမ်းအမှတ်အဖြစ်ရော၊ ဂရမ်မီဆုရရှိတဲ့ အထိမ်းအမှတ်အဖြစ်ပါ ရည်ရွယ်ချက်ပဲ ခံခဲ့ရပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ပီတီပွဲကျင်းပတဲ့အခါမှာ အဆင်ပြေစွာ အတတ်တိုင်ကြားခဲ့တာကြောင့် ၁၆ ရက်နံနက် ၁နာရီခွဲခန့်မှာ နယ်မြေခံရဲတွေက ပီတီပွဲကို ရုပ်ရှင်ခေခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။

အခြားသော ဟောလိဝုဒ်ရဲ့ နာမည်ကျော်တွေဖြစ်ကြတဲ့ ဇန်ဒါယာကီးလ် မန်း၊ လူးဝစ်တွန်လစ်စန်၊ ဂျူစီဂျူ၊ ဒစ်ပလို၊ စကလေးလက်စ် စတဲ့ အဆိုတော်ပေါင်းများစွာလည်း ယင်းပီတီပွဲမှာ ပါဝင်ခဲ့ကြပါတယ်။ ယင်းသို့ပီတီပွဲကျင်းပကာ ပတ်ဝန်းကျင်ကို အနှောင့်အယှက် ဖြစ်စေခဲ့သော်လည်း တစ်စုံတစ်ဦးမှ ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းမရှိကြောင်း အော်စ်ရှိုးဘစ်စ် ဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။

အေးပြည့်-စုစည်းရေးသားသည်

"Please Come Back, Mister" ရုပ်ရှင်အတွက် နှစ်လကြာအသံလေ့ကျင့်ခဲ့ရကြောင်း ရိန်းဖွင့်ဟ

တောင်ကိုရီးယားရဲ့ အောင်မြင်တဲ့ အဆိုတော်တစ်ဦးလည်းဖြစ်၊ ထိပ်တန်းမင်းသားတစ်ဦးလည်း ဖြစ်တဲ့ ရိန်းက SBS ရုပ်သံလိုင်းမှ ထုတ်လွှင့်ပြသမယ့် သူ့ရဲ့ နောက်ဆုံးရိုက်ကူးခဲ့တဲ့ ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲရုပ်ရှင် "Please Come Back, Mister" ကို အဆင်ပြေရိုက်ကူးနိုင်ရန် ယင်းရုပ်ရှင်မှာပါဝင်တဲ့ စကားပြောတွေအတွက် အသံထွက်လေ့လာလေ့လာရင်း ရုပ်ရှင်ရဲ့ ရိုက်ကူးရေးမစတင်မီကပင် နှစ်လကြာ အချိန်ပေးလေ့ကျင့်ခဲ့ရကြောင်း ဖွင့်ဟခဲ့သည်ကို စွန့်ပီဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။

ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ရက်က ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ ယင်းရုပ်ရှင်အတွက် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲမှာ ရိန်းက အဆိုပါရုပ်ရှင်မှာ သူ့ဟာ အခြားသူတစ်ဦးရဲ့ စိတ်နှလုံးသန်ရတဲ့ ဇာတ်ရုပ်မျိုးသရုပ်ဆောင်ရတာဖြစ်တဲ့အတွက် အသံအနေအထား သဘာဝကျအောင် ယခုကဲ့သို့ နှစ်လခန့်အချိန်ပေးလေ့ကျင့်ခဲ့ရခြင်းဖြစ်ကြောင်းလည်း ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။

အဆိုပါရုပ်ရှင်တွင် ရိန်းနဲ့အတူ အခြားသော သရုပ်ဆောင်တွေဖြစ်ကြတဲ့ မင်းသား ကင်အီကွမ်၊ မင်းသမီး ကင်မီစိုးရီနဲ့ အိုယွန်ဆိုတို့က အဓိကပါဝင်သရုပ်ဆောင်ထားကြပြီး ယင်းရုပ်ရှင်ကို တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံမှာ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ရက်မှ စတင်ရုံတင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရပါတယ်။



ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်များ ၂၀ - ၂ - ၂၀၁၆ (တနင်္ဂနွေနေ့)

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား News Channel

၆:၀၀	တောင်တန်းသာသနာပြု ဆရာတော်ကြီး၏ ပရိတ်တရားတော်	(ရွတ်ပင်ယူနိုင်တတ်အသင်းနှင့် ရတနာပုံအသင်း)
၆:၂၀	Business News	"ကျန်းမာသာသနာပို့" ကာကွယ်ဆေးကို တိုက်ကြမို့
၇:၃၅	အောင်မြင်သူနှင့်အတူ (Meet The Successful)	မြန်မာ့အသိုက်အဝန်းထဲမှ အမျိုးသမီးများ
၉:၃၅	အနုပညာသတင်းအစီအစဉ် ကဗျာရိပ်မြို့ "အကျင့်လုပ်ပါ"	တိုး . . . တုန်းကရေဒီယို အသံလွှင့်ဇာတ်လမ်းများ
၁၀:၃၅	"ဇီကာပိုင်းရုပ်စံအကြောင်း သိကောင်းစရာ"	"နုလုံးသားမှအပြေစကား" (ဇာတ်သိမ်း)
၁၁:၃၅	"ပေါင်းစည်းကာဆွဲ ဝမ်းနဲ့ပွဲ"	(ပတ်မပိုင်း) (ထက်နေချမ်း၊ သာဗိုးအောင်၊ နိုင်သင်၊ ချိုတေးလွင်လွင်၊ A3)
၁၁:၄၀	ချစ်သောဤကမ္ဘာမြေ ဆေးရောင်စုံရုပ်ရှင် "ရင်တွင်းစကား" (ဒွေး၊ ဇာဝနာ၊ မေသန်းနု၊ အိန္ဒြာကျော်စင်)	(ဒါရိုက်တာ-သီတာလင်း (Laure Art Academy))
၁၂:၃၅	(ဒါရိုက်တာ-ခင်မောင်ဦး၊ စိုးသိမ်းထွဋ်)	၈:၀၀ ပြည်တွင်းသတင်း၊ နိုင်ငံတကာသတင်း၊ မိုးလေဝသအခြေအနေ
၃:၃၅	Business News	၉:၀၀ ပြည်တွင်းသတင်း
၃:၄၅	Ooredoo MNL-1 2016 ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်မှုအစီအစဉ်	-Tasty Trip -ဆိုကြမယ်၊ ဖျော်ကြမယ် (MRTV 70th Anniversary)

မှတ်ချက်။ နာရီစဉ်တိုင်းတွင် ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် နိုင်ငံတကာသတင်းများ ထုတ်လွှင့်ပေးပါသည်။

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား Entertainment Channel

၆:၀၀	အဖွင့် -ဝတ်မှုဆေးဝါးအဖွဲ့ ဖျော်ဖြေခန်း (အပိုင်း-၂)	၈:၀၀	တေးဂီတအစီအစဉ်
၆:၁၅	မြန်မာဒီဇိုလီဇာတ်လမ်း "ကျွန်တော်နဲ့ ပဟေဠိနတ်မယ်" (မင်းမော်တွန်း၊ အေးမြတ်သူ) (ဒါရိုက်တာ-သားကြီး)	၉:၁၀	ဆိုကြမယ် ဖျော်ကြမယ် မြန်မာ့ရုပ်ရှင် (ဆေးရောင်စုံ) "ရင်ကွဲနာ" (ရန်အောင်၊ မင်းအုပ်စိုး၊ မြတ်ကေသီအောင်၊ ဇူးဇူးမောင်၊ ချစ်စန်းဦး) (ဒါရိုက်တာ-မင်းအုပ်စိုး)
၇:၄၀	ချစ်စရာအရွယ်ကစားကြမယ်		

မှတ်ချက် ၂၀-၂-၂၀၁၆(တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၆:၀၀ မှ ၂၂:၂၀-၂၀၁၆(တနင်္လာနေ့) ည ၆:၀၀ အထိ ပြသပါမည်။

ညနေ ၃:၃၅ 100 Plus Stars Cup MFF Beach Soccer Championship 2016 ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်မှုအစီအစဉ်

MRTV- 4

၅:၀၀	ပဌာန်းပါဠိတော် + ပရိတ်နိဒါန်း၊ မင်္ဂလာသုတ်	၃:၀၀	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "အကြင်နာလက်ကလေး"
၅:၄၀	"သမ္မုဗ္ဗဓာန်ကျင့်စဉ်"တရားတော် [ဒုတိယပါမောက္ခချုပ်ဆရာတော် ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တ စန္ဒဝရာဘိဝံသ (ကျိတ္တလောဆရာတော်)]	၃:၄၀	၂၀၁၃ ရောင်စုံအကယ်ဒမီဖက်ရှင်ကမ္ဘာ
၈:၀၀	Cartoon Series (Welcome To Sky Ville)	၅:၂၅	Baby On The Way [Singapore (Part-6)]
၈:၄၅	Cartoon View	၅:၄၀	Premier ချစ်သူများ၏ ရင်ခုန်သံ
၉:၁၀	Weekly Sports Diary	၆:၁၀	Health Fix
၉:၃၅	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "အိမ်ရှင်မတို့ချစ်စကား" (အပိုင်း-၂၈)	၆:၁၅	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "အကြင်နာလက်ကလေး" (အပိုင်း-၁၁၀)
၁၁:၀၅	Star တို့ချစ်လက်ရာ	၇:၂၅	Fashion Week
၁၁:၃၀	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "အသက်ကလေးရယ် ရှည်စေလို" (အပိုင်း-၃၃+၃၄)	၇:၅၀	မြန်မာ့ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "ကံကံ၏အကျိုး"
၂:၂၀	မြန်မာ့ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "ကံကံ၏အကျိုး"		[အမှောင်ဖုံးသွားသော တောင်ကင်ပြာ(အပိုင်း-၂)]
	[အမှောင်ဖုံး သွားသော တောင်ကင်ပြာ (အပိုင်း-၁)]	၈:၃၅	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "အိမ်ရှင်မတို့ချစ်စကား" (အပိုင်း-၂၉)
		၉:၂၀	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "အသက်ကလေးရယ်ရှည်စေလို" (အပိုင်း-၃၅+၃၆)

mitv

07:26	Mahar Thakya Atula Man Aung - Nga Htat Kyee
07:42	Culture Show: Theatrical Art
07:50	Licuala Palm Leaf
08:26	Travelogue "To the coastal region" (Myeik - Kawthoung) (Part-1)
08:51	Beach Food Delivery
09:26	Yathe Taung Township In A Nut-Shell
09:50	Egg Shell
10:26	Insight Myanmar: Women's Participation in the Peace Process
10:52	Thin Byu Mat
07:26	A Tour in Korea (Part- 5)
07:43	Kyaikhteeyoe: Bamboo Guns
07:50	Today Myanmar: Low Cost Rental Housing Project
08:26	Writer, Philanthropist: Daw Than Myint Aung (Part-2)
08:47	Myanmar Masterclass: Artist Pann Kyi

ဒားကစား

စတုတ်စီးတီးနောက်တန်းကစားသမားဟောင်း ဝီလ်ကင်ဆန်သည် ကာလကြာရှည်ခံစားနေရသည့် ဦးခေါင်းဒဏ်ရာပြဿနာကြောင့် ကစားသမားဘဝမှ အနားယူလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း အတိအလင်းကြေညာခဲ့သည်။

အသက်(၃၁)နှစ်အရွယ်ရှိ နောက်တန်းကစားသမား ဝီလ်ကင်ဆန်သည် ပြီးခဲ့သည့်နှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၄ ရက်က ဘလက်ဘန်းအသင်းနှင့် စတုတ်စီးတီးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့သည့် အက်ဖ်အေဖလားပွဲစဉ်တွင် နောက်ဆုံးပွဲထွက်ကစားခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ရရှိထားသည့် ဦးခေါင်းဒဏ်ရာသည် ပြင်းထန်သောကြောင့် ဦးနှောက်ယှက်စီးမှုများအထိပင် ဖြစ်လာခဲ့သည်။

ပဟိုနောက်တန်းကစားသမား ဝီလ်ကင်ဆန်သည် ဦးခေါင်းဒဏ်ရာပြဿနာကြောင့် နောက်ပိုင်းတွင် စိတ်တိုခြင်း၊ စိတ်ဓာတ်ကျခြင်းတို့နှင့် ဆက်စပ်နေသည့် စိတ်ခံစားမှုများပင် ခံစားလာခဲ့ရသည်။ ဝီလ်ကင်ဆန်၏ စာချုပ်သက်တမ်းသည် ပြီးခဲ့သည့်ဘောလုံးရာသီကုန်ကပင် ကုန်ဆုံးခဲ့ပြီဖြစ်ပြီး စတုတ်စီးတီးအသင်းအနေဖြင့် စာချုပ်သက်တမ်းကုန်ဆုံးချိန်တွင် နောက်ထပ်ခြောက်လစာချုပ်ရန်ကမ်းလှမ်းခဲ့ပြီး ဇန်နဝါရီလအတွင်းက ကုန်ဆုံးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

နောက်တန်းကစားသမား ဝီလ်ကင်ဆန်သည် ကစားသမားဘဝတစ်လျှောက်လုံး စတုတ်စီးတီးအသင်းတွင် ကုန်ဆုံးစေခဲ့ပြီး ရှုရှားဘာရီတောင်း၊ မီဝေါလ်စသည့်အသင်းများတွင်လည်း အငှားစာချုပ်ဖြင့် သွားရောက်ကစားခဲ့သူဖြစ်သည်။

ဝီလ်ကင်ဆန်အနေဖြင့် ကစားသမားဘဝမှ အနားယူလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်းကို လူမှုမီဒီယာတစ်ခုခုတစ်ခုဆင့် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက်တွင် တရားဝင်ကြေညာခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

နောက်ခံလူ ဝီလ်ကင်ဆန် ဦးခေါင်းဒဏ်ရာကြောင့် ကစားသမားဘဝမှ အနားယူလိုက်ပြီ



“ကစားသမားဘဝကို အဆုံးသတ်ဖို့ မျှော်လင့်ထားတာ မရှိသေးလို့ အနားယူမယ်လို့ကြေညာတဲ့နေ့ဟာ ကျွန်တော့်အတွက် ခက်ခဲတဲ့နေ့တစ်နေ့ဖြစ်ခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်တော်ချစ်တဲ့ အားကစားတစ်ခုမှာ နှစ်တွေအများကြီးကစားပြီး ဖြတ်သန်းဖို့ ရည်ရွယ်ခဲ့တာပါ။ ကစားသမားဘဝမှာ စတုတ်စီးတီးအသင်းနဲ့အတူ ၁၅ နှစ်ကြာ အကောင်းဆုံးကစားပေးနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ စတုတ်စီးတီးရဲ့ စဉ်ဆက်မပြတ် အထောက်အပံ့ပေးမှုကိုလည်း ကျေးဇူးတင်ပါတယ်”ဟု ဝီလ်ကင်ဆန်က အနားယူချိန်တွင် ပြောကြားခဲ့သည်။ (ဧွေကြယ်)



ရိုးမားကွင်းလယ်လူ ဒီရော့စီ ခြေသလုံးဒဏ်ရာကြောင့် တစ်လကြာအနားယူရမည်

အီတလီစီးရီးအေကလပ် ရိုးမားအသင်းမှ ကွင်းလယ်ကစားသမား ဒီရော့စီသည် ခြေသလုံးဒဏ်ရာကြောင့် သီတင်းပတ်လေးပတ်ကြာ အနားယူရမည်ဖြစ်ရာ ရိုးမားအသင်းအနေဖြင့် ဒီရော့စီပါဝင်ခြင်းမရှိဘဲ တစ်လကြာ ဖြတ်သန်းရတော့မည်ဖြစ်သည်။

အသက်(၃၂)နှစ်အရွယ်ရှိ ကွင်းလယ်ကစားသမား ဒီရော့စီသည် အလားတူဒဏ်ရာပြဿနာကြောင့် စီးရီးအေပွဲစဉ်နှစ်ပွဲ လွဲချော်ခဲ့သူဖြစ်ပြီး ရိုးမားအသင်းအတွက် အသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့သည့် ချန်ပီယံလိဂ် ၁၆ သင်းအဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင်လည်း နောက်ဆုံးပွဲကစားချိန် ၁၃ မိနစ်အလိုရောက်မှပင် ရိုးမားအသင်းနှင့်အတူ ပွဲထွက်ကစားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းပွဲစဉ်တွင် ရိုးမားအသင်းသည် အိမ်ကွင်း၌ ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရသော်လည်း ရိုးမားလ် မက်ဒရစ်အသင်းကို နှစ်ဂိုးပြတ်ဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။

ဒီရော့စီသည် ရိုးမားအသင်းနှင့်အတူ ပွဲပေါင်း ၂၅ ပွဲသာပါဝင်ကစားပေးနိုင်ခဲ့ပြီး သုံးဂိုးသွင်းယူပေးနိုင်ခဲ့သည်။ ရိုးမားအသင်းသည် စီးရီးအေတွင် လေးပွဲဆက် နိုင်ပွဲရရှိခဲ့ပြီး လာမည့်ချန်ပီယံလိဂ်ပွဲစဉ်တွင် ဒီရော့စီပါဝင်လာရန်မရှိသော်လည်း ဖီအိုရင်တီးနားအသင်းနှင့် ကစားမည့်ပွဲစဉ်တွင် ပါဝင်လာမည်ဟု မျှော်လင့်ထားသည်။

(ဧွေကြယ်)

မန်ယူနည်းပြအဖြစ်မှ ပန်ဟားလ်နုတ်ထွက်သင့်ဟု မူရန်ပြောကြား

မန်ယူအသင်းနည်းပြပန်ဟားလ်အနေဖြင့် နည်းပြအဖြစ်မှ နုတ်ထွက်သင့်ကြောင်း မန်ယူကွင်းလယ်ကစားသမားဟောင်းဖြစ်သူ နယ်သာလန်ကစားသမား မူရန်က ၎င်း၏ ယုံကြည်ချက်ကို ဖွင့်ဟပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းသို့ ပြောကြားခြင်းမှာ မန်ယူအသင်း၏ ယူဂိုပလိဂ် ၃၂ သင်းအဆင့် ပထမအကျော့တွင် မစ်ဂျဲလန်းအသင်းအား နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် ရှုံးနိမ့်သွားခဲ့ခြင်းကြောင့် နည်းပြပန်ဟားလ်အပေါ် ဖိအားများတိုးလာခဲ့ခြင်းကြောင့် ဖြစ်သည်။

မန်ယူအသင်းသည် ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီတွင် ပြိုင်ပွဲအရပ်ရပ်၌ ၁၁ ပွဲအထိ ရှုံးပွဲကြုံခဲ့ရပြီး ပရီမီယာလိဂ်အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ၏ အမှတ်ပေးဇယားတွင်လည်း အဆင့်(၄)နေရာ၌ ရပ်တည်လျက်ရှိသည့် မန်စီးတီးအသင်းနှင့် ခြောက်မှတ်အထိ ကွာဟနေခဲ့သည်။

ထို့ကြောင့် လက်ရှိမန်ယူအသင်းနည်းပြ ပန်ဟားလ်အနေဖြင့် ချယ်လ်ဆီးအသင်းနည်းပြအဖြစ်မှ ထုတ်ပယ်ခြင်းခံလိုက်ရသည့် နည်းပြဇော်ရင်ဟိုနှင့် အစားထိုးသွားရန်လည်း သဘောတူညီမှုများရှိလာခဲ့သည်။ မန်ယူအသင်းသည် ငွေကြေးမြောက်မြားစွာအသုံးပြုခဲ့သည့်အပြင် နည်းပြပန်ဟားလ်အနေဖြင့် ကစားသမားအချို့ကို ရောင်းချခဲ့သည်ကိုလည်း မေ့လျော့မနေသင့်ကြောင်း၊ ဒါ့အပြင် မန်ယူအသင်းသည် အချိန်နှင့်အမျှ ဆုဖလားများရရှိရန်အတွက်သာ ကစားသင့်ကြောင်း မူရန်က ဆက်လက်ပြောကြားခဲ့သည်။

“မန်ယူအသင်းဟာ တည်ငြိမ်မှုရှိတဲ့ အသင်းတစ်သင်းမဟုတ်ဘူး။ ဘောလုံးရာသီတစ်ရာသီတည်းမှာပဲ အပြောင်းအလဲတွေ အများကြီးလုပ်ခဲ့တယ်။ အဲဒါကြောင့် အဆင့်(၄)စာရင်းဝင်ဖို့တောင် အတော်လေးရုန်းကန်နေရတယ်။ အခုလည်း ရလဒ်မကောင်းတာကြောင့် ပန်ဟားလ်အနေနဲ့ မန်ယူအသင်းနည်းပြအဖြစ်ကနေ နုတ်ထွက်သင့်တယ်”ဟု မူရန်က ဆိုသည်။

မန်ယူအသင်းနည်းပြ ပန်ဟားလ်သည် မန်ယူအသင်းအတွက် ရလဒ်ကောင်းများ ဆောင်ကြဉ်းပေးနိုင်ခဲ့သော်လည်း လာမည့်နှစ်ရာသီကာလအထိ မန်ယူအသင်းနည်းပြအဖြစ် ဆက်ရှိနေမည်ဟု သတင်းများထွက်ပေါ်ထားခဲ့သည်။ သို့ရာတွင် ယူဂိုပလိဂ်တွင် မစ်ဂျဲလန်းအသင်းအား ရှုံးနိမ့်ခဲ့ခြင်းသည် နည်းပြပန်ဟားလ်၏ အနာဂတ်အစီအစဉ်အတွက် အပြောင်းအလဲတစ်ခုဖြစ်သွားစေခဲ့သည်။

(ဧွေကြယ်)



ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀/၂၂ ရက်နေ့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည့် ပွဲစဉ်များ

အက်ဖ်အေဖလား (၁၆ သင်းအဆင့်)		
ဘလက်ဘန်း - ဝက်စ်ဟမ်း	ည-၈:၃၀	
စပါး - ခရစ္စတယ်	ည-၉:၃၀	
ချယ်လ်ဆီး - မန်စီးတီး	ည-၁၀:၃၀	
စပိန်လာလီဂါ ပွဲစဉ် - ၂၅		
ပယ်လက်ကာနို - ဆီဗီလာ	ညနေ-၅:၃၀	
မာလာဂါ - ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်	ည-၉:၃၀	
ဘီဘာအို - ဆိုစီဒက်	ည-၁၀:၄၅	
ဂရာနာဒါ - ဗလင်စီယာ	ည-၁၀:၄၅	
အက်သလက် - ဗီလာရီးယဲလ်	နံနက်-၂:၀၀	
စီးရီးအေ ပွဲစဉ် - ၂၆		
တိုရီနို - ကာပီ	ည-၈:၃၀	
ဆာဆူအိုလို - အမ်ပိုလီ	ည-၈:၃၀	
အတ္တလန္တာ - ဖီအိုရင်တီးနား	ည-၈:၃၀	
ဂျီနီအာ - အူအီးနီးစ	ည-၈:၃၀	
ဖရီဆီနိုနို - လာဇီယို	ည-၁၀:၃၀	
ရိုးမား - ပါလာမို	နံနက်-၂:၁၅	
ဘွန်ဒက်လီဂါ ပွဲစဉ် - ၂၂		
လေဗာကူဆင် - ဒေါ့မှန်	ည-၉:၀၀	
ရှော့ကေး - စတုဂတ်	ည-၁၀:၀၀	
ဟန်နိုဗာ - အော့စ်ဘတ်	ည-၁၀:၀၀	
ပြင်သစ်လီဂူး ပွဲစဉ် - ၂၇		
မာဆေး - စိန့်အက်တီယန်	ည-၇:၃၀	
ကာအန် - ရန်းနက်စ်	ည-၁၀:၃၀	
လိုင်လီ - လိုင်ယွန်	နံနက်-၂:၃၀	

မောင်မောင်ဇော်

ဂျူပင်တပ်အသင်း၏ ၁၅ ပွဲဆက်နိုင်ပွဲဆက်မှု ဘိုလော့နာ ရပ်တန့်နိုင်ခဲ့

အီတလီစီးရီးအေပြိုင်ပွဲစဉ်(၂၆)အဖြစ် ဘိုလော့နာအသင်းနှင့် ဂျူပင်တပ်အသင်းတို့ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက်ညပိုင်းက ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ ဂိုးမရှိသရေရလဒ်သာထွက်ပေါ်ခဲ့ခြင်းကြောင့် ဂျူပင်တပ်အသင်း၏ အီတလီစီးရီးအေ ၁၅ ပွဲဆက်နိုင်ပွဲဆက်မှုကို ဘိုလော့နာအသင်းရပ်တန့်နိုင်ခဲ့သည်။

ဂျူပင်တပ်အသင်းသည် လက်ရှိအီတလီစီးရီးအေအမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲတွင် ရမှတ် ၅၈ မှတ်ရရှိထားပြီး အဆင့်(၂)နေရာမှ နာပိုလီအသင်း ပွဲစဉ်(၂၆)မကစားမီအချိန်အထိ နာပိုလီအသင်းကို နှစ်မှတ်ဖြတ်ကာ အမှတ်ပေးဇယားကို ထိပ်ဆုံးမှ ဦးဆောင်ထားနိုင်ခဲ့သည့်အသင်းဖြစ်သည်။

ဂျူပင်တပ်အသင်းသည် ပွဲစဉ်(၂၆)တွင် ဘိုလော့နာအိမ်ကွင်း၌ အနိုင်ကစားကာ ၎င်းတို့၏ စီးရီးအေပွဲစဉ် ၁၆ ပွဲဆက်နိုင်ပွဲအဖြစ် အောင်ပွဲခံရန်ပစ်မှတ်ထားခဲ့သော်လည်း ဂိုးမရှိသရေရလဒ်သာထွက်ပေါ်ခဲ့ပြီး ၁၅ ပွဲဆက်နိုင်ပွဲဖြင့်ပင် ကျေနပ်လိုက်ရသည်။

ယင်းမှာ ရရှိလာသည့် အခွင့်အရေးကောင်းနှစ်ရပ်ကို ဂျူပင်တပ် ကွင်းလယ်ကစားသမား ပေါ့ဘာ ဖြန့်တီးပစ်ခဲ့ခြင်းကြောင့်ပင်ဖြစ်သည်။

ထို့အတူ ပက်ထရစ်အီဗရာ ရရှိလာခဲ့သည့် ဂိုးကန်သွင်းခွင့်သည်လည်း ဂျူပင်တပ်အသင်းအတွက် ဦးဆောင်ဂိုးဖြစ်မလာခဲ့ပေ။

ယင်းပွဲစဉ်တွင် ဧည့်သည်အဖြစ် လာရောက်ကစားရသည့် ဂျူပင်တပ်အသင်းသည် ဘောလုံးပိုင်ဆိုင်မှု ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းအထိရှိခဲ့သည့်အပြင် ထောင့်ကန်ဘော ရှစ်ကြိမ်အထိ ကန်ခွင့်ရရှိခဲ့သည်။

သို့ရာတွင် ဂျူပင်တပ်အသင်းသည် ရရှိလာသည့် အခွင့်အရေးများကို ဂိုးအဖြစ်ပြောင်းလဲနိုင်ခြင်းမရှိခဲ့ဘဲ ဂိုးမရှိသရေရလဒ်ဖြင့်သာ ပွဲပြီးဆုံးခဲ့သည်။

(ဧွေကြယ်)

ပူးပေါင်း

အခွန်ပုံစံစာရွက်နှင့် ဘဏ်ငွေသွင်းချလန်အတုပြုလုပ်၍ ယာဉ်အမည်ပြောင်း ပြုလုပ်ပေးသူပွဲစားအား အရေးယူ

မန္တလေး ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကုန်းလမ်း ပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှု ဦးစီးဌာန (တောင်ပိုင်း) ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဒေါ်စု မြတ်နှင့်ထံ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၇ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက VAကြားဝယ်ယူ ထားသူ ယာဉ်ပိုင်ရှင် ဦးမင်းအောင် နှင့် ယာဉ်အမည်ပြောင်းရန် ပွဲစားဖြစ် သူ မအေးသန္တာ(၃၀)နှစ် အောင် ပင်လယ်ရပ်ကွက် ချမ်းမြသာစည်

မြို့နယ်နေသူတို့ရောက်ရှိလာပြီး အမည် ပြောင်းရန် လာရောက်တင်ပြသော ယခင် ယာဉ်ပိုင်ရှင်၏ အခွန်ပုံစံ အစိမ်းနှစ်ရွက်နှင့် ဘဏ်ငွေသွင်း ချလန်တို့အား မသင်္ကာသဖြင့် လာရောက်စစ်ဆေးပေးရန် ပြည် တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန ဒုတိယ ဦးစီးမှူး ဦးကျော်စံထွန်းအား အကြောင်းကြားသဖြင့် ဦးမင်းအောင် အမည်ပါအခွန်ပုံစံ အစိမ်းရောင်

စာရွက်နှစ်ရွက်နှင့် ဘဏ်ငွေသွင်း ချလန် တစ်ရွက်တို့အား စစ်ဆေး ကြည့်ရာ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ် အခွန်ဦးစီးဌာနရုံးမှ ထုတ် ပေးသောအခွန်ပုံစံ အစိမ်းနှစ်ရွက် ပေါ်နှင့် ဘဏ်ငွေသွင်းချလန်ပေါ်ရှိ အရာရှိလက်မှတ်မှာ ၎င်းတို့ရုံးမှ အရာရှိလက်မှတ် မဟုတ်ကြောင်း တံဆိပ်တုံးမှာလည်း ၎င်းတို့ရုံးတွင် အသုံးပြုသည့် တံဆိပ်တုံးမဟုတ်

ကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိရသည်။
ပွဲစား မအေးသန္တာအားမေးမြန်းရာ အဆိုပါ စာရွက်အမှတ်အသားများ မှာ ခင်ပွန်း၏ညီ အတူနေ ဆန်းထွန်း (၂၈) နှစ် ပွဲစားအားငွေပေးပြီးအခွန် ဆောင်ခိုင်းရာမှ အခွန်ဆောင်ပြီး ပြန်လည်ပေးအပ်ခဲ့သည့် စာရွက်စာ တမ်း အမှတ်အသားဖြစ်ကြောင်း သိရသဖြင့် ဦးကျော်စံထွန်းကတိုင် တန်း၍ ပွဲစား မအေးသန္တာနှင့် ဆန်းထွန်းတို့အား မဟာအောင်မြေ မြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့်ပြီး ပြစ်မှုကျူးလွန်သူ ဆန်းထွန်းအား ဖမ်းဆီးရမိရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။

မောင်ပြည့်သူ(မန္တလေး)

ဒဂုံရောအဝေးပြေးဝင်းတွင် ဓားထိုးမှုဖြစ်ပွား

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

ရန်ကုန်(မြောက်ပိုင်း)ခရိုင် လှိုင်သာယာမြို့နယ် ဒဂုံရော အဝေးပြေးဝင်း နားနေဆောင်အနီး၌ ဧည့်ကြိုလူခေါ်ရာမှ စတင်အချင်းများမှုကြောင့် ဓားထိုးမှု ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ အမျိုးသားတစ်ဦး ပြင်းထန်စွာဒဏ်ရာများရရှိကာ အင်းစိန်ဆေးရုံသို့ တင်ပို့ကုသထားရသည့် ဖြစ်စဉ်တစ်ခု ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက် နံနက် ၈ နာရီခန့်က ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။
ဖြစ်စဉ်မှာ အငယ်လေး(ခ)အောင်မျိုးထိုက်ကို ဧည့်ကြိုလူခေါ်သည့်ကိစ္စ၊ အခြားကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ စကားများရာမှ အဝေးပြေးကားဝင်းအတွင်း ဧည့် ကြိုလူခေါ်လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်သည့် စန်းဝင်း(ခ)လင်းထိုက်(၁၇)နှစ် ရွှေစင်မင်း ကားပိုင် ဒဂုံရောအဝေးပြေးကားဝင်းနေသူမှ အသင့်ပါလာသည့်ဓားဖြင့်ထိုးခဲ့ရာ အငယ်လေး(ခ)အောင်မျိုးထိုက်တွင် ဒဏ်ရာများရရှိခဲ့သဖြင့် လှိုင်သာယာမြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံမှတစ်ဆင့် အင်းစိန်ပြည်သူ့ဆေးရုံသို့ အတွင်းလူနာအဖြစ်တင် ပို့ကုသထားခဲ့သည်။

လင်းဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ဓားထိုးမှုကျူးလွန်သူကို ဖမ်းဆီးနိုင်ခဲ့ပြီးအရေး ယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ မင်းထက်ဝိုင်(လှိုင်သာယာ)

ကျောက်တံခါးမြို့နယ်တွင် ဆေးခြောက်များ သိမ်းဆည်းရမိ

ကျောက်တံခါး ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်တံ ခါးမြို့နယ် ရန်ကုန်-မန္တလေးကား လမ်းဟောင်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၁၁၄/၀)အနီး ဂနက်ကျေးရွာအုပ်စု မူဝါဒရမ်းကျေးရွာတွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက် ည ၁၀နာရီက နယ်ထိန်းခေါင်း ဆောင် ရဲအုပ်လှမြင့်ဦးနှင့်အဖွဲ့က သတင်းအရ စောင့်ဆိုင်းနေစဉ် ဆိုင်ကယ်နှစ်စီးဖြင့် မောင်းနှင်လာသူ လူသုံးဦးထံမှ ဆေးခြောက်များ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
စစ်ဆေးချက်များအရ ဆိုင်ကယ် ဖြင့် ဆေးခြောက်များ သယ်ဆောင် မောင်းနှင်လာသူ ကျော်ကျော်(၃၀) နှစ် မရမ်းပင်ရွာ မုန်းမြို့နယ်နှင့် ဘိုတော(၁၇)နှစ် မရမ်းပင်ရွာ မုန်းမြို့နယ်တို့နှစ်ဦးအား ဝင်းဌေး (၅၁)နှစ် လက်တက်ကြီးရွာ တောကျွဲအင်းမြို့ ကျောက်တံခါး မြို့နယ်နေသူက ကယ်ရိခပေး၍

ပို့ဆောင်ခိုင်းစဉ် ဆေးခြောက် ၇၀ ကျပ်သား (၁ ဒသမ ၀၄ကီလိုဂရမ်) သိမ်းဆည်း ရမိခဲ့သည်။

ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ဘိုတော၊



ဘိုတော၊ ကျော်ကျော်နှင့် ဝင်းဌေးတို့သုံးဦးအား သိမ်းဆည်းရမိ ဆေးခြောက်များနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

ကျော်ကျော်နှင့် ဝင်းဌေးတို့သုံးဦးအား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်း လဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ ကျောက်တံခါးမြို့မ ရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူဆောင် ရွက်ထားကြောင်း သိရသည်။

ခင်ကို(ကျောက်တံခါး)

ပဲလောင်းကစားသူများအား အရေးယူ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရေတာရှည် မြို့နယ် ဥယျာဉ်ကျေးရွာ ဆွာ ဆည်တံခံ စက်လှေကူးတို့ဆိပ်တွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၇ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီက ပဲလောင်းကစားပြုလုပ်နေ ကြောင်းသတင်းအရ ဆွာနယ်မြေ ရဲစခန်းမှတပ်ဖွဲ့ဝင်များက သွား ရောက်ဖမ်းဆီးရာ ဆွာတံခံပေါင် ပေါ်ရှိ သစ်ပင်အောက်တွင် ပဲလောင်း ကစားနေသည့် ပိတောက်ခင်ကျေးရွာ နေ အောင်သူ(၂၇) နှစ်၊ အမတ်ကြီး ခုံရွာနေ စိုးမြင့်(၄၅)နှစ်၊ သပြေကုန်း ရွာနေ သန့်ဇင်(၂၄)နှစ်နှင့် ရေတာ ရှည်မြို့ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်နေ တို့မျိုး (ခ)ဇော်မျိုးအောင်(၂၃) နှစ်တို့အား ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး လုံးရမ်းရွာနေ သန်းမင်းလတ် (၃၀)နှစ်မှာ ထွက်ပြေး တိမ်းရှောင်သွားခဲ့သည်။
ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ဆွာနယ်မြေ ရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူထား ကြောင်း သိရသည်။ (ရဲပြန်ကြား)

Advertisement for 'နိုင်ငံတော်သတင်းစာ' (National News) magazine, listing various articles and subscription information.

Advertisement for 'ဦးရဲမင်းပိုင် (သင်္ချာ)' (Uje Myint Poin (Math)), providing contact information and services.

Advertisement for 'ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအနောက်ပိုင်းရှိ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန' (Pegu State South Region Irrigation and Drainage Department), listing various projects and contact details.

Advertisement for 'ကျော်ကျော်(ခ) ကျော်ကျော်လင်း' (Kyaw Kyaw (a) Kyaw Kyaw Linn), offering services and contact information.

Advertisement for 'ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ' (Notice of Kankhuk Nain), providing details about a project or service.

Advertisement for 'ရေမြို့နယ် အစစ်စစ်ပြေးရွာ' (Res Myint Nyan A Shit Shit Pyay Hsua), listing various services and contact information.

Advertisement for 'မြို့ရွာတစ်ခွင် သာဓဇချင် မီးတွင် မပေါ်နှင့်' (Myi Hsua Tat Hin Kyin Dha Saz Ching Mi Tuong M Poin Kyin), providing contact information.

မြေးမှု

ပြည်တွင်းရေးရာ

စိုက်ပျိုးရေးဆိုင်ရာပညာပေး ဟောပြောပွဲကျင်းပ

ကျောက်ပန်းတောင်း ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်း မြို့နယ် ကြက်မောက်တောင် ဆည်ရေသောက်ဒေသ တိုင်းကျေးရွာအုပ်စုတွင် ဆောင်းကုလားပဲ (စံပြကွက်) တောင်သူပညာပေးကွင်းပြကွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက တောင်သူ ပြီးသားဦးစီးအရာရှိ ဦးခင်မိုးကြည်နှင့် ကွင်းတာဝန်ခံများက ဆောင်း ကုလားပဲသီးနှံ စိုက်ပျိုးသည့်ကေအလိုက် လေလွင့်ဆုံး ရှုံးမှုမရှိစေရေးနှင့် ပိုးမွှားအန္တရာယ်ကင်းအောင် ဆောင်ရွက်ရမည့်နည်းလမ်းများကို တောင်သူများအား ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ တိုင်းကျေးရွာအုပ်စုရှိ စိုက်ပျိုးရေး ရှေ့တန်းစခန်းရုံးတွင် အနီးဝန်းကျင် ကျေးရွာများမှ တောင်သူများနှင့် တွေ့ဆုံ၍ ပညာပေးဟောပြောပွဲ ပြုလုပ်ရာ၊ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးအရာရှိ ဦးခင် မိုးကြည်က စိုက်ပျိုးရေးဆိုင်ရာကိစ္စများနှင့် ပတ်သက် ၍ ယခုနှစ်တွင် အယ်လ်နီညီရာသီဥတုဒဏ်ကြောင့် နွေရာသီ၌ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် သောက်သုံးရေ အခက်အခဲ ရှိလာနိုင်ကြောင်း၊ ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် တိုင်း ရှေ့တန်းစခန်းရုံးရှိ ဩဂုတ်လအထိ ဆည်ရေ သောက်ဒေသ၌ နွေစပါးစက ၁၀၀ နှင့် နွေနှမ်း ၂၂၁၅ စကစိုက်ပျိုးရန် လျာထားသတ်မှတ်ထားကြောင်းကို ပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ရေကိစ္စအလေ့အလွန် အသုံးပြုနိုင်ရေးအတွက် သက်တမ်းတိုပြီး အထွက်နှုန်း ကောင်းသည့် ပုလဲသွယ်စပ်မျိုးကိုသုံးစွဲ စိုက်ပျိုးသွား ကြရန်၊ စုပေါင်းပျိုးထောင်ခြင်း၊ စိုက်ချိန်ကာလတူ စိုက်ပျိုးခြင်းဖြင့် ရေကိစ္စစနစ်တကျသုံးစွဲရန်နှင့် လယ် ကြားမြောင်းများ စနစ်တကျပြုပြင်ထားကြစေရန်တို့ကို ပညာပေးဟောပြောခဲ့သည်။

အဆိုပါ ပညာပေးဟောပြောပွဲသို့ တိုင်းကျေးရွာ၊ ညောင်ပင်သာကျေးရွာ၊ စည်ပင်သာကျေးရွာနှင့် မကျီးတိုင်းကျေးရွာတို့မှ တောင်သူ ၆၀ ကျော် တက် ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကိုဇေ(ကျောက်ပန်းတောင်း)

အဆင့်မြင့် လယ်ယာမြေများ ဖော်ထုတ်ပေးမှုကြောင့် ဒေသခံတောင်သူများအဆင်ပြေ

မြိတ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြိတ်ခရိုင် မြိတ် မြို့နယ် အင်မော်ကျေးရွာအုပ်စု ကန်သာ ယာကျေးရွာရှိ ဒေသခံတောင်သူ ၂၇ ဦး ပိုင်ဆိုင်သော လယ်မြေစက ၁၀၀ ကို တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၏ ရန်ပုံငွေကူညီ သိန်း ၁၆၀ ဖြင့် မြိတ်ခရိုင် စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနမှ အဆင့်မြင့် လယ်ယာ ဖော်ထုတ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ သဖြင့် ဒေသခံတောင်သူများ စိုက်ပျိုးရေး လုပ်ငန်းများကို ယခင်ကထက် ပိုမိုလွယ်ကူ အဆင်ပြေစွာ ဆောင်ရွက်လာနိုင်မည်ဖြစ် ကြောင်း ဖေဖော်ဝါရီ ၁၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီ က မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး၏ ပြော ပြချက်အရသိရသည်။

အင်မော်ကျေးရွာအုပ်စု ကန်သာယာ ကျေးရွာရှိ ဒေသခံတောင်သူ ဦးအောင်ဝင်း က မိမိတို့ အနေဖြင့် ယခင်က ယခုကဲ့သို့ တစ် ဧကကျော်များဖော်ထုတ်ထားခြင်းမရှိသဖြင့် ရေသွင်း၊ ရေထုတ်ခက်ခဲခြင်း၊ လယ်ကွက် များ ပုံသဏ္ဍာန်အမျိုးမျိုးရှိနေသဖြင့် စိုက်ပျိုး ရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရာတွင် အခက်အခဲ အမျိုးမျိုးဖြင့် ကြုံတွေ့ခဲ့ရပြီး ယခုအခါ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၏ ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် အဆင့်မြင့်လယ်ယာများ ဖော်ထုတ်ပေးခဲ့သဖြင့် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု များကို ယခင်ကထက် ပိုမိုလွယ်ကူအဆင် ပြေစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်လာပြီဖြစ်ကြောင်း ပြောသည်။

ယင်းအပြင် သီးနှံထုတ်လုပ်မှုကို ယခင်

ကထက် ပိုမိုလွယ်ကူအဆင်ပြေချောမွေ့စွာ ထုတ်လုပ်လာနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး မိမိတို့ဒေသခံ တောင်သူများ တစ်ဦးချင်း ဝင်ငွေ တိုးတက် လာကာ မိသားစု၏ လူနေမှုအဆင့်အတန်း လည်း မြင့်မားလာမည်ဖြစ်သောကြောင့် တာဝန်ရှိသူအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင် ကြောင်း ယင်းက ပြောပြခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ခရိုင်စက်မှုလယ်ယာဦးစီး မှူး ဦးထက်ထက်မင်းက ယခင်က မြိတ် ဒေသတွင် အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ယခု ကဲ့သို့ အဆင့်မြင့်လယ်ယာများ ဖော်ထုတ် ဆောင်ရွက်မှု နည်းပါးခဲ့ကြောင်း၊ ဒေသခံ တောင်သူများမှာ ယခင်ရှိပြီးသား လယ်ယာ မြေတည်ရှိမှုပေါ်တွင် မိမိတို့ဖလားစိုက်ပျိုး ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း ပြောသည်။

၎င်းက ဆက်လက်၍ လယ်ကွက်များ ပုံသဏ္ဍာန် အမျိုးမျိုးနှင့် အရွယ်အစားအမျိုး မျိုးရှိနေခြင်း၊ ရေသွင်း၊ ရေထုတ်ပြုလုပ်ရန် ခက်ခဲခြင်း၊ မြေပြင်ညီညာမှုမရှိခြင်းကြောင့် ရေနေရေထိုင် ကောင်းမွန်မှုမရှိခြင်း၊ ကုန် ထုတ်လမ်းများမရှိခြင်းကြောင့် သွင်းအားစု များ ထည့်သွင်းခြင်းနှင့် အခြားစိုက်ပျိုးရေး ဆက်စပ်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အချိန်များစွာယူ၍ ဆောင်ရွက်ရခြင်း စသည့် အခက်အခဲများ ကြုံတွေ့ခဲ့ရသော် လည်း ယခုအခါ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့မှ ဒေသ၏ ကျေးလက်နေပြည် သူများ ဆင်းရဲမှုလျော့ကျရေး၊ ကျေးလက်နေ တောင်သူများ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု ပိုမိုတိုး



တက်ထုတ်လုပ်၍ ဝင်ငွေတိုးတက်လာ လှမှု စီးပွားဘဝများ မြင့်တက်လာစေရန် ရည် ရွယ်ချက်ဖြင့် ဤစီမံကိန်းကို ငွေကူပံ့သိန်း ၁၆၀ ကုန်ကျခံ၍ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သဖြင့် ယခင်ကြုံတွေ့ခဲ့ရသည့် အခက်အခဲများ ကို ကျော်လွှားနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ စိုက်ပျိုး ထုတ်လုပ်မှု တိုးတက်မြင့်မားပြီး တောင်သူ များ ဝင်ငွေတိုးတက်လာမည်ဖြစ်သဖြင့် ဒေသခံတောင်သူများလည်း ကျေနပ်ဝမ်း မြောက်လှက်ရှိကြောင်း ပြောသည်။

ယင်းနောက် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီး ဌာနမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးဝင်းမြတ်စိုးက ယခုအဆင့်မြင့်လယ်ယာ ဖော်ထုတ်သည့် ဒေသသည် မြေချဉ်ပေါက်ခြင်း၊ မိုးကောင်း သောက လယ်မြေများဖြစ်ပြီး မျက်နှာပြင် ညီညာမှုမရှိခြင်းကြောင့် ရေနေရေထိုင် မကောင်းမွန်ခြင်း၊ ရေသွင်း၊ ရေထုတ်စနစ် တကျပြုလုပ်နိုင်မှုမရှိခြင်းကြောင့် သွင်းအား စုထည့်သွင်းရာတွင် လေလွင့်ဆုံးရှုံးမှုများ ဖြစ်ကြောင့် အထွက်နှုန်းလျော့နည်းသည့် ဒေသများဖြစ်ခဲ့ကြောင်း၊ သို့သော်လည်း ယခုအခါ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရ အဖွဲ့၏ ရန်ပုံငွေကူညီပံ့ပိုးမှု၊ စက်မှုလယ်ယာ ဦးစီးဌာန၏ စေတနာထားဆောင်ရွက်မှု တို့ဖြင့် အဆင့်မြင့်လယ်ယာမြေ ဖော်ထုတ်

လာနိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း ပြောသည်။ ယခင်က ပုံသဏ္ဍာန်အမျိုးမျိုး၊ အရွယ် အစားအမျိုးမျိုးနှင့် မျက်နှာပြင် မညီညာ သည့် လယ်မြေများကို ပုံသဏ္ဍာန်၊ အရွယ် အစားတစ်မျိုးတည်းဖြင့် ပြုပြင်ဆောင်ရွက် နိုင်ခဲ့ခြင်းတို့ကြောင့် အထွက်တိုးမြှင့်ရေး ဆိုင်ရာသိပ္ပံနည်းကျ စိုက်ပျိုးနည်းစနစ်များ ကို လက်တွေ့ ကျကျဆောင်ရွက်လာနိုင်ပြီ ဖြစ်၍ အထွက်နှုန်းတိုးတက်လာတော့မည် ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောသည်။

ရေသွင်း၊ ရေထုတ်ကို စနစ်တကျပြု လုပ်လာနိုင်ပြီး သွင်းအားစုများကို ထည့် သွင်းရာတွင် တစ်ကေကွက်များကို အခြေခံ တွက်ချက်ရသဖြင့် တောင်သူများအနေဖြင့် တွက်ချက်မှု လွယ်ကူခြင်း၊ အလေ့အလွန် မရှိ ထည့်သွင်းလာနိုင်ခြင်းတို့ကြောင့် အထွက်နှုန်း တိုးတက်လာတော့မည်ဖြစ် ကြောင်း သိပ္ပံနည်းကျစိုက်ပျိုးနည်းစနစ် များကိုလည်း လက်တွေ့ကျကျ ဆောင်ရွက် လာနိုင်သည့် အခြေခံကောင်းမွန်လာပြီ ဖြစ်၍ ဒေသခံတောင်သူများအနေဖြင့် ပိုမို စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်လာနိုင်ပြီး ယခင်ကထက် ဝင်ငွေတိုးတက်လာကာ လူမှုစီးပွားဘဝများ မြင့်တက်လာတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ထပ်လောင်းပြောသည်။ မြင့်စိုး (မြိတ်)

အာဂျဒါး
Asia Dragon ကျွတ်ထိမို
အောင်သာ / ငွေအောင်
Ph: 703790, 09-861-8008
707962, 09-861-7776

ထက်အောင်လင်း 09-73040151
H.A.L TRAVELS
ချောင်းသာ (သီးသန့်)
09-49215713, 09-258135556

အဆင့်မြင့် စာသင်စာကျက်ဝိုင်း ဘော်ဒါ
အထူးလေ့ကျင့်ရေး ဘော်ဒါ
လစဉ်ပေး (၂၅၀,၀၀၀ / ကျပ်)
ကျား/မ သီးသန့်အဆောင် ကန့်သတ် ၁၅၂၊ ယာ
ရမှတ် (၆၀) ရိုး
အတိအကျသင်ကြားပေးမည့်
နေ့ (၃) လပြတ် ဘော်ဒါ / ဝိုင်း နှင့်
ပုံမှန် ဘော်ဒါ / ဝိုင်းစာနန်းများ
မတ်လအထိ ၈ ရက်မည်
ထမှတ် (၂၅၆ / ၂၃၀) မဟာဘေလမ်းနှင့် ဗားလမ်းထောင့်၊
မြေပုံကုန်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ၀၉-၆၆၄ ၇၃၇၇ ၀၉-၄၃၀ ၄၃၄၆၅

ရောင်းမည် / ငှားမည်
(၁) နေပြည်တော်၊ ဥက္ကဋ္ဌသိရိမြို့နယ်၊ ရွှေပုလဲ
အအေးဆိုင်အနီး၊ မြေ ပေ (၁၀၀x၁၀၀)
ပေါ်ရှိ တစ်ထပ်တိုက် (၁) လုံး။
(၂) နေပြည်တော် ဘောကသိရိအထူးမြေကား
ဝိုင်းအနီး၊ ပေ(၇၅x၅၀) အဆောက်အအုံနှင့်
မြေ (၂) ဧက။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း - ၀၉ ၄၄၈၀ ၂၆၃၈၈၊
၀၉ ၇၃၀၀၄၀၄၇
စစ်ကိုင်းစက်မှုဇုန် (၁) ဧက ရောင်း/ငှား
အကျိုးတူလုပ်ကိုင်လိုပါသည်။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း - ၀၉ ၇၃၀၀၄၀၄၆၊
၀၉ ၇၃၀၀၄၀၄၉

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည်
• လှိုင်စံဆိုင်ရာပုံစံ တိုက်ခန်းအမှတ်
(၂၀၁၀-၆၅၀) မြို့နယ်၊ သိရိ
မြို့နယ်၊ လမ်းမပေါ်၊ အဆင့်မြင့်
မော်ဒန် အဆောက်အအုံအဖြစ်
သင်္ချာကျွန်းမြို့နယ်၊ သိရိ (၅၅၀၀)
• မိုးရွာသောက်ခံရမှု (RC) ဝိုင်းထပ်
နှင့် မြေပြင် (၆၅၀၀ x ၁၀၅၀) ရေ
မိမိ မဟာဘေလမ်း ဘောကသိရိ
(မြို့နယ်အနီး) ရောင်းမည်။
ဖုန်း - ၀၉ ၇၃၀၀၄၀၄၆၊ ၀၉ ၇၃၀၀၄၀၄၉

Budget Tour (ဝိုင်းစံ) အဆင့်မြင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း
09264450022, 09264450033/ (ရုံးချိန် 09262995100)
• အပတ်စဉ် (၃၂၀/၄ရက်) • ရွှေစက်ဆော် (၁၄၀၀၀၀ ကျပ်)
• အပတ်စဉ် (၃၂၀/၄ရက်) • အလောင်းဆော်ကာသပ (၁၄၀၀၀၀ ကျပ်)
• အပတ်စဉ် (ခရီးလုပ်ငန်း) • မော်လမြိုင် • ဘားအံ • စုပေါင်းသာ • ကိုကိုးထိန်း (၅၀၀၀၀ ကျပ်)
• လစဉ် ပုဂံ (စွယ်စုံတော်လေးဆူ)၊ ညောင်ဦး၊ ဗုဒ္ဓ (၃) ည/ (၄) ရက် (၁၅၀၀၀၀ ကျပ်)
• လစဉ် တောင်ကြီး၊ အင်းလေး (၃) ည/ (၄) ရက် (၁၅၀၀၀၀ ကျပ်)
• လစဉ် မန္တလေး၊ စစ်ကိုင်း၊ မြိုင်လင်း (၃) ည/ (၄) ရက် (၁၅၀၀၀၀ ကျပ်)
ရိတ်ခြင်း / ဖိယောက် / ဥပယောက် သီးသန့်ဖော်ထုတ်ထားခြင်းလည်းကောင်း၊
အုပ်စုငယ်များဖြင့် သွားလိုသည့်ခရီးများကို စိတ်ကြိုက်စီစဉ်ပေးသည်။

S.M.H English classes
IELTS တစ်ပတ် (2) (4) (5) ရက် (သီးသန့်သင်တန်းများ)
Basic, Pre နှင့် Inter တစ်ပတ် (3) ရက်သင်တန်းများ
TOEFL နှင့် IGCSE တစ်ပတ် (4) (5) ရက်သင်တန်းများ
သင်တန်း အခမဲ့လက်ခံခြင်း
Contact person Saya Prin Chan
167/173 (B4) ဆိပ်ကမ်းသာရိပ်မှန်၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊
ရန်ကင်းမြို့၊ Ph: 01-392737, 09-5105529, 09-31560908

ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်နှင့် အမှတ်အသားကို
မူပိုင်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကင်းမြို့၊ မုန့်/တောင်ရပ်ကွက်၊ စမ်းချောင်းမြို့၊
နယ်၊ မကြီးကြီးလမ်း၊ အမှတ် (၄) တွင် နေထိုင်
သော ဦးထွန်းထွန်းဦး (၁၂/စခန်း(နိုင်) ၀၂၂၈၂၇)
သည် ဖော်ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်နှင့်
အမှတ်အသားကို မိမိမူပိုင်အဖြစ်သုံးစွဲရန် ရန်ကင်း
မြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် စာချုပ်အမှတ်
၄/၁၂၃၆၆ (၉-၉-၂၀၁၅) ဖြင့် တရားဝင်မှတ်ပုံ
တင်ထားရှိပြန်ပါသည်။
သို့ဖြစ်ပါ၍ မိမိမူပိုင်အသုံးပြုလျက်ရှိသော အဆိုပါ
ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်နှင့် အမှတ်အသားကို
မိမိ၏ တရားဝင် ခွင့်ပြုချက်တစ်စုံတစ်ရာမရှိဘဲ
အတုပြုလုပ်ခြင်း၊ ထင်ယောင်ထင်မှားပြုလုပ်ခြင်း၊
ဆင်တူရိုးများပြုလုပ်ခြင်း အစရှိသည့် တစ်စုံတစ်ခု
ဖြင့် ထူးပြုလုပ်သုံးစွဲပါက ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း
အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ ဦးထွန်းထွန်းဦး

100% သိချေးမတက်သည့် Stainless Steel ဘလိတ်စားသွားဆူးကြိုးများကို
စော်ဘွားလေးမိုလ်မိုလ်မောင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ ဈေးနှုန်းချိုသာစွာ
ဖြင့် ရောင်းချတပ်ဆင်ပေးနေပါသည်။
အရောင်းခန်းမ(၁) - အမှတ်(၃၄/A)၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်းမ (နင်းဆီကုန်းဘီးဘွားရိပ်သာရှေ့)၊ ဟန်းမြို့နယ်။
Ph : 01-545531, 01-8603141, 09-5008161
အရောင်းခန်းမ(၂) - အမှတ်(၃၆/A)၊ ပြည်လမ်းမ၊ (၉)ရိပ်၊ ပရမ်းကုန်း။
Ph : 01-656521, 09-421024731, 09-421024741
အရောင်းခန်းမ(၃) - အဆောင်(၁၁၇)၊ အနင်း(၅)၊ ကျောက်စိမ်း(၆)လမ်း၊ ကမ္ဘာ့ဂုဏ်သိက္ခာစော်ဘွားကြီးကုန်းကားဝင်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်။
Ph: 01-642748, 09-421024711, 09-421024811

သားအဖြစ်မှန်လွှတ်ခြင်း
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကျွန်းသာယာရပ်ကွက်၊ နီလာ(၂)လမ်းနေ ဦးဝင်းနိုင်(၁၀/ကတန(နိုင်)
၀၉၃၇၀၆၂၃၄ နှင့် ဇနီး ဒေါ်နန်းဝတ်ရည်(၁၀/သန(နိုင်)၀၀၀၇၀၉) ကိုင်ဆောင်သူတို့၏သား
မောင်မင်းခန့်သည် မိဘဆုံးမမှုများမနာခံဘဲ ၁၃-၂-၂၀၁၆ရက်တွင် မိမိသဘောဖြင့် နေအိမ်မှ
ဆင်းသွားပါသဖြင့် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သောကိစ္စအဝဝအား မိဘနှစ်ဦးက လုံးဝတာဝန်မယူကြောင်း
အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဦးဝင်းနိုင်-ဒေါ်နန်းဝတ်ရည်

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကုလားပဲစိုက်ပျိုးအောင်မြင်၍ ဈေးကောင်းရရန် တောင်သူများမျှော်လင့်



ရေစကြို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

ရေစကြိုမြို့နယ် ဗလပကျေးရွာအုပ်စု သည် မြစ်ရေဝင်ကျွန်းပိုင်းဒေသဖြစ်သည့် အတွက် ကုလားပဲများ စိုက်ပျိုးအောင်မြင်

ဖြစ်ထွန်းသဖြင့် ကုလားပဲပေါ်ချိန်တွင် ဈေးကောင်းရရှိရန် မျှော်လင့်ကြောင်း ကုလားပဲ စိုက်ပျိုးသူတောင်သူများကပြောသည်။

အဆိုပါ ဗလပကျေးရွာအုပ်စုသည် မြစ်ရေဝင် ကျွန်းပိုင်းဒေသဖြစ်သည့်အတွက် စိုက်ပျိုးသမားနှံများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းကြောင်း၊ ယခင်က ယင်းဒေသတွင် ဗလပကျေးရွာအုပ်စုနှင့် မြန်မာဆေးရွက်ကြီးတို့ကို အကြီးအကျယ် စိုက်ပျိုးအောင်မြင်ခဲ့ပြီး လက်ရှိအချိန်ကာလတွင် မြေပဲ၊ နှမ်း၊ ငရုတ်၊ ကြက်သွန်၊ ကုလားပဲ၊ ဖူးစားပြောင်း၊ အစေ့ထုတ်ပြောင်း၊ ပဲမာအမျိုးမျိုးတို့ကို မြေလွတ်၊ မြေလပ်မထားဘဲ စိုက်ပျိုးကြကြောင်း ဒေသခံတောင်သူများထံမှ သိရသည်။

“ဒီနှစ်ကုလားပဲစိုက်ပျိုးရာသီမှာ မျိုးတစ်တင်းကို ကျပ် ၄၀၀၀ ကျော်ပေးပြီး စိုက်ခဲ့ရတယ်။ မျိုးဈေးကလည်းကြီး၊ အခြားစရိတ်တွေကလည်းတက်ပေါ့။ အခုတော့ ကုလားပဲခင်းတွေမှာ အပွင့်အသီးတွေဖြစ် ထွန်းနေတာတွေ အားရစရာကောင်းပါတယ်။ ကုလားပဲပေါ်ချိန်မှာ ဈေးကောင်းကောင်းနဲ့ ရောင်းရဖို့ကိစ္စ မျှော်လင့်နေရပါတယ်” ဟု ဗလပကျေးရွာမှ တောင်သူ ဦးပုလေးက ပြောပြသည်။

ဖြစ်တဲ့အတွက် ချင်းတွင်းမြစ်ရေဝင်ရောက်ပြီး ပြန်ကျသွားတဲ့အခါ နန်းမြေနေတွေကုန်ခဲ့တော့ မြေသဘာဝက အလွန်ကောင်းမွန်တဲ့အတွက် ဘာသီးနှံပဲစိုက်စိုက် အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ပိုးမွှားရောဂါနဲ့ အချိန်အခါမဟုတ်တဲ့ မိုးတော့ ကြောက်ပါတယ်။ ပိုးကျရင် ပိုးသတ်ဆေးဖျန်းလို့ရပေမယ့် အချိန်အခါမဟုတ် ရွာတဲ့မိုးကျတော့ တားဆီးလို့မရနိုင်ဘူး။ ဒေသခံတွေရဲ့ စီးပွားရေးကလည်း စိုက်ပျိုးရေးနဲ့ တစ်ပိုင်တစ်နိုင်မွေးမြူရေးပဲ အားထားရတာဖြစ်ပါတယ်။ နွေမှာတော့ ပဲတိစိမ်း၊ နှမ်းအစေ့ထုတ်ပြောင်းစိုက်ကြပါတယ်။ မိုးမှာတော့ ရေကြီးတဲ့အတွက် ဘာမှစိုက်ပျိုးမရဘူး။ ဒီနှစ်မှာ အစေ့ထုတ်ပြောင်းနဲ့ ကုလားပဲ အများအပြား စိုက်ကြပါတယ်။ အစေ့ထုတ်ပြောင်းအများအပြား စိုက်တာတော့ရောင်းချိန်မှာ ဈေးကောင်းရနေတော့ တောင်သူတွေအတွက် တွက်ချက်တဲ့ သီးနှံဖြစ်နေလို့ပါ” ဟု ဒေသခံတောင်သူတစ်ဦးက ပြောသည်။

ဖေဖော်ဝါရီ (ရေစကြို)

ကြံ့မျိုးဖိုးကုန်ကျစရိတ်သက်သာသည့် တစ်ဆစ်ချင်းပျိုးထောင်

စိုက်ပျိုးနည်းစနစ်လက်တွေ့ပြသ

ရေဦး ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရွှေဘိုခရိုင် ရေဦးမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန(စက်မှုသီးနှံ)မှ ကြီးမှူး၍ တောင်သူများအကျိုးအမြတ်ရစေရန်နှင့် ဝင်ငွေတိုးစေလိုသောရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ကျင်းပသည့် ကြံတစ်ဆစ်ချင်း ပျိုးထောင်စိုက်ပျိုးနည်းစနစ် တောင်သူပညာပေးကွင်းပြပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက် နံနက် ၉ နာရီက လေးရွာကျေးရွာ တောင်သူ ဦးမြင့်စိန် (တွင်းအမှတ်-၂၂၄၈) ၌ ကျင်းပရာ ခရိုင်စက်မှုသီးနှံတာဝန်ခံ ဦးမြင့်လှိုင်၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဝန်ထမ်းများနှင့် နယ်မြေတာဝန်ခံများ၊ ဒေသခံတောင်သူများ ကြိုဆိုနှုတ်ခွင့်ခံယူခဲ့ပြီး ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

ကွင်းပြပွဲတွင် ရွှေဘိုခရိုင် စက်မှုသီးနှံ တာဝန်ခံ ဦးမြင့်လှိုင်က ကြံတစ်ဆစ်ချင်းပျိုးထောင်စိုက်ပျိုးနည်းစနစ်သည် ကမ္ဘာတွင်ဒုတိယကြိမ်အများဆုံး ထုတ်လုပ်သည့် အိန္ဒိယနိုင်ငံ၌ လက်ရှိစိုက်ပျိုးနေသော စိုက်ပျိုးနည်းစနစ်ဖြစ်ပြီး ကြံစိုက်တောင်သူများ လိုက်နာကျင့်သုံးစိုက်ပျိုးလာပါက ကြံမျိုးကုန်ကျစရိတ်သက်သာခြင်း၊ မျက်လုံးဖူးဖဲ့ထုတ်သည်ကိုရိယာနှင့် ဖဲ့ထုတ်ပြီး ကျန်သည့် ကြံအဆစ်အပိုင်းများကို ကြံတစ်ခဲကြံအဖြစ်ပေးသွင်းခြင်းဖြင့် အပိုင်ငွေရရှိစေခြင်း၊ အပင်ပေါက်နှုန်း ညီညာကောင်းမွန်ခြင်း၊ မြေဩဇာအလေအလွင့် မရှိ ထိရောက်စွာအသုံးပြုနိုင်ခြင်းဖြင့် အကျိုးခံစားခွင့်ရှိနိုင်ကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ဆက်လက်ပြီး တန် ၈၀ ကျော်ထွက်ရှိမည့် (K-၉၅/၈၄) ကြံသီးနှံစိုက်ပျိုးနည်းစနစ်နှင့်ပတ်သက်၍ ရေဦးမြို့နယ်စက်မှုသီးနှံဦးစီးမှူး ဦးသန်းဦးက ကြံမျိုးရွေးချယ်ခြင်း၊ ကြံမျိုးစီရင်ခြင်း၊ ပျိုးထောင်ခြင်း၊ မြေပြုပြင်ခြင်း၊ စိုက်ပျိုးခြင်း၊ အပင်ပြုစုခြင်း၊ ပေါင်းမြက်နှိမ်နင်းခြင်းနည်းစနစ်များကို လက်တွေ့ရှင်းလင်းပြောပြခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ခရိုင်မြို့နယ်တာဝန်ရှိသူများနှင့် တက်ရောက်လာကြသော တောင်သူများက ကြံသီးနှံပျိုးပင်ပေါင်း ကိုးသောင်း ကျော်ကို လက်တွေ့စိုက်ပျိုးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သန်းထိုက်(ရေဦး)

ပြည်သူ့ပုဂ္ဂိုလ်ရေးစနစ်(ဆင့်ပွား) သင်တန်းအမှတ်စဉ်(၁၀/၂၀၁၆) သင်တန်းဆင်

ကျောက်တန်း ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကျောက်တန်းမြို့မရဲတပ်ဖွဲ့ခန်းမတွင် ဥရောပသမဂ္ဂနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့တို့ပူးပေါင်းဖွင့်လှစ်သော ပြည်သူ့ပုဂ္ဂိုလ်ရေးစနစ်(ဆင့်ပွား)သင်တန်းအမှတ်စဉ်(၁၀/၂၀၁၆) သင်တန်းဆင်းပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကျင်းပသည်။ သင်တန်းဆင်းပွဲသို့ တောင်ပိုင်းခရိုင် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုရဲမှူးကြီး ကြည်လွင်၊ ကျောက်တန်းမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးမင်းစိုး၊ စခန်းမှူး ဒုရဲမှူး မြင့်လွင်နှင့်ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ ရှေးဦးစွာ ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်များပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ သင်တန်းကာလမှာ ရက်သတ္တပတ်ဖြစ်ပြီး သင်တန်းသား ၁၆ ဦးတက်ရောက်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

အောင်ဆွေ(ရွှေတံတား)



ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ၁၂ ရပ်ကွက်၊ စံပယ်လမ်း၊ မိုးကုတ်ပိပဿနာဇေတဝန်ရွှေကျောင်းတော်နှင့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ အင်္ဂပူမြို့နယ်၊ ထူးကြီးမြို့၊ ဇေတဝန်ကျောင်းတိုက်၏ ဦးစီးပမာဏနာယကဆရာတော်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဦးကုတ်ပိပဿနာအဖွဲ့ချုပ် နာယကဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဣန္ဒာဝုဓာဘိဝံသ အရှင်သုမြတ်အား ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ မြန်မာ့လွတ်လပ်ရေးနေ့တွင် ထုတ်ပြန်သော အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁/၂၀၁၆) ဖြင့် **ပဏာမဥက္ကဋ္ဌာစရိယ** ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ဆက်ကပ် ချီးမြှင့် ပူဇော်ခြင်းအတွက် အထူးဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာ ဂုဏ်ယူမိပါကြောင်း။ ဆရာတော်ဘုရား သက်ရှည်ကျန်းမာစွာဖြင့် သာသနာတော်အကျိုး ဆတက်ထမ်းပိုး တိုး၍ တိုး၍ ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းများ တောင်းအပ်ပါသည်ဘုရား။

ဦးထူးကြီး (၁) ထိုဌေးလွင်+စခန်းစန်းမော်၊ ထား ဓမ္မာဓိဗြတ်မင်းလူ

ထူးကြီး အုတ်သံကျောက်၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

အထူးလှိုက်လှဲဝမ်းမြောက်ကြောင်းဂုဏ်ပြုလွှာ

၂၀၁၆ခုနှစ်၊ (၆၈)နှစ်မြောက် (လွတ်လပ်ရေးနေ့)တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁/၂၀၁၆)ဖြင့် သုဓမ္မသီရိဒေါ်အေးအေးမာ (ဒါရိုက်တာ) သူရိယစန္ဒာဝင်း ကုမ္ပဏီလီမိတက်အား သီဟသုဓမ္မသီရိ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ကို ထိုက်ထိုက်တန်တန် ချီးမြှင့်အပ်နှင်းခြင်းခံရသည့် အတွက် အထူးလှိုက်လှဲဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူကြောင်းနှင့် နောင်တွင်လည်း မိသားစုနှင့်အတူ သက်ရှည်ကျန်းမာစွာဖြင့် နိုင်ငံနှင့် လူမျိုးဘာသာ၊ သာသနာအကျိုးတို့ကို ဆတက်ထမ်းပိုးတိုး၍ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလျက် အထူးဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။

ဦးအေးသိန်း-ပါမောက္ခဒေါ်တင်မေညွန့်

ဦးအောင်မြင့်ထူး (ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြန်မာနိုင်ငံရော်ဘာစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်သူများအသင်း)

လက်ရှိစီးပွားရေးပြုလုပ်နေဆဲဖြစ်သော "SINGAPORE KITCHEN" စားသောက်ဆိုင်ကို ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်နှင့် ဆိုင်နေရာသစ် လုပ်ဆောင်လိုသူများဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ဖုန်း ၀၉-၄၂၀၀၈၅၂၃၄

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် မောင်မြတ်ကို (၁၂/အစန (နိုင်) ၁၉၅၈) မှတ်ပုံတင်နှင့် အရေးကြီး စာရွက်စာတမ်းများ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိသူများ အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်။

ဖုန်း ၀၉-၉၂၀၈၄၃၅၅၊ ၀၉-၂၅၀၄၅၂၆၅

ဟိုက်ဒြောလစ်/လေဖီအား

Fully Auto ထုတ် ခွဲခွဲခွဲ

ခေတ်မီမြေအုတ်ရိုက်စက် ရကြ

(၆၇) သံသယလမ်း သုတေသနအဖွဲ့ချုပ်အနီး

09 420035882, 09 73199410

09 420035884, 09 73199257

အမည်ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်

ဦးလှထွန်း(၁၄/၁၃၄(နိုင်)၀၆၈၀၆၉၂)၊ ခေါ်မြအေး(၁၄/၁၃၄(နိုင်)၀၃၀၄၄၄)တို့၏သမီးဖြစ်သူ ခင်သက်ထွန်း(၁၄/၁၃၄(နိုင်)၀၃၃၃၃၃) အားယနေမှစ၍ မြေးမြတ်ရွှေစင်(၁၄/၁၃၄(နိုင်)၀၃၃၃၃၃)ဟုပြင်ဆင်ခေါ်နိုင်ပါရန်။

Grand Owl Car Rental

Ph:09-795848192, 09-30424888, 01-652137

ခရိုင်မျိုးစုံ မြို့တွင်း/ မြင်းလ/နှစ်ချုပ်၊ အချိန်ပိုင်းကားမျိုးစုံငှားသည်။ (ယာဉ်ပိုင်ရှင်များဆက်သွယ်ပါ။)

ပေါ့ပါးလွယ်ကူသည့်... **FIRE.Safe** မီးသတ်ဆေးဘူး

FIRE.Safe **FIRE.Safe 2** **FIRE.Safe 3**

ဆက်သွယ်မှုလူရန် - 09 440 444444, 09 458 222222

အမြို့မြို့အနယ်နယ်ရှိ Super Market ၊ ကုန်တိုက် နှင့် စတိုးဆိုင်ကြီးများတွင်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

Myanmar TECH Institute **City & Guilds**

အင်ဂျင်နီယာနှင့် ကွန်ပျူတာဒီပလိုမာ **Foundation** သင်တန်းများစီမံ

Diploma Level 2/3/4/5

- Civil Engineering Diploma
- Electrical and Electronic Engineering Diploma
- Mechanical Engineering Diploma
- Diploma in IT (Software Developer and System Support)
- Advanced Diploma and Diploma in Air-Conditioning & Refrigeration
- Advanced Diploma and Diploma in Electrical Installation
- Diploma in Plumbing

► A.G.T.I, B.Tech, B.E တောင်မြင်ထားသူများနှင့် City and Guilds Diploma Level 2/3 တောင်မြင်ထားသူများ Level 4/5 သို့တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

20% OFF

ဖေဖော်ဝါရီ (၂၀) မတိုင်မီ

Centre I အမှတ်(၁၁)၊ အောင်မြင်သာစည်လမ်း၊ ဆင်ခဲရေတူး၊ မုံဘိတိုအနီး၊ တေမာလမ်း၊ ဖုန်း-၀၁ ၅၂၄၅၅၀၊ ၀၁-၂၄၀၄၀၅၅၊ ၀၉-၄၄၀၄၄၆၀

Centre II အမှတ်(၁၂)၊ အားလုံးသွေးစေ့ကျောင်းလမ်း၊ နှင်းရန်ကုန်-အင်းစိန်လမ်း၊ ထေးဝါးလမ်း၊ မုံဘိတိုအနီး၊ ဖုန်း-၀၉၅၄၄၄၄၄၄၄

တစ်ပတ်အတွင်း နိုင်ငံတကာသတင်း သုံးသပ်ချက်

ငြိမ်းချမ်းခြင်းအကျ ဖြိုးဝေဖို့ ကျော့ကပ်ပိတ်တို့ စိုးဝေဖို့



à ကိုရင်ကြ

အရှေ့တောင်အာရှဒေသအတွက် ထူးခြားအရေးပါလှသည့် ညီလာခံတစ်ခုကို အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ကယ်လီဖိုးနီးယားပြည်နယ် Rancho Mirage မြို့ရှိ ဆန်းနီးလန်း (Sunnylands) စံအိမ်တော်၌ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ ရက်မှ ၁၆ ရက်အထိ ကျင်းပခဲ့သည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ရရှိရလေရာ ယင်း ညီလာခံ၏ အနှစ်သာရပိုင်းကို ရှေ့လေ့လာရန် အကြောင်းပြစ်တည်လာ၏။

အမေရိကန်မြေပေါ်တွင် ပထမဆုံး အကြိမ် ထူးခြားခြားကွင်းပသည့် အထူး ထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲဖြစ်ပေရာ သမ္မတဘားရက်အိုဘားမား၏ နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒတွင် အရှေ့တောင်အာရှဒေသအပေါ် မည်မျှ အလေးပေးတန်ဖိုးထားသည်ကို ကျွန်ုပ် အကဲခတ်မိလေသည်။

အမေရိကန်-အာဆီယံ အထူးထိပ်သီး ညီလာခံ၏ တူရိယာချက်တစ်ခုသည်ကား စီးပွားရေးရာဖြစ်၏။

အာဆီယံဒေသသည် တိုးတက်ကြီးပွားမည့် အလားအလာကောင်းများနှင့် ပြည့်လှမ်းလျက်ရှိသည်ဟု ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများက ရှုမြင်ကြလျက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ အလျှို့အသင့် ပြုလုပ်လာနေကြသည်ကို ကျွန်ုပ်တွေ့မြင် လာရလေသည်။

ဆန်းသစ်တီထွင်မှုနှင့် စွန့်ခွေးတီထွင်မှုတို့ မှတစ်ဆင့် ဒေသဆိုင်ရာ တိုးတက်ကြီးပွားမှုကို မြှင့်တင်နိုင်ရန် အမေရိကန်သမ္မတနှင့် အာဆီယံနိုင်ငံများမှ အကြီးအကဲများ၊ အစိုးရအဖွဲ့၊ အကြီးအကဲများက ဆွေးနွေးပွဲ အစီအစဉ်တစ်ခုအရ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်ဟု ကျွန်ုပ်လေ့လာသိရှိရလေသည်။

အာဆီယံစီးပွားရေး အသိုက်အဝန်းအတွင်း စွန့်ခွေးတီထွင်မှုနှင့် ဆန်းသစ်တီထွင်မှု တိုးမြှင့်စေခြင်း ဆွေးနွေးပွဲ (Promoting an innovative, Entrepreneurial ASEAN Economic Community) တွင် ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှတ်ထွန်းက ယခု ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို အမေရိကန်နိုင်ငံတွင် ပထမဆုံး ကျင်းပနိုင်သည့် အခြေအနေမှ တစ်ဆင့် အမေရိကန်-အာဆီယံ ဆက်ဆံရေးကို ပိုမိုတိုးမြှင့်နိုင်ရေး၊ တစ်ခုတည်းသော အာဆီယံစီးပွားရေး အသိုက်အဝန်းတွင် အပြည့်အဝ ပါဝင်နိုင်ရေးအတွက် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေ၊ မြန်မာနိုင်ငံမှ အသေးစားနှင့် အလတ်စား စီးပွားရေး လုပ်ငန်းရှင်များ အနေဖြင့် အာဆီယံစီးပွားရေး အသိုက်အဝန်းတွင် ပေါ်ပေါက်လာသည့် အခွင့်အလမ်းများကို အသုံးပြုပြီး အခြားအဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံများမှ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များနည်းတူ နိုင်ငံတကာ ဈေးကွက်တွင် ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရေး ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်မှုများ၊ ထိုသို့ တန်းတူ ယှဉ်ပြိုင်နိုင်စွမ်းရှိရန်အတွက် အမေရိကန်နိုင်ငံအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံအပေါ် ဖွံ့ဖြိုးမှုနှိမ်ကျသည့် နိုင်ငံများသို့ ပေးအပ်သည့် အထူးအခွင့်အရေး Generalized System Preference (GSP) များ ပေးအပ်ခြင်းနှင့် ကျန်ရှိနေသော စီးပွားရေး ပိတ်ဆို့အရေးယူမှုများကို ဖယ်ရှားပေးရန် လိုအပ်သည့် အခြေအနေများကို ဆွေးနွေးခဲ့လေသည်။

ထို့ပြင် ဒုတိယသမ္မတက အမေရိကန်

သမ္မတ ဘားရက်အိုဘားမားအဆိုပြုသည့် အမေရိကန်-အာဆီယံ ပေါင်းစပ်ဆက်သွယ်ရေး US-ASEAN Connect အစီအစဉ်ကို ကြိုဆိုကြောင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများနှင့်လည်းကောင်း၊ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုနှင့်လည်းကောင်း ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုကို တိုးမြှင့်ရေး၊ ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ မြှင့်တင်နိုင်ရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် ဆန္ဒရှိကြောင်း ထပ်လောင်းပြောကြားခဲ့လေသည်။

အဆိုပါအစည်းအဝေးတွင် Microsoft, IBM နှင့် CISCO System တို့မှ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ်များက ဒစ်ဂျစ်တယ်နည်းပညာဖြင့် အစိုးရနှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ၏ စွမ်းဆောင်ရည်နှင့် တီထွင်ဆန်းသစ်နိုင်စွမ်းများကို မြှင့်တင်နိုင်မည့် အလားအလာများနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့ကြလေသည်။

အာဆီယံသည်ကား အမေရိကန်၏ စတုတ္ထမြောက် ကုန်သွယ်ဖက်ဖြစ်သည်။ အမေရိကန်က အာဆီယံသို့ ပို့ကုန်များ တင်ပို့ခြင်းဖြင့် အာဆီယံဒေသအတွင်း အလုပ်အကိုင်နေရာ အမြောက်အမြားကို ဖန်တီးပေးနိုင်ပေသည်။ ဖွံ့ထွားနေသော အာဆီယံဈေးကွက်အတွင်း နိုင်ငံခြား တိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု၏ အဓိက ရင်းမြစ်သည်ကား အမေရိကန်ဖြစ်နေ၏။

အရှေ့တောင်အာရှဒေသ၏ အလုံးစုံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် အာဆီယံအသိုက်အဝန်း၏ ပြင်ပကမ္ဘာသို့ ရွှေ့ပြောင်းသွင်းကွယ်မှုများကို အခြေခံထားသော အာဆီယံအသိုက်အဝန်းနှင့် နှိုင်းယှဉ်ခြင်းဖြင့် အာဆီယံအသိုက်အဝန်းအတွင်း အလုပ်အကိုင်နေရာ အမြောက်အမြားကို ဖန်တီးပေးနိုင်ပေသည်။ ဖွံ့ထွားနေသော အာဆီယံဈေးကွက်အတွင်း နိုင်ငံခြား တိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု၏ အဓိက ရင်းမြစ်သည်ကား အမေရိကန်ဖြစ်နေ၏။

အရှေ့တောင်အာရှဒေသ၏ အလုံးစုံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် အာဆီယံအသိုက်အဝန်း၏ ပြင်ပကမ္ဘာသို့ ရွှေ့ပြောင်းသွင်းကွယ်မှုများကို အခြေခံထားသော အာဆီယံအသိုက်အဝန်းနှင့် နှိုင်းယှဉ်ခြင်းဖြင့် အာဆီယံအသိုက်အဝန်းအတွင်း အလုပ်အကိုင်နေရာ အမြောက်အမြားကို ဖန်တီးပေးနိုင်ပေသည်။ ဖွံ့ထွားနေသော အာဆီယံဈေးကွက်အတွင်း နိုင်ငံခြား တိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု၏ အဓိက ရင်းမြစ်သည်ကား အမေရိကန်ဖြစ်နေ၏။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၃၁ ရက်တွင် အာဆီယံအသိုက်အဝန်းကို တရားဝင် ထူထောင်ခဲ့ခြင်းသည် ၁၉၇၆ ခုနှစ်တွင် အာဆီယံအဖွဲ့ကို ထူထောင်ခဲ့ချိန်နောက်ပိုင်း အာဆီယံ၏ သွေးစည်းခိုင်မာမှုကို ပိုမိုမြှင့်တင်ပေးနိုင်သော ပြယုဂ်ပင်မဟုတ်ပါလား။

ဆယ်စုနှစ် ငါးစုတာမျှဖြစ်ပေါ်လာခဲ့သော ဒေသဆိုင်ရာပေါင်းစည်းရေး အစီအစဉ်အမျိုးမျိုး၏ အနှိမ်ရည်မှန်းချက်အဖြစ် အာဆီယံအသိုက်အဝန်းကို ထူထောင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်လေသည်။ အာဆီယံအသိုက်အဝန်းကို ကနဦးနေဖြင့် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်တွင် စတင်ထူထောင်ရန် ရည်မှန်းခဲ့သော်လည်း ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် စတင်ထူထောင်ရန် ရည်မှန်းချက်တစ်ခုကို ၂၀၀၇ ခုနှစ်တွင် အာဆီယံခေါင်းဆောင်များက ဆုံးဖြတ်ခဲ့ကြသည်။ ယင်းမှာ အာဆီယံအသိုက်အဝန်း မဏ္ဍိုင်သုံးရပ်အတွက် အစီအစဉ်များရေးဆွဲခြင်းအား အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများက အပြီးတိုင်ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့မှုကို ထင်ဟပ်နေပေသည်။

အာဆီယံအသိုက်အဝန်းသည် နိုင်ငံရေးနှင့် လုံခြုံရေးအသိုက်အဝန်း၊ စီးပွားရေး

အသိုက်အဝန်း၊ လူမှု-ယဉ်ကျေးမှု အသိုက်အဝန်းဟူ၍ မဏ္ဍိုင်သုံးရပ်ဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားလေသည်။

အာဆီယံနိုင်ငံရေးနှင့် လုံခြုံရေး အသိုက်အဝန်းတစ်ခုအဖြစ် အချုပ်အခြာအာဏာပိုင်စိုးမူသော အဖွဲ့ဝင် ၁၀ နိုင်ငံစလုံးပါဝင်သည့် အုပ်စုတစ်စုပေါ်ပေါက်လာသည်။ ဒေသတွင်း၌ မိမိကိုယ်တိုင် ပြန်လည် ရုန်းထနိုင်မှုရှိခြင်း၊ တရားဥပဒေနှင့် စည်းမျဉ်းများပေါ် အခြေခံမှုရှိခြင်း၊ ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး၊ လုံခြုံရေးနှင့် တည်ငြိမ်မှုတို့ကို ခံစားနိုင်စေမည့် ဒေသဖြစ်ခြင်းတို့မှာ အာဆီယံနိုင်ငံများ၏ တူညီသော သွင်ပြင်လက္ခဏာတစ်ခုဖြစ်ပြီး အာဆီယံပဋိညာဉ်စာတမ်းပါ အခြေခံများကို လိုက်နာလေသည်။

အငြင်းပွားမှုများအား ငြိမ်းချမ်းသော နည်းလမ်းများ အသုံးပြု၍ ဖြေရှင်းခြင်းကို အလေးပေးပြီး စုပေါင်းတိုင်ပင်ဆွေးနွေးမှုနှင့် တစ်စိတ်တစ်ပိုင်း သဘောတူညီမှုတို့ကို ကျင့်သုံးသည့် မဏ္ဍိုင်တစ်ခုဖြစ်လာပေပြီ။

အာဆီယံနိုင်ငံသားများ၏ လူနေမှုဘဝများ မြင့်မားတိုးတက်လာစေရန် ရည်ရွယ်ချက် ကုန်ပစ္စည်းများ၊ ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ၊ ငွေကြေးအရင်းအနှီးနှင့် ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများ လွတ်လွတ်လပ်လပ် ရွှေ့ပြောင်းလုပ်ကိုင်နိုင်စေရန် အာဆီယံစီးပွားရေးအသိုက်အဝန်းက ပုံဖော်ထုတ်လုပ်ရန် ရှိကြလေသည်။

တစ်ခုတည်းသော ဈေးကွက်၊ တစ်ခုတည်းသော ထုတ်လုပ်မှုအခြေစိုက်စခန်း၊ ယှဉ်ပြိုင်မှုမြင့်မားသော စီးပွားရေးတည်ရာ ဒေသနှင့် သာတူညီမျှ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့်အတူ ပေါင်းစည်းထားသော ဒေသအနေဖြင့် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးအဝန်းအပိုင်းအသိုက်အဝန်း အသိုက်အဝန်းဖြင့် ဒေသဆိုင်ရာ ပေါင်းစည်းထားသော စီးပွားရေးဘဝကို တည်ဆောက်ကာ ဒေသပြင်ပ စီးပွားရေးမိတ်ဖက်နိုင်ငံများအနေဖြင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများပြုလုပ်လာစေရန် ဆွဲဆောင်နိုင်ပေမည်။

အာဆီယံသည် တစ်ခုတည်းသော ဈေးကွက်နှင့် တစ်ခုတည်းသော ထုတ်လုပ်မှုအခြေစိုက်စခန်းတစ်ခုအဖြစ် ရပ်တည်ခြင်းဖြင့် နိုင်ငံခြားတိုက်ရိုက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကို ပိုမိုဆွဲဆောင်လျက်ရှိသည်။

စီးပွားရေးတိုးတက်မှုအတွက် အဓိက ပုံပိုပေးသော နိုင်ငံခြားတိုက်ရိုက် ရင်းနှီး

မြှုပ်နှံမှုကို ဆွဲဆောင်လာနိုင်ရန် အာဆီယံက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လိမ့်မည်။

အမေရိကန်-အာဆီယံ ခေါင်းဆောင်များ ထိပ်သီးအစည်းအဝေး၏ ဒုတိယပိုင်း အစီအစဉ်အရ အာရှ-ပစိဖိတ်ဒေသကြီး ငြိမ်းချမ်းရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးကို ထိန်းသိမ်းနိုင်ရေး ဆွေးနွေးပွဲ (Protecting Peace, Prosperity and Security in the Asia-Pacific) ကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆ ရက်တွင် ကျင်းပခဲ့ပြီးလျှင် ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှတ်ထွန်းက မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပင်လယ်ရေကြောင်း လုံခြုံရေး၊ နိုင်ငံဖြတ်ကျော်စိန်ခဲမှုများနှင့် အကြမ်းဖက်မှု တိုက်ဖျက်ရေးတို့နှင့် ပတ်သက်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ သဘောထားနှင့် ဆောင်ရွက်မှုများကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့သိရ၏။

အာဆီယံခေါင်းဆောင်များ၏ ထိပ်သီးအစည်းအဝေး ပူးတွဲကြေညာချက်တွင် ကုလသမဂ္ဂ ပဋိညာဉ်စာတမ်း၊ အာဆီယံ ပဋိညာဉ်စာတမ်းနှင့် နိုင်ငံတကာ ဥပဒေတို့တွင် ဖော်ပြပါရှိသည့် အချက်များနှင့် ရည်ရွယ်ချက်များကို အခိုင်အမာ ထောက်ခံကိုင်ခွင့် ခြင်းအားဖြင့် နိုင်ငံအားလုံး၏ အချုပ်အခြာအာဏာပိုင်ဆိုင်မှု၊ နယ်မြေ တည်တံ့ခိုင်မြဲမှု၊ တရားတူညီမျှမှုနှင့် နိုင်ငံရေးဆိုင်ရာ လွတ်လပ်ခွင့်ရှိမှုတို့ကို အပြန်အလှန် လေးစားရန်၊ အသေးစားနှင့် အလတ်စား စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို အထောက်အကူပြုပြီး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ကွာဟချက်ကို ကျဉ်းမြောင်းစေလျက် စီးပွားရေး တိုးတက်မှု၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း ဖန်တီးမှု၊ တီထွင်ဆန်းသစ်မှု၊ စွန့်ခွေးတီထွင်နိုင်မှုနှင့် ပေါင်းစည်းဆက်သွယ်မှုတို့ကို ဖြစ်ပေါ်စေ၍ ထက်မြက်ပွင့်လင်းပြီး ယှဉ်ပြိုင်မှု စွမ်းအားမြင့်မားသော စီးပွားရေးကို ဦးတည်သည့်မူဝါဒများ ကျင့်သုံးခြင်း၏ အရေးပါမှုကို အပြန်အလှန် အသိအမှတ်ပြုရန်၊ ဒီမိုကရေစီ စနစ်ခိုင်မြဲစေခြင်း၊ ကောင်းမွန်သော စီမံအုပ်ချုပ်မှု မြှင့်တင်ခြင်း၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးမှုကို အလေးထားခြင်း၊ လူ့အခွင့်အရေးနှင့် အခြေခံလွတ်လပ်မှုတို့ကို ကာကွယ်မြှင့်တင်ခြင်း၊ သည်းခံခွင့်လွတ်ခြင်းနှင့် အစွန်းမရောက်သော အလယ်အလတ် လမ်းစဉ်ကို အားပေးခြင်းနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းခြင်း စသည်တို့မှ တစ်ဆင့် ပြည်သူအားလုံးအတွက် အခွင့်အလမ်းများ ဖော်ဆောင်ပေးရေး ကတိကဝတ်ပြုမှုတို့ကို ဖော်ပြထားလေသည်။

ထို့ပြင် ၁၉၈၂ ခုနှစ် ပင်လယ်ပြင် ဥပဒေဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂကွန်ဗင်းရှင်း အပါအဝင် တစ်ကမ္ဘာလုံးက လက်ခံအသိအမှတ်ပြုထားသည့် နိုင်ငံတကာ ဥပဒေများနှင့်အညီ ဥပဒေရေးရာနှင့် သံတမန်ရေးရာ လုပ်ငန်းစဉ်တို့၏ ရလဒ်ကို လေးစားခြင်းအပါအဝင် ခြိမ်းခြောက်ခြင်းနှင့် အင်အားအသုံးပြုခြင်း မရှိဘဲ အငြင်းပွားမှုကို ငြိမ်းချမ်းစွာ ဖြေရှင်းသွားရန်၊ အကြမ်းဖက်မှု၊ အစွန်းရောက်မှု၊ မူးယစ်ဆေးဝါး ရောင်းဝယ်မှု၊ လူ့မောင့်ခို

ကုန်ကူးမှုနှင့် တရားမဝင်၊ အကြောင်းမကြား၊ ထိန်းချုပ်မှုမရှိသော ငါးဖမ်းမှုတို့ သာမက သားရဲတိုက်ခတ်မှုနှင့် သစ်များ တရားမဝင်ကူးသန်းရောင်းဝယ်မှု အစရှိသည့် တစ်ကမ္ဘာလုံးနှင့် သက်ဆိုင်သော ကိစ္စရပ်များကို ဖြေရှင်းရာတွင် ဦးစီးဆောင်ရွက်သွားရန် တို့ ပါရှိလေသည်။

အလားတူ တာဝန်ယူမှုရှိသည့် နိုင်ငံ၏ အပြုအမူဆိုင်ရာ စံနှုန်းသတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ဆိုက်ဘာကွန်ရက်လုံခြုံရေးနှင့် တည်ငြိမ်ရေးကို မြှင့်တင်ရန်၊ အာဆီယံအသိုက်အဝန်း၏ မျှော်မှန်းချက်များ အောင်မြင်ရန်အတွက် အာဆီယံနှင့် အမေရိကန်ပြည်သူများ အထူးသဖြင့် လူငယ်လူရွယ်များအကြား ထိတွေ့ဆက်ဆံသည့် အစီအစဉ်နှင့် ပြည်သူအားလုံး အထူးသဖြင့် လုံခြုံမှုမရှိသူများအတွက် အခွင့်အလမ်းများ တိုးမြှင့်သည့် အစီအစဉ်တို့မှတစ်ဆင့် ပြည်သူများအကြား ကူးလူးဆက်ဆံမှုကို တိုးမြှင့်ရန် စသည်တို့ ဖော်ပြပါရှိလေသည်။

အာရှ-ပစိဖိတ်ဒေသ၏ နည်းသုံးပွက်နေရာတွင် တည်ရှိသော အာဆီယံဒေသသည် အမေရိကန်၏ အကျိုးစီးပွားများအတွက် မဟာဗျူဟာအရ အရေးပါလှသည်။

အာဆီယံအနေဖြင့်လည်း သံတမန်ရေး၊ စီးပွားရေးနှင့် မဟာဗျူဟာအရ အမေရိကန်နှင့် ဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်ရန် အလေးပေးလျက်ရှိသည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့အကဲခတ်မိ၏။

၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလတွင် အမေရိကန်နှင့် အာဆီယံခေါင်းဆောင်များက မဟာဗျူဟာမြောက် မိတ်ဖက်ဆက်ဆံရေးကို အဆင့်မြှင့်တင်ခဲ့ကြလေသည်။

အာဆီယံနယ်မြေပြင်ပ၌ အမေရိကန်-အာဆီယံ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို ပထမဆုံးအကြိမ် ကျင်းပနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ရာ အပြန်အလှန် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအရ သမိုင်းမှတ်တိုင်သစ်တစ်ခု စိုက်ထူနိုင်ခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဆိုနိုင်ပေလိမ့်မည်။

အမေရိကန်နှင့် အာဆီယံ ဆက်ဆံရေး တိုးတက်ကောင်းမွန်လာခြင်းဖြင့် ဒေသဆိုင်ရာ တည်ငြိမ်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးတို့ကို အထောက်အကူပြုလိမ့်မည်ဟု တွေးဆမိ၏။ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းရှိ လူ့အဖွဲ့အစည်းအချင်းချင်း ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲသော ညီညွတ်မှု ရရှိရေးအတွက် ကြိုးပမ်းကြရမည်မှာ နိုင်ငံအားလုံး၏ ကျင့်ဝတ်ဖြစ်သည်။

ရှင်တော်ဗုဒ္ဓ ဟောကြားခဲ့သော သမ္မဒါတရားလေးပါးတွင် ‘ကလျာဏမိတ္တသမ္မဒါ’ (မိတ်ကောင်းဆွေကောင်းရှိခြင်း)ဟူ၍ ပါရှိလေသည်။ ခေတ်သုံးစကားအလိုအရ ကွန်ရက်ချိတ်ခြင်း (Networking) မှာ အထူးအရေးကြီးလှရကား မိတ်ဆွေတို့ပေး ရန်သူများအောင် ပြုမူနေထိုင်ကြရပါလိမ့်မည်။ မိတ်ကောင်းကို ရရှိရန်မှာ မိမိကိုယ်တိုင် မိတ်ကောင်းအင်္ဂါရပ်များနှင့် ပြည့်စုံရလိမ့်မည်။ မိတ်ဆွေပသရလိမ့်မည်ဟု တွေးတောမိရင်း ‘ငြိမ်းချမ်းခြင်းအလှူငွေစိုစွတ် ကလျာဏမိတ္တတို့စေ စို့’ ဟူ၍ ကျွန်ုပ်တို့ရင်မိပါသတည်း။ ။



ဓာတ်ပုံ- ဆေပီ

ကြေးမုံ

အမှတ် (၁) ဒေသကောလိပ်(ရန်ကုန်) ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်(ဗိုလ်တထောင်နယ်မြေ)

ဗိုလ်တထောင်ကောလိပ် (၁၉၇၆ မှ ၁၉၉၉) ထိ

ကျောင်းသား/သူဟောင်းများ၏ ပဉ္စမအကြိမ် ဖြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ

ပဉ္စမအကြိမ်ဆရာကန်တော့ပွဲကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၂၇) ရက်နေ့ (တပ်မတော်နေ့) တနင်္ဂနွေနေ့၊ နံနက် (၉:၀၀) နာရီတွင် ယခင်အမှတ် (၁) ဒေသကောလိပ်ခန်းမ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ မပျက်မတွက် တက်ရောက်ကြပါရန်နှင့် အလှူငွေနှင့်ပစ္စည်းများကို အောက်ပါ ပုံစံဖြင့်လှူဒါန်းကာ အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ၀၀၂၁၂၀၀၄၅၂၁၂၁ သို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

Table with 4 columns: Item Name, Quantity, Price, Total. Includes items like 'ခေါက်တင်္ဂါးတင်လွင်', 'ဦးဆောင်သွင်း', 'ဦးဆောင်ထွန်း', etc.

(၂၁-၂-၂၀၁၆) တနင်္ဂနွေနေ့ နေ့လယ်(၁) နာရီတွင် ယခင်အမှတ်(၁) ဒေသကောလိပ်ခန်းမ၌ ကျင်းပမည်... (၂၁-၂-၂၀၁၆) ညနေ (၆) နာရီတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍...

ကားရောင်းမည် SUPER CUSTON LIMITED, 2 WHEEL လိုင်စင် ဝင်ပြီး၊ 8k-3ထောင်ကျော်ရောင်းမည်။ Ph:09-5109358, 09-254319807

Custom ID (ညီ) မူရင်းများ ပျောက်ဆုံးကြောင်း Yangon Motors Ltd. နှင့် ID အမှတ် 726850 (16-6-2014), 702894 (8-4-2014), 824337 (31-3-2014), 822217 (24-3-2014), 702873 (8-4-2014), 108071 (29-4-2015), 112399 (8-3-2015), 103385 (9-4-2015), 112393 (8-5-2015), 111793 (7-5-2015), 116248 (18-5-2015), 850293 (16-3-2015), 758336 (18-8-2014), 738427 (8-6-2014) များသည် မော်တော်ကားရောင်းချပြီးစီးမှုအတွက် ရောင်းချရန် Custom ID (ညီ) မူရင်းများ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက တောင်းပန်ပေးပို့ရန်နှင့် အကြောင်းကြားပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။ ဖုန်း - ၀၉-၄၂၀၀၉၈၄၄၊ ၀၉-၇၉၇၇၂၆၄၂။

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ၆/အနောက်ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာအလယ်လမ်း၊ အမှတ် ၆၂၀ တွင် နေထိုင်သူ ဒေါ်သိန်းကြည် [၁၂/သကတ(နိုင်)၀၁၂၅၀၂၅၀] သို့ အမည်အတိုင်း အသိပေးကြေညာခြင်း... ဒေါ်သိန်းကြည်၏ လွှဲအပ်ပေးချက်အရ ဒေါ်ဇင်မာ (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ၊ စဉ်-၁၀၅၄၈) အမှတ် ၂၇၆၊ မြင်တော်သာလမ်း၊ ၃/မာန်မြေရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၉၈၄၄

ကျေးဇူးတင်ပါသည် ကျွန်တော် ဦးစိန်သန်း [၁၂/သကတ(နိုင်)၀၂၀၄၄၄] မြန်မာ့လယ်ယာဦးမြေစေတနာတော်အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် အလုပ်ထမ်းဆောင်ခဲ့ပြီးစီးခဲ့ရာတွင် စာအုပ်နှင့် လယ်ယာမြေလုပ်ငန်းခွင်ရ ပုံစံ (၇) စာရွက်ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၇၉၆၃၇၀၃၂

Convenience Store ပစ္စည်းများအားလုံး ပြန်လည် ရောင်းချရန် ရှိသည်။ ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၃၉၅၅၂

အထူးကုန်စည်ခွန်ကျသင့်ခြင်း ကျသင့်အခွန်ပေးဆောင်ထားခြင်း၊ အခွန်အမှတ်တံဆိပ်ကပ်နိုင်ထားခြင်းမရှိသည့် အထူးကုန်စည်များဝယ်ယူခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ လက်ဝယ်ထားရှိခြင်း မပြုရေးအတွက် အသိပေးနိုးဆော်ခြင်း

*အထူးကုန်စည်အမျိုးအစားများ၊ အထူးကုန်စည်ခွန်ပေးအရအောက်ဖော်ပြပါ ကုန်စည်အမျိုးအစားများကို အထူးကုန်စည်များအဖြစ် သတ်မှတ်ထားပါသည်- > စီးကရက်အမျိုးမျိုး > ဆေးတံသောက်ဆေးများ > ဆေးရွက်ကြီး > ကွမ်းစားဆေးအမျိုးမျိုး > ဟိုင်းနိုးယားပေါင်းတင်ပြီးဆေး > အရက်အမျိုးမျိုး > ဆေးပေါလိပ် > ဘီယာအမျိုးမျိုး > ဆေးပြင်းလိပ် > ဝိုင်အမျိုးမျိုး > ကျွန်းနှင့်သစ်မာသစ်လုံးများ၊ တစ်ဆယ်လက်မပတ်လည်နှင့်အထက် ကျွန်းနှင့်သစ်မာသစ်ခွဲသားများ > ကျောက်စိမ်း၊ ပတ္တမြား၊ နီလာ၊ မြ၊ စိန်နှင့် အခြားအဖိုးတန် ကျောက်မျက်ရတနာအရိုင်းထည်များ > ကျောက်စိမ်း၊ ပတ္တမြား၊ နီလာ၊ မြ၊ စိန်နှင့်အခြားအဖိုးတန် ကျောက်မျက်ရတနာအချောထည်များနှင့် လက်ဝတ်ရတနာများ > Double Cab 4 Door Pickup မှအပ 1800 CC အထက် ဝင်ကားများ၊ ဆလွန်း၊ ဆီဒင်နှင့်ဝက်ဂွန်(Estate Wagon)ကားများ ကူပေး(Coupe)ကားများ > ရေနံဆီ၊ ဓာတ်ဆီ၊ ဒီဇယ်ဆီ၊ ဂျက်လေယာဉ်ဆီ > သဘာဝဓာတ်ငွေ့ *အခွန်ကျသင့်ခြင်း၊ အဆိုပါ ကုန်စည်အမျိုးအစားများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကျသင့်အထူးကုန်စည်ခွန်ကို တင်သွင်းသူ/တင်ပို့သူ ထုတ်လုပ်ရောင်းချသူက ထမ်းဆောင်ရပါမည်- > ပြည်ပမှတင်သွင်းခြင်းဖြစ်ပါက- ကျသင့်အခွန်- (အကောက်ခွန်စည်းကြပ်တန်ဖိုး+အကောက်ခွန်+ကုန်ချစရိတ်) x အခွန်နှုန်း > ပြည်တွင်း၌ ထုတ်လုပ်ရောင်းချခြင်းဖြစ်ပါက စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံ၊ အလုပ်ငှာကုမ္ပဏီပေါ်သော ရောင်းစေ့တန်ဖိုးနှင့်စေ့ကွက် ပေါက်စေ့အပေါ် အခြေပြု၍ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့်ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီက ခန့်မှန်းသတ်မှတ်သည့် ရောင်းစေ့တန်ဖိုး၊ ယင်းတန်ဖိုးနှစ်ရပ်အနက် များရာတန်ဖိုးပေါ်တွင် အထူးကုန်စည်ခွန်ကျ သင့်ပါမည်။ > ပြည်ပသို့တင်ပို့ခြင်းဖြစ်ပါက- ကျသင့်အခွန်- FOB Price x အခွန်နှုန်း *အခွန်ပေးဆောင်ခြင်း၊ ကျသင့်အထူးကုန်စည်ခွန်ကို သတ်မှတ်နေရက်များအတွင်း ပေးဆောင်ရပါမည်- > ပြည်ပမှ တင်သွင်းခြင်းဖြစ်ပါက ကုန်စည်ကို ရွှေ့ယူခြင်းမပြုမီ ကျသင့်အကောက်ခွန်နှင့်အတူ ပေးဆောင်ရပါမည်။ > ပြည်တွင်း၌ ထုတ်လုပ်ရောင်းချခြင်း ဖြစ်ပါက ရောင်းချသည့်လ ကုန်ဆုံးပြီး ၁၀ရက်အတွင်း ပေးဆောင်ရပါမည်။ *သိမ်းဆည်းအရေးယူခြင်း၊ ကျသင့်အခွန်ထမ်းဆောင်ထားခြင်းမရှိသည့် အထူးကုန်စည်ကို လက်ဝယ်တွင် စိစစ်တွေ့ရှိရပါက- > စိစစ်တွေ့ရှိသည့် အထူးကုန်စည်ကို နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းယူခြင်း ခံရပါမည်။ > အထူးကုန်စည်တန်ဖိုးကို ဒက်ဂရေအဖြစ်ပေးဆောင်ရပါမည်။ > စိစစ်တွေ့ရှိရသည့် ကုန်စည်သည် ပြည်တွင်း၌ ထုတ်လုပ်သည့် အထူးကုန်စည်ဖြစ်ပါက အဆိုပါအထူးကုန်စည် ထုတ်လုပ်ရောင်းချသူမှ အထူးကုန်စည်တန်ဖိုး၏ ၅၀%ကို ဒက်ဂရေအဖြစ် ပေးဆောင်ရပါမည်။ *ဆုငွေအိုးမြှင့်ခြင်း၊ ကျသင့်အခွန်ပေးဆောင်ထားခြင်းမရှိသည့် အထူးကုန်စည်ကို ဖမ်းဆီးရရှိပါက- > ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးသည့်အဖွဲ့အား တပ်ရိတ်၍ ရရှိသည့် ဒက်ဂရေ၏ ၂၀% ကို ဆုငွေအဖြစ် အိုးမြှင့်ပါမည်။ > သတင်းပေးပို့သူကို တပ်ရိတ်၍ ရရှိသည့် ဒက်ဂရေ၏ ၁၀ရာခိုင်နှုန်းကို ဆုငွေအဖြစ် အိုးမြှင့်ပါမည်။ သတင်းပေးသူ မည်သူမည်ဝါ ဖြစ်ကြောင်း အစီရင်ခံစာတစ်ပေး လျှို့ဝှက်ထားပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ *အထူးသတိပေးခြင်း၊ ကျသင့်အခွန်ပေးဆောင်ထားခြင်းမရှိသည့် အထူးကုန်စည်များကို ဝယ်ယူရောင်းချခြင်း၊ အခွန်အမှတ်တံဆိပ်ကပ်နိုင်ရောင်းချရန် သတ်မှတ်ထားသည့် စီးကရက်အမျိုးမျိုး၊ အရက်အမျိုးမျိုး၊ ဝိုင်အမျိုးမျိုး၊ အစရှိသည့် အထူးကုန်စည် များကို အမှတ်တံဆိပ် ကပ်နိုင်ထားခြင်းမရှိပါက ဝယ်ယူခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း မပြုကြရန်အထူးသတိပြုစေလိုပါသည်။ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန

ကုန်ကွက် နိုင်ငံခြားခြားခြင်း မြန်မာ့လယ်ယာဦးမြေစေတနာတော်အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် အလုပ်ထမ်းဆောင်ခဲ့ပြီးစီးခဲ့ရာတွင် စာအုပ်နှင့် လယ်ယာမြေလုပ်ငန်းခွင်ရ ပုံစံ (၇) စာရွက်ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၇၉၆၃၇၀၃၂

ဝင်းငြိမ်း၊ ကြူးနှစ် မိချမ်းဝေ၊ ဝန်းရဲခ တို့ရဲ့ ဆောင်းပါးများ အနုပညာရှင်များရဲ့ အနုပညာလှုပ်ရှားမှုများ နိုင်ငံတကာ အနုပညာ သတင်းများဖြင့် အမှတ် ၈၇၂၊ ငွေတော်ဝါရီလ ၂၂ ရက်၊ တနင်္လာနေ့ ထွက်ပြီ

ဥယျာဉ်ခြံရောင်းမည် မှော်ဘီတိုးဂိတ်အနီး၊ (၄)ကေ၊ သိန်း-၁၀၀၀ အမြန်လမ်း(၂)ပိုင်၊ ၅၅လှအနီး၊ (၀.၇၅)ကေ၊ သိန်း၃၀၀ (လှည်းကူး) ဖုန်း-၀၉-၉၆၀၂၀၉၈၈၊ ၀၉-၇၈၃၃၉၉၈၃၃

၂၀၁၆ ခုနှစ် မတ်လ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲကို အောင်မြင်စွာဖြေဆိုနိုင်စေရန် ဆုမွန်ကောင်းကောင်းပျောက်... “ဖြေဆိုချိန် (၃) နာရီအတွင်း မေးခွန်းတစ်ပုဒ်ချင်းစီကို အချိန်မှန်ကန်စွာ ခွဲဝေသတ်မှတ်ပြီး အောင်ပန်းတွေဆွတ်ခူးနိုင်ဖို့ လက်ပတ်နာရီတစ်လုံးတော့ လိုအပ်တယ်” နာရီဆိုပျော် ချယ်ပိုခြံ

Exam Discount All Watches [15%] Off FEB 23 - MAR 8

မှတ်ချက်။ ။ စာပေးပို့ဖြေဆိုခွင့်ကပ်ပိတ္တူ (သို့) ကျောင်းသားကပ်ပိတ္တူ ဖြင့် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

https://www.facebook.com/cherryoowatchgallery CONTACT : 09-73022248

ကြေးမုံ

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဂျပန်သင်းခရိုင်၊ ပျော်ဘွယ်မြို့နယ်၊ သန်လျင်တောရ ယင်းတော်မင်းကျောင်းတိုက်တွင်

အုတ်တံတိုင်း အလှူရှင်များ လို့အပ်နေခြင်း

လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း (၇၀၀)ခန့် ပင်းယခေတ် ဥဇနာမင်းကြီးမှ ရွှေကျောင်းတော်ကြီး ဆောက်လုပ်လှူဒါန်းခဲ့၍ "မင်းကျောင်း"ဟူ၍ အမည်တွင်လာခဲ့သော ယင်းတော်မင်းကျောင်းကို - (က) ပင်းယခေတ် - ဥဇနာမင်းကြီး၊ (ခ) ပဌမအင်းဝခေတ် - ပဌမမင်းခေါင်၊ (ဂ) ဒုတိယအင်းဝခေတ် - ညောင်ရမ်းမင်းတရားကြီး၊ (ဃ) ကုန်းဘောင်ခေတ် - ဘိုးတော်ဦးပိုင်း ခေါ် ဗဒုံမင်း၊ (င) ကုန်းဘောင်ခေတ် - မင်းတုန်းမင်းကြီးတို့ ကိုးကွယ်ခဲ့ကြ၏။

ထိုမင်းအဆက်ဆက်တို့ ကိုးကွယ်လာခဲ့ကြရာမှ ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ကြီးတွင် လုံးဝပျက်စီးသွားခဲ့ရာ နှစ်ပေါင်း (၅၀)ကျော်ကာလတွင် ဘာသာခြားများ လွှမ်းမိုးရောထွေးလာ၍ 'တိတေသီနေလ အရှင်နိဂူဏထေရ်' သည် ၁၃၄၉-ခု ပါဆိုလပြည့်ကျော် (၁)ရက် (၁၁-၇-၁၉၈၇) စနေနေ့တွင်ရောက်ရှိကာ 'မင်းကျောင်းသာသနာ' အဖြစ် ထင်ရှားလာအောင် လေးဘက်လေးတန် အုတ်တံတိုင်းကာခြင်း၊ ခြံစည်းရိုးကာခြင်းများ ပြုခဲ့ရာတွင် နှစ်ပေါင်း (၃၀)ခန့်အကြာ ယခုအချိန်၌ ထိုအုတ်တံတိုင်းများ ပျက်စီးယိုယွင်းနေသဖြင့် အသစ်ပြန်လည်၍ ထုံးမပါ သံပန်း သံကူ အုတ်တံတိုင်းအဖြစ် နှစ်ပေါင်းများစွာခံအောင် တည်ဆောက်နေပါသည်။

ဆရာတော် (၃)နှစ် အဓိဋ္ဌာန် ထွက်လာပြီးနောက် ပဌမဆုံး ပြုပြင်မှုအဖြစ် အုတ်တံတိုင်း ကာရံခြင်း ဖြစ်၍ -

အလှူပေး (၉)ပေ၊ အမြင့် (၆) ပေခွဲ - သံပန်း အုတ်တံတိုင်း (၁) ခန်းလျှင် - (၄) ဆိန်းခွဲ ကျပ်ဖြင့် အခန်းပေါင်း (၂၂၅) ခန်းအတွက် အလှူရှင်များ လို့အပ်နေပါကြောင်း အသိပေးတိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ဆရာတော်သည် အနယ်နယ် အရပ်ရပ်၌ နိဗ္ဗာန်ရောက်ကြောင်း တရားများလည်း ဟောကြားနေပြီ ဖြစ်ပါ၍ တရားပွဲများကိုလည်း ပင့်နိုင်ကြပါသည်။ အောက်ပါ ဖုန်းနံပါတ်များအတိုင်း ဆက်သွယ်လှူဒါန်း၊ ပင့်နိုင်ကြပါသည်။

ဖုန်းနံပါတ် - ၀၉-၄၄၈၅၃၆၀၀၀၊ ၀၉-၇၉၁၆၄၅၄၉၉၊ ၀၉-၇၉၉၈၉၇၄၄၂၊ ၀၉-၂၂၀၀၂၉၆

ပျောက် ဆုံးခြင်း ကျွန်တော် ဦးကျော်စိုးထွန်း(၀၂/၁၀၀၈(နိုင်)၁၃၅၂၈၆၆၆) သွင်းကုန်ပါမစ်အမှတ် ISP IDV Y8 15-16 12471 15/12/15 သည် ခရီးသွားလာရေးပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း - ၀၉ ၄၂၁၀၄၀၅၅

မြို့ရွာတစ်ခွင်သာစေချင် မီးတွင်မပေါ့နှင့်

ဒဂုံမြို့သစ်
အရှေ့ပိုင်း
ဆိပ်ကမ်း၊ ငါးနယ်
တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း
များရှိ မြေကွက်များကို
ဈေးကောင်းပေးဝယ်သည်။
09-500 5916
09-730 97123

မြေကွက်များဝယ်လိုသည်
ဒဂုံဆိပ်ကမ်း၊ ဒဂုံတောင်၊
ဒဂုံအရှေ့မြို့နယ်များရှိ မြေ
ကွက်များ ဝယ်လိုပါသည်။
ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင် ဆက်သွယ်
ပါ။
Ph:09-260664480
09-260664490

မြတ်မြတ်စွာ ရောင်း/ဗားမည်

ပြည်လမ်းသွယ်(၁၀)မိုင်	(65' x 90')2BN	12	သိန်း
ပြည်လမ်းသွယ်(၇)မိုင်ခွဲ	(45' x 65')IRC	15	သိန်း
ကန်တော်ကြီးတဝါ	(1300sq)full furnt	16	သိန်း
မင်္ဂလာဒုံ(ခရေပင်ရိပ်သာ)	(100' x 100')မြေ	3200	သိန်း
မရမ်းကုန်း(၅)ရပ်ကွက်	(55' x 100')မြေ	3800	သိန်း
အောင်သိန္နိလမ်းသွယ်	(45' x 120')PT	5000	သိန်း
ရွှေနှင်းဆီလမ်းသွယ်	(88' x 56')BN	7500	သိန်း

ဆက်သွယ်ရန်-09-960225525, 09-795964649, 09-254299951

ရောင်းမည်
ဒဂုံအရှေ့ပိုင်း၊ ချမ်းသာရွှေပြည်အိမ်ရာ၊
ပေ(၇၅x၇၅) မြေကွက်ကျယ် ဝင်ပေါက်အနီး၊
ညှိနှိုင်းစေ့။
ဖုန်း-၀၉-၇၉၅၅၆၀၉၆၆၊ ၀၉-၉၇၀၀၂၆၉၉

မြေကွက်ရောင်းမည်
မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရွှေပေါက်က
(၁၄)ရပ်ကွက်၊ ရာဇဓိရာဇ်(၂)လမ်း၊ (ပေ၄၀x
ပေ၆၀)ဂရုန် အမည်ပေါက် ဈေးနှုန်း ချသာစွာ
ဖြင့် အမြန်ရောင်းမည်။

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည်။
၁။ လှည်းကူးမြို့၊ ဆည်မြောင်းလမ်းမကြီးဘေး၊ (ဥယျာဉ်မြေ)၊ ငရုပိမီးရှို့၊
ကျွန်တစ်လမ်းဘေး၊ (30'x90') (260) သိန်း
၂။ (1)ထပ်တိုက်၊ (450 sqft)၊ ငရုပိမီးရှို့၊ (ဥယျာဉ်မြေ) (250) သိန်း
Ph: 09-799716395, 09-421161198, 09-796797258

သင့်လုပ်ငန်းအတွက် အကောင်းဆုံးလမ်းညွှန်
YOUR INDUSTRY, YOUR DIRECTORY

မြန်မာ့သတင်းနှင့်ဆက်သွယ်ရေး နည်းပညာလမ်းညွှန်
Myanmar INFORMATION and COMMUNICATION TECHNOLOGY DIRECTORY
www.myanmaritdirectory.com

ကွန်ပျူတာနှင့် မိုဘိုင်းဖုန်းအရောင်းဆိုင်များ၊ Website နှင့် အင်တာနက်ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ၊ ကင်မရာနှင့် လုံခြုံရေး နည်းပညာပစ္စည်းအရောင်းဆိုင်များကို တစ်နေရာထဲတွင် ရှာဖွေနိုင်ဖို့ မြန်မာ့သတင်းနှင့် ဆက်သွယ်ရေးနည်းပညာလမ်းညွှန်

၂၀၁၆ အတွက် ကြော်ငြာထည့်သွင်းလိုပါက ▶

■ YANGON
Sale: 09 44800 1662
Tel: 373254, 245358 Ext: 810-819
Email: ydg.adv@gmail.com

■ MANDALAY
Sale: 02 4000611
Tel: 02 4000612, 614, 615, 616
Email: mdg.adv@gmail.com



နည်းအထူးကု ဆရာဝန်ကြီး ပု နိုင်ငံကျော် တရားဟော ဆရာဖြစ်
 Dr. Samuel Kojoglanian International Evangelist

AN OINTING CONFERENCE
Feb. 26-27 | 9:30am~3:30pm!

မြန်မာကွန်ဗင်းရှင်းစင်တာ (MCC Indoor) (နေ့လယ်စာပြင်ဆင်ထားသည်) GRACE WORSHIP BAND

ဝင်ကြေး FREE

Contact: Rev. Dr. C.B Philip Thang 09796775027
 President of GMF U Than Oo 095177973
 Rev. Zan Win 09782131371

ရတနာပုံတက္ကသိုလ် (၁၆)နှစ်မြောက်မွေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်

ပညာရေးအထောက်အကူပြု နည်းပညာပြပွဲ နှင့် ဟောပြောပွဲ

ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ရတနာပုံတက္ကသိုလ်၊ ပုသိမ်၊ ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ (၂၂) ရက်မှ (၂၃) ရက်အထိ၊ ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် (၉:၀၀) နာရီမှ ညနေ (၄:၀၀) နာရီအထိ

Diamond Sponsor: telenor
 Platinum Sponsor: true money
 Gold Sponsors: REDLINK, TMW, MASCOTS, dot
 Silver Sponsors: [Logos]
 Media Partners: Digital life, MANDALAY, INTERNET

His.tori BBQ
 ၂၀၁၆ ခုနှစ် အထူးအစီအစဉ် His.tori ၏ Korea BBQ Buffet

အသား (၁၀) မျိုး၊ ပင်လယ်စာ (၃) မျိုး၊ အရံဟင်းပွဲနှင့် ဟင်းချိုများ၊ အချိုပွဲ၊ အချိုရည်

အမျိုးပေါင်း (၇၀) ကျော်

အမှတ်(၁၀/က)၊ ရတနာလမ်း၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ Rainbow Food Centre
 ဖုန်း-၀၁-၅၇၁၃၀၆၊ ၀၉၇၃၂၄၁၃၂၂ 12500 ks

NATIONAL I.T. SOLUTIONS
 Computer Systems For Your Business
 စီးပွားရေးလုပ်ငန်းသုံးကွန်ပျူတာစနစ်

- Enterprise Resource Planning System (ERP)
- Inventory System
- Accounting System
- Production System
- Human Resource Management System
- Office Automation System
- Barcode System
- Multicurrency System
- Web Business System
- After Sales Services

No.3, Pyay Road, 9miles, MayangoneTownship, Yangon. +95-1-663798, +95-9-31654213, info@nits.com.mm, www.nits.com.mm

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

တောင်ငူတက္ကသိုလ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-(၁၀) မြေကွက်အမှတ်-(၄၁၀/က) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၄၁၀/က) (၁၀)လမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ တောင်ငူတက္ကသိုလ်၊ ဦးအုန်းမောင် (AC-014747) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရက်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးအုန်းမောင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ခင်ညွန့်တို့ အသီးသီးကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်ခင်စန်းမြင့်[၁၂/၂၂ကတ(နိုင်)၀၈၅၈၈၂]၊ ဦးသိန်းထွန်းဆန်း [၁၂/၂၂ကတ (နိုင်)၀၈၅၈၅၅]၊ ဒေါ်ဆွေဆွေ[၁၂/၂၂ကတ(နိုင်)၀၈၅၈၅၅]တို့က သားသမီးများတော်စပ်ကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူ၊ သေစာရင်းများတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထား လာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ တစ်ပတ်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေပုံစံခန့်မှန်းဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

နွေရာသီရေကူးသင်တန်း

အင်းယားလမ်း ရေကူးကန် (စိမ်းလန်းစိုပြေပန်းခြံအနီး)

- သင်တန်းသားများ လက်ခံနေပါပြီ။
- မြန်မာ့လက်ရွေးစင်ဟောင်းများမှ စနစ်တကျ သင်ကြားလေ့ကျင့်ပေးနေပါသည်။

Ph:09-73105276, 09-32507088

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

မှော်တီမြို့နယ်၊ တိုးချဲ့မြို့သစ်မြို့(၄)ရပ်ကွက်ပေါ်ရှိ အိမ်ရာအဆင့်(ကက) အိမ်အတွက် အမှတ်(၁၂)၏ မြေကွက်အား ဦးထွန်းညွန့်မှ မစန်းစန်းဌေးအမည်သို့ ပြောင်းလဲမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

မစန်းစန်းဌေး မှော်တီမြို့

ကြေးမုံ

ပရဟိတ ကျောင်းသူ မိန်းကလေးအိမ်ဆောင် လိုအင်ဆန္ဒပြည့်ဆည်းစေလို



တည်ဆောက်ဆဲ ကျောင်းသူမိန်းကလေးအိမ်ဆောင်

မွန်ပြည်နယ်၊ ဘီးလင်းမြို့နယ်၊ တောင်စွန်းစံပြကျေးရွာ၊ မြို့ဦးပရဟိတ ဘုန်းတော်ကြီးသင် ပညာရေးကျောင်းကို ၂၀၀၁ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁ရက်တွင် နိုင်ငံတော်အစိုးရ သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနတို့၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပါသည်။

ယခုနှစ် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ပညာသင်နှစ်မှာ (၂၀၉)သော မိဘမဲ့ နှင်းပါး၊ ထိုင်းရင်းသား မူ လယ် ထက် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက် ပညာသင်ကြားပေးလျက်ရှိပါသည်။

ကျောင်းသူမိန်းကလေး (၁၀၀)ဝန်းကျင်ရှိပါသည်။ အိမ်ဆောင်အခက်အခဲကြောင့် ရွာထဲက အိမ်တွေမှာ အကူအညီတောင်းပြီး ထားရပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းသူမိန်းကလေးများ ကိုယ့်ကျောင်းအတွင်းမှာ လုံခြုံချမ်းသာစွာ နေထိုင်နိုင်ရေးအတွက် အလျား(၈၀') x အနံ (၄၀')(2RC) အဆောက်အအုံကို အရေးပေါ် ကြိုးစားတည်ဆောက်နေပါသည်။ ၎င်းအဆောက်အအုံတွင် အခန်း(၁၆)ခန်းပါရှိပြီး တစ်ခန်းလျှင် ကျပ်(၂၅)သိန်း ကုန်ကျမှာဖြစ်ပါသည်။ (၁)ခန်းစာနှင့် အထက် အလျှောက်များအား သားစဉ်မြေးဆက် ဝမ်းမြောက်နမော် သာဓုခေါ်ဆိုနိုင်ရန် "ကမ္ဘာ့ကျောက်စာ" ရေးထိုးဂုဏ်ပြုပေးပါမည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ မိဘပြည်သူများမှ မိန်းကလေးအိမ်ဆောင် လိုအင်ဆန္ဒပြည့်ဝစေရန် စွမ်းနိုင်သမျှ ပိုင်းဝန်းကူညီ ပြည့်ဆည်းစေလိုကြောင်း စေတနာကောင်းဖြင့် အသိပေးနှိုးဆော်လိုက်ရပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်

ကျောင်းအုပ်ဆရာတော်နှင့် အကျိုးဆောင်များ မြို့ဦးပရဟိတ ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း တောင်စွန်းစံပြကျေးရွာ၊ ဘီးလင်းမြို့နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်။

ဖုန်း-၀၉-၂၅၅၇၄၈၆၂၄၊ ၀၉-၄၉၃၁၅၇၃၀၊ ၀၉-၇၉၆၆၂၅၇၀၀ ကမ္ဘောဇဘဏ်အကောင့်နံပါတ် ဦးဇော်လ(A/C No.007-301-00700708002) CB Bank အကောင့်နံပါတ် U ZATILA(A/C No.0092600100002526)

- မှတ်ချက် - ကျိုက်ထီးရိုးဘုရားဖူးရင်း တစ်ခေါက်တစ်ခါ အရောက်လာစေချင်ပါသည်။ - ကျိုက်ထီးရိုးဘုရားနှင့် (၁၇)မိုင်ခန့်သာ ကွာပါသည်။ - ကေလာသဘုရား၊ ကျိုက်ထီးဆောင်းဘုရားနှင့် (၁)မိုင်ခန့်သာ ကွာပါသည်။ - မည်သူ့ကိုမျှ အလျှင်စေလွှတ်ထားခြင်းမရှိပါ။

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ မင်းတင်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၃၇) ပေ(၄၀x၆၀)အကျယ်အဝန်းရှိ မြို့ရွာနှင့်အိမ်ခြံမြေတွင် ဗိုလ်မှူးတင်ဝင်း(TTN-၁၄၅၃၉၇) အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်အား အရပ်ကတိစာချုပ် အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူထားကာ လက် ရှိတရားဝင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးသောင်းညွန့်(၁၂/မရက(နိုင်)၀၃၆၈၀၇၀၇)ထံမှ အပြီး အပိုင် လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန်အတွက် ကျွန်ုပ်ဦးအေးကျော်(၁၂/ဒလန(နိုင်)၀၂၃၇၇၇၅) စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ အရောင်းအဝယ်အား ကန်ကွက်ရန်ရှိပါက ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထား(မူရင်း)များနှင့်တကွ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံလာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ထက် ကျော်လွန်ပါက အထက်ပါအရောင်းအဝယ်ကို အောင်မြင်ပြီးဆုံး သည့်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာ အပ်ပါသည်။

ဦးအေးကျော် ဖုန်း-၀၉-၉၇၄၇၇၉၄၈၃၊ ၀၉-၂၅၀၅၅၇၉၆၀

ပျောက်ဆုံးခြင်း

ကျွန်တော် ဦးဌေးမင်းဇော်၏ SSO လက်မှတ်O.01174315သည် ခရီးသွား လာရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၅၀၄၄၄၆၆

ဖိုး သ တိ ဖြူ

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ

(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့် ၅ နည်းဥပဒေ ၁ နှင့် ၅) ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံးတော်၌ ၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၆၂

- ဒေါ်ဇော်လီလအောင် နှင့် ၁။ ကိုထိန်လင်း ၂။ မနင်းဝေလှိုင် ၃။ ကိုရဲဇော် ၄။ မမေသူ ၅။ ဒေါ်ခင်မ(ခ)ဒေါ်စန်းစန်းဝေ ၆။ ဦးဇော်မင်း ၇။ မောင်ကိုကို ၈။ မောင်ညီညီ

တရားလို တရားပြိုင်များ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရွှေလင်ဇွန်ကျေးရွာ၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်းသွယ်၊ ရွှေဝန္တာလမ်း၊ အမှတ်(၁၄၄၀)နေ (၁)တရားပြိုင် ကိုထိန်လင်းနှင့် (၂)တရားပြိုင် မနင်းဝေလှိုင်တို့ (ယခုနေ့ရပ်လိပ်စာမသိသူများ)သိစေရမည်။ သင့်တို့အပေါ်၌ တရားလိုက "ကျွေးကျော်ဝင်ရောက်နေထိုင်သူများအား ဖယ်ရှားပေးစေလိုမှုနှင့် ၎င်းတို့ဆောင်ရွက်ထားသော အိမ်များကို ဖျက်သိမ်းယူဆောင်၍ မြေကွက်လက်ရောက်ရလိုမှု" လျှောက်ထားစွဲဆိုသည့်ဖြစ်၍ သင့်တို့ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ၊ ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၅ရက် (၁၃)ရက်နေ့၊ တနင်္ဂနွေနေ့၊ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏ အဆိုလွှာကို ထုချေရှင်းလင်းရန် နှိုးတော်သို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် အထက်ပါနေ့ရက်တွင် သင့်တို့ မလာရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်တို့ပျက်ကွက်တွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့်စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင့်တို့က ထုချေတင်ပြအမှုဖြင့်လည်း စာချုပ် စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင့်တို့နှင့်အတူယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင့်တို့ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေ လက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင့်တို့က ထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်ခံ လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။ ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ(၂၈)ရက်တွင် ဤနည်းတိုက်စီမံ၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ် ပေးလိုက်သည်။

(တင်မောင်မြင့်) ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၅) ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

ရန်ကုန်စက်မှုတက္ကသိုလ် ၁၉၈၇ နှင့် ၁၉၉၁ ခုနှစ် မေဂျာပေါင်းစုံ ဘွဲ့ရ ကျောင်းသူ၊ကျောင်းသားဟောင်းများ၏ ဆွေမျိုးအကြိမ်မြောက် အာစဂီယူဇာပွဲ နှင့် မိတ်ဆုံစားပွဲ ကျင်းပမည့် နေ့စွဲ ၂၊မတ်၊ ၂၀၁၆ အချိန် ညနေ ၄:၀၀ နာရီ နေရာ စက်မှုခန်းမ | YTU | ဆက်သွယ်လျှောက်ခံရန် ကိုကိုအေး (Civil) 09-5119070 ကျော်စိုးဝင်း (Che) 09-5081451 ခင်မောင်လွင် (ကြက်တော) (Mech) 09-5004189 ခင်စန္ဒာထွန်း (EC) 09-5000735 သော်တာ (EP) 09-5015385 ဖိုးမင်း (Met) 09-2225501 ကျော်ကျော်လွင် (Min) 09-5095753 ငွေငွေ (Tex) 09-5047642 တင်တင်အေး (Arch) 09-43014011

စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးခြင်း ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးသိန်းဦး(တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး၊ ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး- ဒေါ်နန်းလှလှခိုင်(ဒါရိုက်တာ၊ တောင်သမန်သစ္စာကုမ္ပဏီလီမိတက်)တို့၏ သား မောင်အောင်တေဇဦး B.A(Business Science), M.B.A-YUE (Vice President of GI Group Express) နှင့် ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးကျော်ဝင်း(အင်ဂျင်နီယာ၊ ညွှန်ကြားရေးအဖွဲ့၊ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန)- ဒေါ်ခင်ခင်မြင့် (အထပြု(ဦးစီး) အထက(၁)ဒဂုံတို့၏ သမီး မအေးနန္ဒာကျော် B.A(SEAP), B.A(English) Diploma in International Information Business (Japan Medicine & Business Coollege) တို့သည် ၁၃-၂-၂၀၁၆ရက် (စနေနေ့) Novotel Yangon Max တွင် နှစ်ဖက်သဘောမိဘများနှင့် ဂုဏ်သရေရရှိကြပြီး ရှေ့မှောက်တွင် စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးပါကြောင်း။ နှစ်ဖက်သဘောမိဘများနှင့် မောင်အောင်တေဇဦး-မအေးနန္ဒာကျော်

EMG EMPEROR AUDIO GROUP Excellent Creation J M G M G ရေမေဝင်မေဝင် လမ်းပေါ်မှ ၁ အဆည်းမခွဲပါနဲ့ ထွက်ပြီ EMPEROR AUDIO CD တေးရေး - တင်ဝင်း(ဆေး/မန်း) ဂျယ်ရီ ဆဲလ်(စ်) ကိုအောင်(မန္တလေး) ရှေ့မောင်မောင်

Topsyne® HERBAL CREAM ပန်းပွင့်ပုံဘူးအသစ်တစ်မျိုးတည်းအတွက်သာ သုံးစွဲသူများ အတွက် အထူးကံစမ်းမိ (15.5.2015 - 15.3.2016) 1,000,000 ကျပ် (1) ဆု 400,000 ကျပ် (2) ဆု 300,000 ကျပ် (2) ဆု 100,000 ကျပ် (5) ဆု 50,000 ကျပ် (10) ဆု 20,000 ကျပ် (20) ဆု နေရောင်ခြည်ဒဏ်ကို နှစ်ဆ ကာကွယ်ပေးပြီး အသားအရေကို သဘာဝအတိုင်း ကြည့်လင်ဝင်းပ စေသည်။ လိမ်းထားစဉ် မိတ်ကပ်သား ထူထဲမှုမရှိစေဘဲ သဘာဝအတိုင်း ညီညာလှပနေစေပြီး အဆီပြန်ခြင်းကင်းစေသည်။ အသားအရေ၏ အစိုဓာတ်ကို ကြာရှည်ထိန်းပေးကာ အရေးအကြောင်းများကို လျော့ပါးစေသည်။ Apple Production Co., Ltd. - (09) 86 180 81 , 49 316 408

ကြေးမုံ

GOLDEN STAR သို့သွားလုပ်ငန်း
 ♦ ကျိတ်ထီးရိုး/ချောင်းသာ/ငွေဆောင်
 Ph: 209200, 544383, 430480, 705968, 703448

ဆုပြုညီ 0931815390, 0931815395, 09792298138
 မန္တလေး၊ ကျောက်စိမ်းဘုရား၊ စစ်ကိုင်း၊ ပြင်ဦးလွင်၊ နေရာပုံ-၄၀၀၀ (နေ့ချင်းပြန်)] Feb 26, 27
 မန္တလေး၊ စစ်ကိုင်း၊ နံပုံ၊ အလောင်းတော်ကသပ-၅၀၀၀၀ (စားတည်း)] Feb 21, 26, 27
 မြတ်မော်တင်စွန်း၊ နေပြည်တော်၊ သီပေါ (ပြင်) - ၄၅၀၀၀] Feb 21, 26, 27
 ငွေစက်တော်၊ နေပြည်တော်၊ သီပေါ (ပြင်) - ၄၅၀၀၀
 တိုက်ထီးရိုး/ချောင်းသာ/ငွေဆောင် (နေ့စဉ်) [6+1FREE] 09792432296

ချွင်းခြေရတနာ မြစ်ကြီးနား၊ ငွေပူ၊ မြစ်သုံ၊ ငွေတို၊ ပုံရွာ၊ စစ်ကိုင်း၊ ကသပ၊
 ကျောက်စိမ်းဘုရား၊ မိုးကုတ်၊ အညာသီဟာတော (ဖီလျှင်) (Feb; 26, Mar; 19) (ဂ) ရက်ခရီး၊
 ထွင်းကျွန်း၊ ထွက်ထက်၊ ဟင်္သာတ၊ ဟင်္သာတ၊ ဟင်္သာတ၊ ဟင်္သာတ (Mar; 4) (၆) ရက်ခရီး၊
 (ဆိုင်/တည်ခိုခန်း)၊ တောင်ကြီး၊ လွိုင်ကော်၊ ဘုရားပုံ (Mar; 1) (၄) ရက်ခရီး၊
 Ph: 09 250353461, 09 798177845, 09 261822219 (ကဆောင်ရွက်သည်)

YANGON PLUS Travel & Tour
 သင်္ကြန်ပိတ်ရက် (စင်တရာပူ + မလေးရှား) ၆ ည ရက် စရိတ် **USD 1150**
 (လက်မှတ် + VISA + Hotel + အစားအသောက်) အပြီး (April -12 ထွက် ~ April -18 ပြန်)
 မတေး - မင်းဘူး - မနန်းရွှေရက်တော် (4.3.2016 ညထွက်) အစပတ်စဉ် မှစ၍ ချွင်းခြေရတနာများ
 VIP Alcon သန်း/Scania ကား (အသေးစား-ပိတ်ပို့) 09 440 450 461 (ဘားအံ-ကျွတ်တော်ရေတံခွန်)
 01-53 2005, 09-440441440, 09-440450461 (မော်လမြိုင်-ကျွတ်တော်-စက်စီ)
 အမှတ် 20(D) B402 သီပေါ (အာရှတော်ဝင်) စင်စောလင်းရန်ကုန် **33,000** **ks**
 www.yangonplus.com / e-mail - yangonplusm@gmail.com

B.L.T Travels
 ကျိတ်ထီးရိုး/နေချင်းခြေ
 ကျိတ်ထီးရိုး (နေ့စဉ်) 8000
 ချောင်းသာ (နေ့စဉ်) 12000
 ငွေဆောင် (နေ့စဉ်) 15000
 09-796262652, 09-73163538

အာရှနဂါး
 Asia Dragon ကျိတ်ထီးရိုး
 ချောင်းသာ/ငွေဆောင်
 Ph: 01 707062, 09 799100100
 01 703790, 09 797100100

ခါကာတိုရေဂီ ကားချိုးစုံစင်းလုံးငှါးအထူးလျော့ဈေး
 > တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ၊ မွေတော်ကုက္ကူ၊ ထမိုစမ်းရိုက် 0973257853
 > ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူ)၊ ပခုက္ကူ၊ ပုပ္ဖိုး အထက်စဉ်(သောကြာ) 09440023997
 > ကျိတ်ထီးရိုး/ချောင်းသာ (နေ့စဉ်) (စား/ထည့်ခြင်း- ၃၀၀၀/-) 0943160345
 > ငွေဆောင် (စား/ထည့်ခြင်း- ၂ ညစီ၊ ငွေရက်- ၅၀၀၀/-)

စက်မှုဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းကော်မတီရုံးရှင်း
စက်မှုဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်း၊ မြန်မာ့စက်ရုံနှင့် အဆောက်အအုံစီမံ
ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းမှ
သတ္တမအကြိမ် သက်ကြီးဝန်ထမ်းဟောင်းအရာရှိကြီးများအား ပူဇော်ပွဲ
နှင့်
အတ္ထမအကြိမ် ဝန်ထမ်းဟောင်းများ တွေ့ဆုံပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း
ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ ကြွရောက်ပါရန် လေးစားစွာ မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
 ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ မတ်လ ၆ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)
 ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၉:၀၀ နာရီမှ မွန်းတည့် ၁၂:၀၀နာရီထိ
 ကျင်းပမည့်နေရာ - “နှင်းဆီကုန်း” သို့ တွားရိပ်သော “သီရိရတနာဓမ္မာရုံ”

ရှင်သာမဏေဓမ္မဗိမာန်
သီဂီလောဝါဒသုတ္တန်ဒေသနာတော်သင်တန်း
 လူမှု၊ စီးပွား၊ တရားဓမ္မများ တိုးတက်ကြီးပွားရေးလမ်းညွှန်-သီဂီလောဝါဒ
 သုတ္တန်ဒေသနာတော် ကို ဖေဖော်ဝါရီလ (၁၇)ရက်နေ့မှစ၍ အပတ်စဉ် ဗုဒ္ဓဟူး၊
 ကြာသပတေးနေ့များတွင် နေ့လယ် (၁၂:၃၀)နာရီ မှ (၂:၃၀)နာရီအထိ
 အရှင်ဇောတိက(ညောင်တန်း)က သင်ကြားပို့ချလျက်ရှိရာ မည်သို့မဆို ဓမ္မဒါန
 တက်ရောက်နိုင်ကြောင်း အသိပေးမိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
 ရှင်သာမဏေဓမ္မဗိမာန်၊ အာဇာနည်လမ်း၊
 ဝဟန်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း - ၃၈၇၃၆၁

အလက(၁) ပုဇွန်တောင်
ဇွတ်ယအကြိမ်
မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ
 အလက(၁) ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်ကျောင်းတွင် (၁၉၆၆)ခုနှစ်မှ (၂၀၁၅)ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလထိ
 အုပ်ချုပ်ခဲ့ကြသော ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများနှင့် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော
 သက်ပြည့်(၆၀)နှစ်ပြည့် အငြိမ်းစား ဆရာ၊ ဆရာမများကို တွေ့ဆုံရပ်စဲပြုမည်ဖြစ်ပါသဖြင့်
 ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများနှင့် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများအားလုံး ဆက်သွယ်ကြပါရန်နှင့်
 မိတ်စာရသည့်ဖြစ်စေ၊ မရသည့်ဖြစ်စေ ကြွရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
 နေ့ရက် - ၂၇-၃-၂၀၁၆ရက် ဆက်သွယ်လျှောက်ရန်ရန်
 အချိန် - နံနက် (၉)နာရီ ဦးသိန်းအောင် ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၆၀၃၉၈
 နေရာ - အလက(၁)ပုဇွန်တောင် ဒေါ်သန်းသန်းဌေး ဖုန်း-၀၉-၅၅၅၉၆၉၇
 နှင်းဆီခန်းမ ဒေါ်စန်းစန်းခိုင် ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၄၇၀၁၅
 ဦးထွန်းမြင့်ဦး ဖုန်း-၀၉-၅၅၀၀၃၉၂
 ဦးမင်းမင်းထွန်း ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၁၅၆၆၈
 ဦးချစ်ဦးနိုင် ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၀၅၉၀၉၁

ရွှေဆွန်
 Volume 5 Issue 8
 ● BOT အဆောက်အအုံများ ကွန်ရိပ်တင်ပို့ရမည်
 ● အိမ်ခြံမြေအရောင်းအဝယ်အခြေ များကျလာနိုင်ဟုဆို
 ● ဧပြီလဆန်းတွင် အငှားအိမ်ခန်းပေါင်း (၄၀၀၀)ကျော်ထွက်မည်
 ● ဒလတ်တားစီမံကိန်းစတင်ပြီ
 ● EU မှ မြန်မာ့အထည်ချုပ်ကုန်များကို (၂)ဆကျော်မှာယူမည်
 ● အမေရိကန်ဒေါ်လာအရေယူရုတ်သိမ်းပေးသင့်ပြီဟုဆို
 ● နိုင်ငံခြားသားဝယ်လိုအားကို မျှော်လင့်နေသော ကွန်ရိပ်ကွက်
 ● စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်သည် အင်ဂျင်နီယာနှင့်ကန်ထရိုက်တာများ
 ● စီမံခန့်ခွဲသူဟူသည်
အိမ်ခြံမြေ ရောင်း/ဝယ်/ငှားအချက်အလက် ၂၀,၀၀၀+
 တနင်္ဂနွေနေ့ တိုင်းထွက်ရန် ဝန်ဆောင်မှု
 မြေကြီးမြေများထည့်သွင်းလိုပါက - ၀၁-၂၃၀၄၃၀၈၊ ၀၉-၄၃၀၅၀၄၇
 ယခင်နေရာ မှောက်ဆုံရ စီးပွားရေးအလင်းများ၊ အိမ်ခြံမြေသတင်းများ၊ ဥပဒေ၊ စီးပွားရေးသတင်းများ၊
 ကားရေးနှင့်ဆိုင်ရာ အခြားကဏ္ဍများ

Since 1860 **Armstrong** COMMERCIAL FLOORING **USA PRODUCT**
 Vinyl Composition Tile Luxury Vinyl Tile
BUY! Commercial Flooring 10,000 Sq-ft
GET FREE 10 Glass Basin Set
First 10 Projects Only
 Building - N , Room No. (33,34) သီရိရတနာ လက်တားဌေး
 သုဓမ္မလမ်း၊ အောင်မင်္ဂလာ အထူးပြေး ကားဝင်းအနီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပ၊
 09 79 700 70 88
 09 79 700 70 99

ကွန်ပျူတာ စနစ်ဖြင့်ထိန်းသော
MECHANICAL CAR PARKING

TRW Ideas coming true
 Tel: 09.25.981.36.36
 No. (31), Room (5), 7 Miles, Pyay Road, Yangon
T: 09.259.81.36.36
: 09.259.81.37.37
: 09.259.81.46.46
အမှတ်(၃၁)၊ အခန်း (၅)၊ ၇မိုင်၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကုန်။

PUN HLAING + SILOAM HOSPITALS
Pacemaker Clinic
 "Monitor the longevity of the device, ensure safe functioning"
 သင့်နည်းသုံးစက်ကလေး စွမ်းဆောင်ရည်ပြည့် အလုပ်လုပ်နေပါသလား ?
 "အခုပင် အာမဲစစ်ဆေးမှုခံယူလိုက်ပါ"
 ● Pacemaker နှင့် ICD တပ်ဆင်ထားသူများအတွက် အမှီ
 စစ်ဆေးစစ်ဆေးမှုခံယူခြင်းဖြစ်သည်။
 ● ဘန်ကောက်၊ ဇင်ကာ၊ မလေးရှား၊ ထိုင်းနိုင်ငံများတွင် ကုသမှုခံယူသူများလည်း
 လာရောက်စစ်ဆေးမှုခံယူနိုင်ပါသည်။
 အသက်အရွယ်ကြောင့်သော်လည်းကောင်း၊
 ကျန်းမာရေး အခြေအနေကြောင့်သော်လည်းကောင်း၊
 နိုင်ငံခြားဆေးရုံများသို့ ရက်ချိန်းအတိုင်း သွားရောက်မပြုသနိုင်သူများ
 အတွက် အထူးရည်ရွယ်၍ စစ်ဆေးပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။
FREE Consultation Check-Up (Registration Fees Only)
 ပုန်းပြင်ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းပါရန်
 ငွေဖော်ဝါရီလ ၂၃ရက် မှ ဧပြီလ ၅ရက်နေ့အတွင်း
 Tuesday 1:00pm to 4:00pm
 Saturday 9:00am to 12:00pm
 ပုန်းပြင်သေးသွင်း - 01 243010
 ပုန်းပြင်လုံလုံသေးရုံ - 01 684325
 စုံစမ်းပေးခြင်းရန် - Dr. Htut Khaung 09 5151328

လျင်မြန် သက်သာ အကျယ်ပြန့်ဆုံး

ဆွေသဟာ

ဖုန်းအားလုံးခေါ်ဆိုခ



၁မိနစ်
၂၃ကျပ်

အသက်သာဆုံး
Message နှုန်းထား



1SMS
၁၀ကျပ်

အမြန်ဆုံးအင်တာနက်



1MB
၆ကျပ်



3G

အကျယ်ပြန့်ဆုံး ကွန်ရက်

ဆွေသဟာ
ကို ရယူရန်

"SWE" ဟု ရိုက်၍ **1332** သို့

အခမဲ့ **SMS** ပေးပို့ပြီး ဝန်ဆောင်မှု ရယူနိုင်ပါသည်။

CALL CENTER **106** (၂၄)နာရီ အခမဲ့
ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက <http://www.mpt.com.mm>

<https://facebook.com/mptofficialpage> သို့ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

MPT
ရှေ့သို့ လှမ်းချီ မြန်မာပြည်



ကြေးမြှုပ်

သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်း စက္ကူဒါနဆေးရုံ ပတ်လမ်း၊ ၅၆ (၅၉)ကြိမ်မြောက် မျက်စိဒွဲစိတ်အလင်းဒါနပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်
မတ်လ (၅-၆)ရက်များတွင် ၅၉-ကြိမ်မြောက် ဦးရေ (၇၄၀၀)ပြည့် မျက်စိဒွဲစိတ်အလင်းဒါနပြုလုပ်မည်ဖြစ်ရာ မျက်စိဒွဲစိတ်အလင်းဒါန (၁)ဦးအတွက် ခွဲစိတ်ခြင်းအလှူထောက်ငွေ ၄၀၀၀၀/- ကို အလင်းဒါန အလှူရှင်အဖြစ်ခံယူကာ ကိုယ်တိုင်လာရောက်၍ဖြစ်စေ၊
ဘက်စာရင်းသို့ ထည့်သွင်း၍ဖြစ်စေ၊ လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း သတင်းထောင်းပါးအပ်ပါသည်။
လှူဒါန်းရန်ဌာန - သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်း စက္ကူဒါနဆေးရုံ၊ ရွှေပြည်သာ၊ ချေးတန်း။ (ကျေးဇူးတင်စာပို့ပါ။) တာဝန်ထမ်းဆောင်သူ၊ မှူးမတ် - ၀၁-၅၄၁၄၉၂၊ ၀၉-၇၃၀၅၆၅၆၉
ရွှေတိုင်ကမ္ဘာ့ဘဏ် - အရင်းစေမာသိင်္ဂါကော်ရီ (Account No. 007-50100701690301) ဘဏ်စာရင်းသို့ နီးရာဘဏ်၌ ထည့်သွင်း၍လည်းကောင်း၊ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

Table with columns for 'အဖွဲ့အစည်း', 'အဖွဲ့အစည်း', and 'အဖွဲ့အစည်း' listing various groups and their details.

အသိပေးကြေညာချက်
ကိုဗစ်ဗိုင်းဇပ်စ် ဂျပန်နိုင်ငံနှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံတို့မှ မော်တော်ယာဉ်များ တင်ဆောင်
လာသည့် M.V HOEGH CHENNAI V.21 သင်္ဘောသည် ၂၃-၂-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင်
ရန်ကင်းဆိပ်ကမ်းသို့ ဆိုက်ကပ်၍ ကုန်ချလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။
မော်တော်ယာဉ်ပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် သင်္ဘောမှချပြီးချိန်တွင် မိမိတို့၏မော်တော်ယာဉ်ပါ
ပစ္စည်းများကို ORIGINAL BILL OF LADING များ ယူဆောင်လျက် လာရောက်ကြည့်ရှု
စစ်ဆေးရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။
သင်္ဘောဆိုက်ကပ်မည့်အချိန်နှင့် တံတားနေရာတို့ကို အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်
ဖော်ပြပါ တယ်လီဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်-
ဖုန်း- ၂၃၀၁၁၉၀၊ ၂၃၀၁၁၇၈
ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းဌာန
မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)
၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၏ ပစ္စည်းများအား
ရန်ကင်းတို၊ ရန်ကင်းဆိပ်ကမ်းနှင့် စီမံကိန်းစခန်းတို့မှ စီမံကိန်းနေရာအသီးသီးသို့ သယ်ယူ
ပို့ဆောင်ရန် မြန်မာ့ကွန်ပရက်စ် တင်ဒါခေါ်ယူလိုပါသည်။
၂။ တင်ဒါပုံစံတင်ဒါခေါ်ယူခြင်း - ၂၂-၂-၂၀၂၀ ရက်
၃။ တင်ဒါပုံစံတင်ဒါခေါ်ယူခြင်း - ၂၅-၂-၂၀၂၀ ရက်
၄။ တင်ဒါပုံစံတင်ဒါခေါ်ယူခြင်း - ၁၂ နာရီ
၅။ တင်ဒါပုံစံတင်ဒါခေါ်ယူခြင်း အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင်
လာရောက်
စုံစမ်းလေ့လာနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ
မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၊ ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန
ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၂၀၉၊ ၄၁၀၂၀၂

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံးကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
ရန်ကင်းမြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး
၂၀၁၅ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၆၃
ဒေါ်ဗန်လီဇာအောင် နှင့် ဒေါ်ခင်မေပါ-၂၃
တရားလို တရားပြိုင်များ
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ (၂၃)ရပ်ကွက်၊ ရွှေလင်းပန်းရွာ၊ ရွှေအိမ်ကန်လမ်း၊
ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်းသွယ်(၁) အမှတ်(၁၄၃၊ ၁၄၃၊ ၁၄၃) နေ (၂)တရားပြိုင် ကိုထိန်းလင်း
နှင့် (၂)တရားပြိုင် မနှင်းဝေလှိုင်(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)တို့ သိစေရမည်။
သင်တို့အပေါ်၌ တရားလိုက "ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် အခမဲ့ထုတ်ခွင့်ပြုသူများအား ဖယ်ရှားပေး
စေလိုမှုနှင့် အိမ်ခြံမြေလက်ရောက်ပြန်လည်ရရှိလိုမှု" လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍
သင်တို့ကိုင်တွယ်စေခြင်းဖြင့် သို့မဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို
ချေပပြောဆိုနိုင် သင့်ကွယ်စားလှယ်ရုံးအခွင့်အာဏာရရှိနေခြင်းဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်
စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူတစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါရှိခြင်းဖြစ်စေ၊
၂၀၁၅ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၅ရက် (၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တပို့တွဲလပြည့်ကျော် ၂ ရက်) မွန်းမတည့်မီ
၁၀နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန်
ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်နေ့ရက်တွင်
သင်မလာမီရောက် ဖျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်စားလှယ် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိုမိမည်။
၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအချိန်ပြုလိုသည့်
စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်တို့နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ်
သင့်ကွယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင်
အမှုမဆိုင်မီ ၄ ရက်က တင်သွင်းရမည်။
၂၀၁၆ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၂၈ရက်တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး
ထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(အောင်မြင်)
ဗိုလ်လှိုင်တရားသူကြီး(၃)
ရန်ကင်းမြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်ရှိ မြေကွက်(၃)ကွက်၊
အဆောက်အအုံများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အများသိစေရန်ကြော်ငြာ
၁။ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ပိုင်းခရိုင်၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ဗိုလ်ချုပ်ကျေးရွာရှိ ဥယျာဉ်ခြံ
မြေကွက်များဖြစ်သော-
(က) ကွင်းအမှတ်-၆၇၂/အ၊ ကျောင်းကုန်းမြေကွက်၊ ဦးပိုင်အမှတ်-၄၀/၂ ဧရိယာ(၃)ဧက
(ခ) ကွင်းအမှတ်-၆၇၂/အ၊ ကျောင်းကုန်းမြေကွက်၊ ဦးပိုင်အမှတ်-၄၀/၂၊ ဧရိယာ
(၃.၈၃)ဧက၊
(ဂ) ကွင်းအမှတ်-၆၇၂/အ၊ ကျောင်းကုန်းမြေကွက်၊ ဦးပိုင်အမှတ်-၄၂ ဧရိယာ(၂.၂)ဧက၊
မြေကွက်များနှင့်မြေကွက်များပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအကျိုးခံစားခွင့်အားလုံးကို ကျွန်ုပ်တို့၏
မိတ်ဆွေ ဒေါ်ခင်သီတာလှိုင်(၁၂/၀၁၀၁(နိုင်)၀၂၇၆၈၀) သည် ၂၀-၂-၂၀၁၄ ရက်ကပင်
မူလပိုင်ရှင်ထံမှ သန်လျင်မြို့၊ ဗိုလ်ချုပ်ကျေးရွာ၊ ကျေးရွာအုပ်စုလယ်ယာမြေ စီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့
ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့ဝင်အားလုံး အသိသက်သေအရာထား၍ တန်ဖိုးငွေ အပြေအကျေးပေးချေဝယ်ယူ
ကာ လက်ရောက်ရရှိပိုင်ဆိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။
၂။ အဆိုပါမြေကွက်(၃)ကွက်နှင့် မြေကွက်များပေါ်ရှိ အိမ်အကျိုးခံစားခွင့်များသည် ကျွန်ုပ်တို့၏
မိတ်ဆွေဒေါ်ခင်သီတာလှိုင်တစ်ဦးတည်း လက်ဝယ် ထားပိုင်ဆိုင် စီမံခန့်ခွဲနေခြင်းကို မည်သူကမျှ
ဝင်ရောက်နှောင့်ယှက်ခြင်း၊ ဟန့်တားခြင်း၊ ကျူးကျော်ခြင်း ပြုလုပ်ခွင့်မရှိပါကြောင်း နှင့် ထိုကဲ့သို့
ဥပဒေမပြုလုပ်လာခဲ့သော် တရားဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း
အများသိစေရန် ကြေညာလိုက်ပါသည်။
ညွှန်ကြားချက်အရ-
၁။ဦးလှိုင်(၁၄)(စဥ်-၉၀၀၂) ၊ ဦးတင်အောင်ကြည်(တောင်သုံးလုံး)(စဥ်-၃၀၇၂၂)
H.G.P, W.L.P.O(SWITZERLAND) LL.B(အထက်တန်းရှေ့နေများအဖွဲ့)
အမှတ်-၇၊ မြေညီထပ်၊ ၃၃-လမ်း(အောက်ဘလောက်) (၁)ရပ်ကွက်၊ ကျောက်တံတား
မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၃၀၁၀၁၊ ၀၁-၅၃၄၃၆၉

မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ
(၄၆)ကြိမ်မြောက်ဗုဒ္ဓဘာသာယဉ်ကျေးမှုသင်တန်း
သင်တန်းတက်ရောက်လိုသူများအား လျှောက်ထားနိုင် ရန်
နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။
၁။ သင်တန်းလက်ခံရက်(၂၂-၂-၂၀၂၀)မှ(၇-၃-၂၀၂၀)
၂။ သင်တန်းလက်ခံချိန် /နေရာ -
ရှင်သာမဏေများ - နံနက်(၇)နာရီမှ(၉)နာရီ
မွန်းလွဲ(၁)နာရီမှညနေ(၄)နာရီ
(သံဃာတော်များနေရာချထားရေးရုံး)
သီလရှင်များ - နံနက်(၈)နာရီမှညနေ(၄)နာရီ
(အမျိုးသမီးယောဂီစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့ရုံး)
၃။ သင်တန်းဖွင့်ရက် - (၉-၃-၂၀၂၀)
၄။ ရှင်သာမဏေနှင့်သီလရှင်ဝတ်ရက် -
(၅-၃-၂၀၂၀)(၆-၃-၂၀၂၀)(၇-၃-၂၀၂၀)
၅။ သင်တန်းပိတ်ရက် - (၇-၄-၂၀၂၀)
၆။ ဆုပေးပွဲရက် (၂၁-၅-၂၀၂၀)-(ကဆုန်လပြည့်နေ့)
မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ
အမှတ်(၁၆)သာသနာ့ရိပ်သာလမ်း၊ ဗဟန်း၊ ရန်ကင်းမြို့။

မြန်မာသတင်းအချက်အလက်နှင့်ဆက်သွယ်ရေး
နည်းပညာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်ပိုရေးရှင်းလီမိတက်
၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် (၁၄)ကြိမ်မြောက်
နှစ်ပတ်လည် အထွေထွေအစည်းအဝေးဖိတ်ကြားခြင်း
၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် (၁၄)ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်
အထွေထွေအစည်းအဝေးကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပ
ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အစုရှယ်ယာဝင်များ မပျက်မကွက် တက်ရောက်
ပေးပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
ကျင်းပပြုလုပ်မည့်နေ့ - ၁၉-၃-၂၀၂၀ ရက် (စနေနေ့)
ကျင်းပပြုလုပ်မည့်အချိန် - နံနက် ၉:၀၀ နာရီ
ကျင်းပပြုလုပ်မည့်နေရာ - MICT Park၊ တက္ကသိုလ်များ
လှိုင်နယ်မြေ၊ ရန်ကင်းမြို့။
အစုရှယ်ယာမှတ်ပုံတင်ခြင်းကိစ္စများကို ၁၉-၂-၂၀၂၀ ရက်မှစ၍
၁၉-၃-၂၀၂၀ရက်၊ ညနေပိုင်းအထိ ခေတ္တပိတ်သိမ်းထားပါသည်။
အစုရှယ်ယာရှင်တစ်ဦးချင်းထံသို့ ဖိတ်စာများပေးပို့ထားပါသည်။
ဒါရိုက်တာအဖွဲ့

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံးကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
ရန်ကင်းမြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး
၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၃၄
ဒေါ်သန်းသန်းအေး နှင့် ၁။ ဒေါ်သန်းသန်း
(၄င်း၏အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်စာ ၂။ နော်ဟေးဒါ(လီ)ဦးကျော်(ခ)ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း
ရရှိသူ ဒေါ်လှလှဝေ) ၃။ ဒေါ်ခင်စန္ဒာအောင်၊ ၄။ ဒေါ်ခင်မာလာအောင်
၅။ ဒေါ်သီတာအောင်၊ ၆။ ဒေါ်ခင်နီလာအောင်
၇။ ဒေါ်ခင်မာလာအောင်၊ ၈။ ဒေါ်ခင်သုတအောင်
၉။ ဒေါ်ခင်ရူပါအောင်၊ ၁၀။ ဦးအောင်ခင်ထွေး
တရားလို တရားပြိုင်များ
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ နံသာကုန်းရပ်ကွက်၊ ဇီးအံကုန်းလမ်း၊ အမှတ်
(၁၀၈)နေ (၁) တရားပြိုင် ဒေါ်သန်းသန်း၊ (၂) တရားပြိုင် နော်ဟေးဒါ(လီ)ဦးကျော်(ခ)ဒေါ်မြင့်မြင့်
သန်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ နံသာကုန်းရပ်ကွက်၊ ဇီးအံကုန်းလမ်း၊ အမှတ်(၄၁)နေ၊ (၄)တရားပြိုင်
ဒေါ်ခင်မာလာအောင် (၅) တရားပြိုင် ဒေါ်သီတာအောင်၊ (၆) တရားပြိုင် ဒေါ်ခင်နီလာအောင်
(၈) တရားပြိုင် ဒေါ်ခင်သုတအောင် (၁၀) တရားပြိုင် ဦးအောင်ခင်ထွေး (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)
တို့ သိစေရမည်။
သင်တို့အပေါ်၌ တရားလိုက "အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ပါ ပဋိညာဉ်အတိုင်း အရောင်း
အဝယ်စာချုပ် မှတ်ပုံတင်ပေးစေလိုမှု" လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင်ကွယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊
သို့မဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ
သင်ကွယ်စားလှယ် ရုံးအခွင့်အာဏာရရှိနေခြင်းဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့်
အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူတစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါရှိခြင်းဖြစ်စေ၊ ၂၀၁၆ခုနှစ်၊
ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၄ရက် (၁၃၇၇ခုနှစ်၊ တပို့တွဲလပြည့်ကျော် ၁ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင်
အထက်က အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်
ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်နေ့ရက်တွင် သင်မလာမီရောက်၊
ဖျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်စားလှယ် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိုမိမည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက
ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအချိန်ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစ
ရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင်ကွယ်စားလှယ်ရှေ့နေ
လက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီ ၄ ရက်က
တင်သွင်းရမည်။
၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၇ ရက်တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်
ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(ရွှေမောင်)
ဗိုလ်လှိုင်တရားသူကြီး(၂)
ရန်ကင်းမြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန
ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန
လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း
၁။ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနတွင် လစ်လပ်လျက်ရှိသော
အောက်ဖော်ပြပါ ရာထူးများအတွက် လျှောက်လွှာတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။
ရာထူး နေရာ ပညာအရည်အချင်း
(က) အငယ်တန်းစာရေး ၄၀၀နေရာ တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှဘွဲ့
(ခ) ရုံးအကူစာပို့ ၇၀၀နေရာ အခြေခံပညာအထက်တန်းအောင်
၂။ အဆိုပါရာထူးများအား အောက်ပါအတိုင်းခန့်အပ်သွားပါမည်-
အငယ်တန်းစာရေး ရုံးအကူ/စာပို့
(က) ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်) ၃၅ ၉
နေပြည်တော်
(ခ) ကချင်ပြည်နယ် အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံး ၁၂ ၃
(ဂ) ကယားပြည်နယ် အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံး ၈ ၂
(ဃ) ကရင်ပြည်နယ် အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံး ၄ ၆
(င) ချင်းပြည်နယ် အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံး ၈ -
(စ) စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံး ၄၅ ၂
(ဆ) တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံး ၁၇ ၆
(ဇ) ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံး ၃၈ ၂
(ဈ) မကွေးတိုင်းဒေသကြီး အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံး ၃၈ -
(ည) မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံး ၅၀ ၂
(ဋ) မွန်ပြည်နယ် အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံး ၄ ၂
(ဌ) ရခိုင်ပြည်နယ် အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံး ၂၄ ၃
(ဍ) ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံး ၅၀ ၉
(ဎ) ရှမ်းပြည်နယ် အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံး ၄၂ ၈
(ဏ) ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံး ၄၃ ၄
(တ) ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံး ၁၁ ၁၂
စုစုပေါင်း ၄၃၀ ၇၀
၃။ လျှောက်ထားသူသည်-
(က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
(ခ) ၂၉-၂-၂၀၂၀ရက်တွင် အသက်(၁၈)နှစ်ပြည့်ပြီး အသက်(၃၀)နှစ်ထက် မကော်လွန်သူ
ဖြစ်ရမည်။
(ဂ) ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်သူဖြစ်ပြီး နေရာဒေသမရွေး သွားရောက်တာဝန်ထမ်းဆောင်
နိုင်ရမည်။
၄။ လျှောက်လွှာတွင် အောက်ပါအချက်များကို ပြည့်စုံစွာဖော်ပြရပါမည်-
(က) လျှောက်ထားသူ၏အမည်နှင့်နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်အမှတ်
(ခ) မွေးသက္ကရာဇ်
(ဂ) လူမျိုးနှင့်ကိုယ်ပိုင်သည့်ဘာသာ
(ဃ) လျှောက်ထားလိုသည့်ရာထူး
(င) ပညာအရည်အချင်း အောင်မြင်သည့်အစွမ်းနှင့် အောင်မြင်ခဲ့သည့်ကျောင်း/တက္ကသိုလ်
(စ) မိဘအမည် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်အမှတ်နှင့် ၎င်းတို့၏အလုပ်အကိုင်
(ဆ) ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာအပြည့်အစုံနှင့်ဖုန်းနံပါတ်
(ဇ) အမြဲတမ်းနေရပ်လိပ်စာအပြည့်အစုံ
(ဈ) ရေဖြေစာမေးပွဲဖြေဆိုမည့်စာစစ်ဌာန
၅။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ပါစာရွက်စာတမ်းများ ပူးတွဲပါရှိရမည်-
(က) နှစ်လအတွင်း ရိုက်ကူးထားသော ပတ်စ်ပို့အရွယ်စာတံပုံ(၂)ပုံ
(ခ) အခြေခံပညာအထက်တန်းအောင်လက်မှတ်မိတ္တူ၊ ဘွဲ့လက်မှတ်မိတ္တူ
(ဂ) အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ
(ဃ) နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမိတ္တူ
(င) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်းသက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေး
မှူး၏ ထောက်ခံချက်မူရင်း
(စ) သက်ဆိုင်ရာပြည်သူ့ဝန်ထမ်းစခန်းစာစစ်ခုံမှ ပြစ်မှုကင်းရှင်းကြောင်းထောက်ခံချက်မူရင်း
၆။ လျှောက်လွှာကိုအပိုင်(၂)တွင်ဖော်ပြထားသည့် မိမိတာဝန်ထမ်းဆောင်လိုသောရက်စွဲအစွဲအစွဲ
၂၂-၃-၂၀၂၀ရက် ရောက်ဆုံးထား၍ ပေးပို့လျှောက်ထားရမည်ဖြစ်ပြီး လျှောက်လွှာတင်သည့်
ရက်၏ သတ်မှတ်နေရာသို့ စာမေးပွဲဖြေဆိုရမည်။ လျှောက်လွှာပို့ရက်ထက် ကော်လွန်ပေးပို့
လာသောစည်းကမ်းနှင့် မကိုက်ညီသောလျှောက်လွှာများကို လက်ခံမည်မဟုတ်ပါ။
၇။ ရေဖြေစာမေးပွဲအား ၂၉-၃-၂၀၂၀ ရက်တွင် နေပြည်တော်ရုံးချုပ်နှင့် သက်ဆိုင်ရာ
တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံးများ၌ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပြီး အထွေထွေပာဏှာ
အခြေခံရမည်။ ရေဖြေစာမေးပွဲအောင်မြင်သူများကိုသာ လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်း ဆောင်ရွက်မည်
ဖြစ်ပါသည်။
၈။ ရေဖြေစာမေးပွဲကတိပြားများအား ၂၈-၃-၂၀၂၀ရက်တွင် မိမိလျှောက်လွှာတင်ထားသည့် ပြည်တွင်း
အခွန်ဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်) ရုံးအမှတ်(၄၆)နေပြည်တော်နှင့် သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်
အခွန်ဦးစီးဌာနများရုံးများတွင် ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
၉။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်) ရုံးအမှတ်(၄၆) နေပြည်တော်၊
တယ်လီဖုန်းအမှတ်-၀၆၇-၄၀၃၀၂၀ နှင့် သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနများ
ရုံးများသို့ လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ တယ်လီဖုန်းဖြင့်ဖြစ်စေ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်-ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ သီလဝါစက်မှုဇုန်၊ မြေကွက်အမှတ်
(၁၃၃) ဧရိယာ(၁.၈၄၈)ဧက အမည်ပေါက် ဗိုလ်မှူးကြီးကျော်လင်းထွန်း(ငြိမ်း) [၉/မန(နိုင်)
၀၉၈၅၄၇]ထံမှ စာချုပ်စာတမ်းအဆက်အသွယ်ဖြင့် နောက်ဆုံးပယ်ယူထားသူ ဦးသိန်းဟန်[၁၂/ကမ(နိုင်)
၀၄၄၄၉၇]က မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနသို့ ၎င်းအမည်ဖြင့် စက်မှုမြေဌာနစာချုပ် ထုတ်ယူ
ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာမှုအပေါ် ခွင့်ပြုရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ
(၁၄)ရက်အတွင်း အထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန (အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေး
ဌာနခွဲ)သို့ တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနခွဲ
မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်းသတိပြုစွာ

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဦးဆုံးနှင့်အကြီးဆုံး
အိမ်ဆောက်ပစ္စည်းဆိုင်ကြီးဖြစ်သည့်



PRO1 HOME CENTER ၏

တတိယမြောက် **SATSAN BRANCH YANGON**

ကို

၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ (၂၀) ရက်နေ့တွင်
အောင်မြင်ခမ်းနားစွာ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ခြင်းအတွက်
လှိုက်လှိုက်လှဲလှဲဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း

**Hin Leong
Trading (Pte.) Ltd.**

**Ocean Tanker Co.,Ltd.
Management and Staff.**

Colgate®



မကြည်စင်ဖြူ

ပထမနှစ် (သမိုင်း)၊ ပြည်တက္ကသိုလ်
ကျေးသိဖြူ၊ ရွှေတောင်မြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး

၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွက် ပထမဆုံး ကျပ်(၅၄)သိန်းတန်
ကိုးဂိတ် ပညာသင်ဆု ကံထူးရှင်

★ ★ ★ မည်သူမဆို နောက်ထပ်ကံထူးရှင် ဖြစ်နိုင်ပါတယ် ★ ★ ★



ပညာသင်ဆုပေါင်းများစွာ ကျန်ရှိနေသေးတာမို့ ဒီနေ့ပဲ ကိုးဂိတ် စုပါစထရောင်း သွားဝယ်လိုက်ပါ

အ.ထ.က (၁) ဒဂုံ အာစရိယပူဇော်ပွဲ

အ.ထ.က(၁)ဒဂုံ ကျောင်းသား/သူဟောင်းများ (၁၉၈၁-၂၀၁၅) ၏ (၁၉) ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲကို မတ်လ(၂၇)ရက်၊ တနင်္ဂနွေနေ့၊ နံနက်(၉)နာရီတွင် ကျောင်းဝင်းအတွင်းရှိ ဒဂုံသီရိခန်းမ၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ ကျောင်းသား/သူ ဟောင်းများ တက်ရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အာစရိယပူဇော်ပွဲအတွက် လှူဒါန်းလိုပါက ဝင်းစန္ဒာကြီး(၈၆) ၀၉-၅၁၈၉၂၀၊ ဇော်မင်းဦး(၈၆) ၀၉-၇၃၁၁၄၂၈၊ မမိုးဦး(၈၆) ၀၉-၅၁၉၄၉၅၈၊ ဝင်းပပလင်း(၈၇) ၀၉-၇၃၁၅၇၃၄၊ ကေခိုင်လင်း(၉၀) ၀၉-၅၁၂၇၂၁၅၊ အောင်ကိုကို(၉၀) ၀၉-၇၉၄၅၀၄၅၅၊ လှမျိုးထွန်း(၉၀) ၀၉-၂၅၄၀၂၂၆၅၊ ကျော်စွာဝင်း(၉၀)၀၉-၅၁၂၂၃၃၊ အောင်သူထွန်း(၉၀) ၀၉-၈၆၁၄၈၀၀၊ ချိုလေးလွင်(၉၁) ၀၉-၄၄၈၀၂၆၁၆၂၊ မင်းမြတ်(၉၃) ၀၉-၇၈၅၀၆၉၂၁၊ ဇော်မောင်မောင်ကျော်(၉၄) ၀၉-၅၄၁၀၃၇၄၊ ဆုနင်းထက်(၀၀)၀၉-၅၁၃၈၆၁၀၊ မေပွင့်မောင်(၀၂) ၀၉-၅၀၈၁၁၁၂၊ ယမင်းအုန်းမြင့်(၀၇) ၀၉-၅၁၂၀၁၈၈ တို့ထံသို့ ဆက်သွယ် လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

အမှတ်(၅)အထက(B.B.O.A)အာစရိယပူဇော်ပွဲ ငွေရတနာအထိမ်းအမှတ်မဂ္ဂဇင်း စာမူတောင်းခံခြင်း

မန္တလေးမြို့ အမှတ်(၅) အထက(B.B.O.A)ကျောင်းတည် နှစ်(၉၀)ပြည့်နှင့် အာစရိယ ပူဇော်ပွဲ(၂၅) ကြိမ်မြောက် ငွေရတနာအထိမ်းအမှတ် မဂ္ဂဇင်းထုတ်ဝေမည်ဖြစ်ပါ၍ ပါဝင်ရေးသားလိုသော ဆရာ၊ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ ၃၁-၄-၂၀၁၆ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ စာမူ(ဝတ္ထုတို၊ ဝတ္ထုရှည်၊ ဆောင်းပါး၊ ကဗျာ)များပေးပို့ပါရန် လေးစားစွာတောင်းခံအပ်ပါသည်။

မဂ္ဂဇင်း ကော်မတီ

ပေးပို့ရန်လိပ်စာ
ဦးဟန်မော် ဦးကိုလေး
အမှတ်(၇၂)၊ ခေမာသီလမ်းမကြီး Crown စက်ချုပ်နှင့်အထည်ဆိုင်
က-ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာ လမ်း(၇၀) ၂၉x၃၀လမ်းကြား၊
ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းအရှေ့ဘက်၊ မန္တလေးမြို့၊
ဖုန်း-၀၉-၂၆၁၂၇၄၃၈ ဖုန်း-၀၉-၉၁၀၀၀၄၀၃

တစ်ဦးတည်း ဖြစ်ပါကြောင်း ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်နေ ဦးညွန့်ရွှေ၏သမီးဖြစ်သူ မရွှေရီသက်ထား (၁/မကန(နိုင်)၁၃၆၉၁၉၂၄နှင့် မရွှေရည်သက်ထားမှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ မရွှေရီသက်ထား(ခ)မရွှေရည်သက်ထား

သွေးသည်အသက်

ဦးလင်းလင်းသင်တန်း အမှတ်စဉ် (၅၉) မှ သူငယ်ချင်းများအားလုံး သိစေရန်

- (၂၀.၂.၂၀၁၆) ရက်နေ့တွင် ကျရောက်မည့် နှစ်စဉ်ပြုလုပ်မည့် နှစ်ပတ်လည်နေ့ အထိမ်းအမှတ်အား အောက်ပါအတိုင်း ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည် -
 - ကျဆုံး/ကွယ်လွန်ခဲ့ကြပြီးဖြစ်သော သူငယ်ချင်းများအား အာရုံပြုရည်မှန်း၍ (၂၇.၂.၂၀၁၆) ရက်နေ့ (၁၀:၀၀) အချိန် တွင် ဒဂုံမြို့သစ်အရှေ့ပိုင်း၊ (၁၁) ရပ်ကွက်၊ တပင်ရွှေထီးလမ်းရှိ သူခရိုင်ပြုလုပ်ပရဟိတဂေဟာနှင့် ဆည်းပူးချုပ်ကွပ်ကားအဖွဲ့များမှပါဝင်သော အတွက် အထွေထွေအရပ်ရပ် သုံးစွဲရန် စုပေါင်း ထောက်ပံ့ငွေများ လှူဒါန်းခြင်း (အလှူငွေပေးအပ်ပွဲသို့ လိုက်ပါနိုင်ရန်အတွက် ဦးတင်ညို (၀၉-၂၆၀၄၅၄၇)၊ ဦးတင်လင်း (၀၉-၄၅၀၀၃၀၇၄၀)၊ ဦးအောင်ဝင်း (၀၉-၃၁၀၄၅၂၀) တို့နှင့် ဆက်သွယ်ပါရန်)
 - သူငယ်ချင်း/မိသားစုများ စုံညီတွေ့ဆုံစားပွဲအား အင်းလျားလမ်းရှိ ရွှေရွှမ်းကန် စားသောက်ဆိုင် မြက်ခင်းပြင်တွင် (၂၀.၂.၂၀၁၆) ရက်နေ့ (၁၈:၀၀) မှ (၂၂:၀၀) အချိန်ထိ ပြုလုပ်ပါမည်။
 - ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်ပေ/မရသည်ဖြစ်စေ အဆင့်ဆင့် ဆက်သွယ်ပြောကြား၍ မိသားစုများနှင့်အတူ ဖော်ရွှင်စွာ မပျက်မကွက် တက်ရောက်ကြပါရန် ခင်ပင်လေးစားစွာ အသိပေးဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အကျိုးဆောင်အဖွဲ့
(ဇနီး၊ ၀၉-၅၀၀၇၉၄၀၊ ၀၉-၅၁၅၃၉၂၆၊
၀၉-၅၀၀၅၂၃၀၊ ၀၉-၅၀၁၂၆၁၂)

တောင်သာမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) သင်းလုံးကျွတ်အစည်းအဝေး ဖိတ်ကြားလွှာ

တောင်သာမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)၏ (၃၂)ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည် သင်းလုံးကျွတ်အစည်းအဝေး၊ ပညာရည်ချွန်ဆုပေးပွဲနှင့် ဆွေခိုင်ဆုတံဆိပ်ဆုပေးပွဲ အခမ်းအနားကို အောက်ပါ အစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ အသင်းဝင်များ၊ ပညာရည်ချွန်ဆုအတွက် လျှောက်ထားပြီးသူများ၊ ဆွေခိုင်ဆုတံဆိပ် သင်္ချာဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲအတွက် ဆွေခိုင်ဆုတံဆိပ်ရရှိသူနှင့် ဂုဏ်ပြုဆု ရရှိသူများ အသင်း မဝင်ရသေးသောမြို့နယ်သူ/သားများနှင့် အသင်း၏ အကျိုးကိုလိုလားသူများ မပျက်မကွက် တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျင်းပမည့်ရက်	-----	၂-၃-၂၀၁၆ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) တောင်သူလယ်သမားရေး
ကျင်းပမည့်အချိန်	-----	နံနက် (၈:၃၀) နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ	-----	ရွှေကျင်နိကာယသာသနာလင်္ကာရဓမ္မဗိမာန်တော်ကြီး
		ကြားတောရလမ်းနှင့် ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်းထောင့်
		(ရေခဲဆိုင်မှတ်တိုင်အနီး၊မီးပျံင့်ထောင့်)
ဧည့်ခံခြင်းအစီအစဉ်	-----	အခမ်းအနားတွင် ဒံပေါက်ဖြင့်ဧည့်ခံကျွေးမွေးပါမည်
အခမ်းအနားလက်ဆောင်	-----	ဗလာမပါကံစမ်းလက်ဆောင်အစီအစဉ်ပါရှိသည်။

(အမှုဆောင်အဖွဲ့)

ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြို့ပြနှင့် အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန မှ တာဝန်ယူဆောက်လုပ်သည့် တန်ဖိုးအသင့်အတင့် အဆင့်မြင့်မြင့် နေချင်စရာ ဧရာဝတီ - ရတနာ အဆင့်မြင့် အိမ်ရာ



- ရွေးထွေးသော မိသားစုဘဝနှင့် နေရေးအတွက် လုံခြုံစိတ်ချမှတ်စေသော အိမ်ရာ**
- ❖ ရန်ကုန်မြို့လယ်မှ ငြိမ်သက်သော အနားရယူရန်အတွက် သွားလာနိုင်ခြင်း။
 - ❖ ပဲခူးမြစ်၏ သဘာဝအလှကိုခံစားနေထိုင်နိုင်ခြင်း၊ ကျန်းမာ ရေးအတွက် ဝန်းကျင်ကောင်းရှိခြင်း။
 - ❖ စင်ကာပူနိုင်ငံ Suarbanan Company Design ဖြစ်ပြီး ငလျင်ဒဏ်ခံနိုင်ရန်တည်ဆောက်ထားခြင်း။
 - ❖ Semi-Precast System ဖြင့်တည်ဆောက်ထားခြင်း။
 - ❖ ၂၄ နာရီရေ၊ မီး၊ ဓာတ်လျှောက်များဖြင့် သင့်တော်သော ဝန်ဆောင်မှု ရရှိနိုင်ခြင်း။
 - ❖ သီလဝါအထူးစီးပွားရေးစက်မှုဇုန်၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းစက်မှုဇုန်၊ ဒဂုံတောင်စက်မှုဇုန်များတည်ရှိခြင်းအတွက် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများလွယ်ကူခြင်း။
 - ❖ Car Parking, Garden, School, Play Ground, Commercial Building, Bus Terminal စသည့် အခြေခံအဆောက်အအုံများ ပြီးပြည့်စုံစွာပါရှိခြင်း။
 - ❖ သီလဝါစက်မှုဇုန်၊ ဟံသာဝတီအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်တို့နှင့် ဆက်သွယ်နိုင်သည့် ရန်ကုန်မြို့၏ ဒုတိယမြို့ပတ်လမ်း ပေါ်တွင်တည်ရှိခြင်းကြောင့် အနာဂတ် နိုင်ငံတကာအဆင့်မြင့် မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးမှုပတ်ဝန်းကျင်ဖြစ်ခြင်း။
 - ❖ **ဂူတိုင်းအိမ်ရာဖိုင်ဆိုင်ရီမူရရှိစေရန် CHD ဘဏ်နှင့် နှစ်စဉ် အရပ်ကျငွေပေးငွေပေးစနစ်များ စီစဉ် ဆောင်ရွက်ထားခြင်း။**

မည်သူမဆို ရွတ်လေ့စွာ ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်...

ဆက်သွယ်ဝယ်ယူနိုင်မည့်နေရာများ
စီမံကိန်းညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ ဧရာဝတီ၊ ရတနာ အိမ်ရာစီမံကိန်း၊ ဒဂုံမြို့သစ်တောင်ပိုင်း။
မြို့ပြနှင့် အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနရုံးများ၊ ဆောက်လုပ်ရေးနှင့် အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေး ဘဏ်များ။

ဆက်သွယ်ရန် ဝန်ထမ်းများ
၀၁-၅၉၀၀၈၈၊ ၀၁-၈၁၀၀၇၁၅၊ ၀၆၇-၄၀၇၂၆၇၊ ၀၉-၂၅၀၆၀၀၇၁၁၊ ၀၉-၂၅၀၆၄၆၈၀၂၊
၀၁-၃၇၁၀၄၅-၄၀၇၊ ၀၁-၃၇၁၉၁၁၊ ၀၁-၃၇၁၃၂၁။





(၂)နှစ် ပြည်လွှမ်းဆွတ်သတိရခြင်း

(၂၁-၂-၂၀၁၄မှ ၂၁-၂-၂၀၁၆)

ဦးမောင်မောင်ဝင်း

ဘာလိုလိုနဲ့ (၂)နှစ်တောင်ပြည့်သွားပြန်ပြီ ကိုမောင်မောင်ဝင်းရယ် (၂)နှစ်ပြည့်သွားသော်လည်း ကျွန်မရင်ထဲမှာတော့ (၂)လလို့ပဲ ခံစားရတယ်။ နေ့မြင်ညပျောက်ဆိုတဲ့စကားက သိပ်မှန်တာပဲ ကိုမောင်ဝင်းရေ သေခြင်းတရားဆိုတာ ငယ်တယ်ကြီးတယ်ဆိုတာမဟုတ်ဘဲ ကိုယ့်အလှည့်ကျ ကိုယ်သွားရမယ်ဆိုတာကို သိလိုက်ရတယ်။ ကျွန်မတို့ရဲ့ သားသမက်ဖြစ်တဲ့ ကိုအောင်တင့်လည်း အသက်(၃၆)နှစ်မှာ သေချင်းတရားဆိုတဲ့ ကံရဲ့အလှည့်ကို ရောက်သွားရတယ်။

ကျွန်မတော့ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် ကျန်းမာကြံ့ခိုင်အောင်ကြိုးစားပြီး သမီးကြီး၊ သမီးလတ်၊ သမီးငယ်၊ သားနှင့် မြေးလေး(၂)ယောက်အပါအဝင် အစ်ကို၊ အစ်မ၊ မောင်၊ ညီမတွေနဲ့အတူ ကိုမောင်ဝင်းထားခဲ့တဲ့ အပင်ကြီးအောက်မှာ ညီညီညွတ်ညွတ်နဲ့ သေချာစွာစိမ့်ခန့်ခဲ့ပြီး လမ်းမကြီးပေါ်မရောက်သေးတဲ့ သား၊ သမီး၊ မြေးလေးတွေကို ပန်းခင်းသောလမ်းပေါ် ရောက်အောင် ကျွန်မတင်ပေးမှာပါ။ ကိုမောင်ဝင်း ဆွဲထားခဲ့တဲ့ မပြီးသေးသော ပန်းချီကားကြီးလည်း ပြီးဆုံးအောင် ရေးဆွဲပြီးသွားပါပြီ။

ပါပါကြီး ဆုံးပါးသွားတဲ့ ၂၁-၂-၂၀၁၄ရက်မှစပြီး ၂၁-၂-၂၀၁၆ ရက်အထိ လစဉ်၊ လတိုင်း မပျက်မကွက် ပါပါကြီး ရဟန်းဘောင်ဝင်ခဲ့တဲ့ သာသနာ့ဝံသကျောင်းမှာ ဆရာတော်ကြီး အများထားပြီး ကျောင်းရှိသံဃာအပါး ၁၀၀ကျော်ကို အရုဏ်ဆွမ်း၊ နေ့ဆွမ်း၊ အချိုပွဲများကို ပါပါကြီးအတွက် ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပေးထားပါတယ်။ ရေရှားပါးတဲ့ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ အိမ်မဲမြို့နယ်ရှိ ကရင်ကုန်းကျေးရွာမှာလည်း ရေစက်ကြီး(၂)ခု လှူဒါန်းထားပါတယ်။ ပုပ္ပိုးတောင်နားရှိတဲ့ ဘုန်းကြီးကျောင်းမှာ ရေစက်(၁)ခု၊ ပုပ္ပိုးတောင်အနီးအနားရှိ ရွာလေးထဲမှာ လည်း ရေစက်(၁)ခုနှင့် အတူနေခဲ့တဲ့ ဒေါ်ပုံမြို့နယ်၊ မြို့သစ်ရပ်ကွက်မှာလည်း ကျွန်မတို့မိသားစုကဦးဆောင်ပြီး ရေကန်ကြီးကို ပြုပြင်မွမ်းမံခဲ့တယ်။ နောက်ရွာမှာရှိတဲ့ ရွာတော်ရှင်နန်းကြီး ကိုလည်း ကျွန်မတို့မိသားစုက လှူလိုက်တယ်။ အခုလည်း ကိုမောင်ဝင်း ရဟန်းဘောင်ဝင်ခဲ့တဲ့ သာသနာ့ဝံသကျောင်းမှာ ကျောင်းဆောင်အသစ် ဆောက်လုပ်မှာဖြစ်တဲ့အတွက် ကိုမောင်ဝင်း (၂)နှစ်ပြည့်ကို အများထားပြီး ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀၀၀/-ကို လှူဒါန်းမှာဖြစ်တဲ့အတွက် ကျွန်မ ချစ်ဇနီး မစမ်းနဲ့အတူ သမီးကြီး မဝင်းဝင်းမာ၊ သမီးလတ် မပြည့်ဖြိုးဝင်း၊ သား ဖြိုးမောင်မောင်ကျော်၊ သမီးငယ် မစိုးစံမိုး(ခ)မိရှယ်နှင့် မြေးမလေး(၂)ယောက်ဖြစ်တဲ့ မဆုလာဘ်ရတနာနှင့် မဆုမြတ်ရတနာတို့နဲ့အတူ ဖခင်၊ အစ်ကို၊ အစ်မ၊ မောင်၊ ညီမများ ကျွန်မ၏တပည့် သားသမီးအပေါင်းမှ ပါပါကြီးအတွက် (၂)နှစ်ပြည့်အလှူဒါနကို ပြုလုပ်ပေးပါတယ်။ ယခုရောက်ရှိနေတဲ့ ဘုံဗိမာန်မှနေပြီး ကြားနိုင်၊ သိနိုင်၊ မြင်နိုင်ပြီး ယခုထက် မြင့်မြတ်တဲ့ဘုံဘဝသို့ ရောက်ရှိပါစေလို့ အမျှပေးပေးပါတယ်။

ပါပါကြီးရေ အမျှ---အမျှ---အမျှ---

ချစ်ဇနီး-မစမ်း(ချမ်းသာကြီးအပေါင်ဆိုင်)မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဗိုလ်မှူးကြီးကောင်းလှ(ငြိမ်း)
ကြည်း-၈၁၁၈၊ ဗသက(၂၁)
အစ်ကိုကဲ့သို့ လေးစားရသော ဗိုလ်မှူးကြီးကောင်းလှသည် ၁၂-၂-၂၀၁၆ ရက် (သောကြာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဗိုလ်မှူးကြီးမျိုးမင်း(ငြိမ်း)နှင့်မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဗိုလ်မှူးကြီးကောင်းလှ(ငြိမ်း)
ကြည်း-၈၁၁၈၊ ဗသက(၂၁)
ဗိုလ်မှူးကြီးကောင်းလှသည် ၁၂-၂-၂၀၁၆ ရက် (သောကြာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဗသက(၂၁)ညီနောင်များ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်နန်းကြည်ဝင်း
အသက် (၈၀)
ဦးထူးမြင့်-ဒေါ်လှလှအေးတို့၏မိခင် ဒေါ်နန်းကြည်ဝင်းသည် ၁၇-၂-၂၀၁၆ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
တိုးတက်လင်းကုမ္ပဏီမိသားစု

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း
ဦးအောင်မင်းဦး
ဦးစီးအရာရှိ(ငြိမ်း) ဆောက်လုပ်ရေး
အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ် (ကကယ) အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်(ပဆင)
အသက်(၈၄)နှစ်
၂၈-၁-၂၀၁၆ (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားခဲ့သောဖခင်ကြီး ဦးအောင်မင်းဦး၏နာရေးကိုစွာအဝဝကို အဘက်ဘက်မှ ကူညီပေးခဲ့ကြသော စစ်အင်ဂျင်နီယာ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(မြေသားနှင့်ကွန်ကရစ်စမ်းသပ်စာတံခွဲဌာန)မှ အရာရှိစစ်သည်မိသားစုများ၊ အမှတ်(၁)ဆောက်လုပ်ရေး အင်ဂျင်နီယာတပ်ရင်းမှ တပ်မှူးကြီးနှင့်တကွ အရာရှိစစ်သည် မိသားစုများ၊ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန တံတားဦးစီးအရည်အသွေးထိန်းသိမ်းရေးဌာနခွဲမှ ဒုညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့်ဝန်ထမ်းများ၊ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန အဆောက်အဦးသုတေသနမှ ဝန်ထမ်းများ၊ Tiger Supply Co.,Ltdနှင့် Authetic Co.,Ltd မိသားစု ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများနှင့် လွမ်းသူ့ပန်းခြံမြင်းပို့ဆောင်ရေးဌာနသော ဌာနအသီးသီးမှ တာဝန်ရှိသူများအားလုံးကို အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဗိုလ်မှူးလှသွင် (ငြိမ်း) မော်လမြိုင်
ကြည်း-၆၇၃၃၊
အမှတ် (၁) စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ စီးကရက်စက်ရုံမှူး(ငြိမ်း)
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနေ ဦးအောင်ကျော်ဆင့်-ဒေါ်အေးအေးမော် (ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး၊ ပြည်ခရိုင်တရားရုံး) တို့၏ဖခင်ကြီးဖြစ်သူ ဗိုလ်မှူးလှသွင်(ငြိမ်း) သည် ၁၃-၂-၂၀၁၆ (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၁:၃၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
မိတ္ထီလာ (အ. ထ. က -၃၊ ကျောင်းသားဟောင်းများ)
ဦးကျော်ကျော်ဆွေ၊ ဦးမြင့်ထွန်း၊ ဦးလှမိုး၊
ဦးကျော်စွာဦး၊ ဦးကျော်ဝင်းဦး၊ ဒေါ်ခင်ဆွေဦး ၊ ဒေါ်ဝင်းတီ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဆရာကြီး ဦးတိမ်ကြည်
အသက်(၇၉)နှစ်
(မြန်မာစာဌာနမှူး-ရန်ကုန်စက်မှုတက္ကသိုလ်)
ပါမောက္ခဒေါ်မြဆွေ(ငြိမ်း)၏ခင်ပွန်း၊ ရန်ကုန်စက်မှုတက္ကသိုလ်၊ မြန်မာစာဌာနမှူး-ဆရာကြီး ဦးတိမ်ကြည်သည် ၁၃-၂-၂၀၁၆ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
(၁၉၆၄နှင့်၁၉၆၅)ခုနှစ် ပထမနှစ် ရန်ကုန်စက်မှုတက္ကသိုလ်
ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်း

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်မြ(ခ)ချာလေဝှား
အသက်(၈၃)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့၊ လသာမြို့နယ်၊ ကမ်းနားလမ်း၊ အမှတ်(၄၄၄)၊ ခြောက်လွှာနေ ဦးကျော်လွင်ဦး (Operations Director-Shwe Me' Co.,Ltd)-ဒေါ်အေးအေးအောင်၊ ဦးမင်းသူ (Maintenance and Parts Procurement Manager-Shwe Me' Co.,Ltd)-ဒေါ်နီနီလွင်၊ ဦးအောင်သူ (Senior Manager Admin & Finance Department-Shwe Me' Co.,Ltd)တို့၏မိခင်သည် ၁၇-၂-၂၀၁၆ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၆:၅၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့်အတူထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
ဒါရိုက်တာအဖွဲ့နှင့်ဝန်ထမ်းများ
Shwe Me' Co.,Ltd

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးတင့်လွင်(ခ)ရှာကင်းမိလွန်
အသက်(၉၀)
Dr.အောင်သူ-ဒေါ်ရွှေအေး(လိပ်ပြာသက်န်းပိတ်လိပ် ဖြန့်ချိရေးနှင့် Silky House Silk & Embroidery)တို့၏ဖခင်ကြီး ဦးတင့်လွင်(ခ)ရှာကင်းမိလွန်သည် ၁၉-၂-၂၀၁၆(သောကြာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
လိပ်ပြာသက်န်းပိတ်လိပ် ဖြန့်ချိရေးနှင့် Silky House Silk & Embroidery
မှ ဝန်ထမ်းများ

ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိခြင်း
ဘုရား၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဝါယာကကြီး
ဦးဌေးဝင်း (Managing Director)
Galaxy Power Group Co.,Ltd
အသက်(၅၆)နှစ်
၃-၂-၂၀၁၆ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် ကွယ်လွန်ခဲ့ပါသော ဦးဌေးဝင်း၏ နာရေးကိုစွာအဝဝတွင် အဘက်ဘက်မှ အနီးကပ်ပိုင်းဝန်းကူညီ ပံ့ပိုးဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသော ကုမ္ပဏီအသီးသီးမှ လူကြီးများ၊ သူငယ်ချင်း မိတ်ဆွေများ၊ ဆွေမျိုးများအားလည်းကောင်း၊ ကိုယ်တိုင်မလာရောက် နိုင်သော်လည်း သတင်းမေးမြန်း အားပေးနှစ်သိမ့်ပေးခဲ့ကြသောသူများ၊ လွမ်းသူပန်းခြံမြင်းများ ပေးပို့ခဲ့ကြသော မိတ်ဆွေသင်္ဂဟများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးအောင်သန်းဇော် (MOGE) (Audit)
အသက် (၅၈) နှစ်
စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်၊ မေခဆောင်ကျောင်းသားဟောင်း ဦးအောင်သန်းဇော် (Eco 79)သည် ၁၅-၂-၂၀၁၆ (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၁:၃၀ နာရီတွင် နေပြည်တော် ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
မေခဆောင်ဖောင်ဒေးရှင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ပါမောက္ခဒေါက်တာသစ်လွင်
ဂုဏ်ထူးဆောင်ပါမောက္ခ(ဆေးတက္ကသိုလ်-၁)ရန်ကုန်
ပါမောက္ခ/ဌာနမှူး(ငြိမ်း)၊ ဆေးတက္ကသိုလ်(၁)ရန်ကုန်
ပါမောက္ခဒေါက်တာသစ်လွင်သည် ၉-၂-၂၀၁၆ရက် နံနက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါကြောင်း။
ပါမောက္ခဒေါက်တာနေစိုးမောင်(ပါမောက္ခချုပ်)
ဒေါက်တာအေးမိုးမိုးလွင်(ဌာနမှူး-စီမံ)
ဒေါက်တာဆွေမာမြင့်လွင်၊ ဒေါ်အိအိမြိုင်
ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးတက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးကိုကိုမောင်
အသက်(၄၅)နှစ်
(Chief Officer) MT-MELATI 5
Raffles Shipmanagement S'pore
ဦးကိုကိုမောင် အသက်(၄၅)နှစ် CDC-24964သည် Raffles Shipmanagement S'poreကုမ္ပဏီပိုင် MT-MELATI 5သင်္ဘောပေါ်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရင်း ၁၅-၂-၂၀၁၆ ရက်တွင် Indonesia နိုင်ငံ PelinFaung ဆိပ်ကမ်းတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
သူငယ်ချင်းများ-Capt.ဉာဏ်စိုးလွင်၊ Capt.ရဲအောင်၊ Capt.မျိုးမြင့်အောင်၊ Capt.အောင်ထူးရွှေ၊ Capt.မင်းမော်၊ Capt.လေးခိုင်၊ Capt.အောင်ဇေယျ၊ Capt. အောင်နိုင်၊ Capt.မိုးကျော်၊ Capt.အောင်လင်းဝေ၊ Capt.အောင်ကျော်ထွန်း၊ ဇော်မျိုးထွေး(Chief Officer) ကိုဝင်းနိုင်၊ ကိုမိန့်လှ၊ ကိုသိန်းဝင်း၊ ကိုအာမက်

မြန်မာ့မီးရထားရုံးဟောင်းအား ရှေးမူလက်ရာမပျက် ပြုပြင်မွမ်းမံပြီး ကြယ်ငါးပွင့်ဟိုတယ်ပွင့်လှစ်မည်

ရန်ကုန်မြို့ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ် အလံပြဘုရားလမ်းနှင့် ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်းထောင့်ရှိ မြန်မာ့မီးရထားရုံးဟောင်းမြေနေရာနှင့် ရှေးဟောင်းအဆောက်အအုံ(ယာဉ်)ကို ရှေးမူလက်ရာမပျက် ပြုပြင်မွမ်းမံပြီး ကြယ်ငါးပွင့်အဆင့်ရှိ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ဟိုတယ်အဖြစ်ပွင့်လှစ်ရန် နှစ်ရှည်ငှားရမ်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ရထားဦးဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ သိရသည်။

“မီးရထားအင်တာနေရှင်နယ်ဟိုတယ်လီမီတက်ကို နှစ်ရှည်ငှားရမ်းတာဖြစ်ပါတယ်။ မြန်မာ့မီးရထားရုံးဟောင်းကို ရှေးမူလက်ရာထိန်းသိမ်းပြီး ဟိုတယ်အဖြစ် ပြောင်းလဲတည်ဆောက်ရေးအတွက် အခြားခေတ်မီအဆောက်အအုံတွေထပ်မံပေါင်းထည့်ပြီး ဆောင်ရွက်သွားမှာပါ။ အဲဒီလိုဆောင်ရွက်တဲ့အခါမှာလည်း အဆောက်အအုံကို ရှေးမူလက်ရာစေတီ နိုင်ငံတကာအဆင့် ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များနဲ့ပူးပေါင်းပြီး ပြုပြင်မွမ်းမံသွားမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု မြန်မာ့မီးရထား(စီးပွားရေး)မှ အထွေထွေမန်နေဂျာ ဦးအောင်မြင့်လှိုင်ကပြောသည်။

အဆိုပါ မြန်မာ့မီးရထားရုံးဟောင်း အဆောက်အအုံသည် ၁၉၀၈ ခုနှစ်ကတည်းက စတင်ဆောက်လုပ်ခဲ့သည့် အဆောက်အအုံဖြစ်သည့်အတွက် ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက သမိုင်းဝင် ရှေးဟောင်းအဆောက်အအုံအဖြစ်သတ်မှတ်ကာ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲအောင် ထိန်းသိမ်းရန် ကြေညာချက်ထုတ်ပြန်ထားသော အဆောက်အအုံဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယခု ပြုပြင်တည်ဆောက်နေသည့် မြန်မာ့မီးရထားရုံးဟောင်းအဆောက်အအုံအပါအဝင် **စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၁ သို့** □



သတင်း-သီလီမင်း
ဓာတ်ပုံ-ခင်မောင်ဝင်း(ကြေးမုံ)

မြို့နင်းများ ထူထပ်စွာကျရောက်ခြင်းကြောင့် ခရီးသွားများ အခက်အခဲနှင့်ရင်ဆိုင်ရ



ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ - ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင် ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်တစ်ဖက်ကမ်းရှိ ခရီးသွားလုပ်သားပြည်သူများနှင့် အဋ္ဌမတန်းစာမေးပွဲဖြေဆိုကြမည့် ကလေးငယ်များသည် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ရက် နံနက် ၆ နာရီခွဲမှ ၇ နာရီခွဲအထိ မြို့နင်းများပိတ်ဆို့ကာ ကျရောက်ခြင်းကြောင့် ခရီးသွားလာရေး ကြန့်ကြာမှုအခက်အခဲနှင့်ရင်ဆိုင်ရသလို စာမေးပွဲဖြေဆိုမည့်ကလေးငယ်များလည်း အခက်အခဲဖြစ်လျက်ရှိကြောင်း တွေ့ရှိရသည်။

သို့ဖြစ်ရာ အလတ်ခေါင်းရပ်ကွက် ရေယာဉ်ကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့မှ အဋ္ဌမတန်းစာမေးပွဲဖြေဆိုမည့် ကလေးငယ်များ စာမေးပွဲခန်းသို့ အချိန်မီရောက်ရှိနိုင်ရေးနှင့် ခရီးသွားများ သွားလာမှုအဆင်ပြေချောမွေ့ရန်အတွက် အထူးကြပ်မတ်ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ရွှေတိုင်လွင်)



ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ရက်က ရန်ကုန်မြို့၌ မြို့နင်းများ ထူထပ်စွာကျဆင်းမှုကြောင့် ပန်းဆိုးတန်း-ဒလ ဆိပ်ကမ်း၌ ကူးတို့ရေယာဉ် စီးနင်းရန် စောင့်ဆိုင်းလျက်ရှိသည့် ခရီးသွားပြည်သူများကို တွေ့ရစဉ်။ အောင်မင်း(ဒလ)

၂၀၀၄-၀၅ ပညာသင်နှစ်အောင်စာရင်း၏ အောင်မြင်မှုမှတ်တိုင်....

ဆရာကောင်း (ငါး - ၂) အင်္ဂလိပ်စာ (၁) ငါးကံစာရင်းထွန်းနိုင်မှ တည်ဆောင်သော

ကျောင်းထက်ကျော်

တန်းစုံ ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း

(ပူလတန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအထိ)

အဆင့်မြင့်စာသင်ပိုင်းများ (၀၁၉၂၁၀တန်း)

စာသုံးသွင်းငွေခံအိ (၀၁၉၂၁၀တန်း)

ပူလတန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအထိ စည်းစိမ်၊ စာ၊ စာပေ အထူးကောင်းမွန်သည့်ဟု မိဘအုပ်ထိန်းသူများအကြား ဂုဏ်သတင်းပေးပို့ပေးသော ကျောင်း

ကြိုတင်အပ်နှံနိုင်ပါပြီ။

မမြမ်းဆူသာ ဆာတမ - ၇၇ ဘာသာစုံဂုဏ်ထူး လူ့စွန့်ပေးနိုင်သူ	မပေဝီမောင် ဆာတမ - ၂၉၅ ဘာသာစုံဂုဏ်ထူး မြန်မာစာပိုင်းဆိုင်ရာ (၆)	မနင်းရည်သင်း ဆာတမ - ၆၀၆ ဘာသာစုံဂုဏ်ထူး မြန်မာစာပိုင်းဆိုင်ရာ (၇)	မသီရိနန္ဒာအောင် ဆာတမ - ၄၇၉ ဘာသာစုံဂုဏ်ထူး မြန်မာစာပိုင်းဆိုင်ရာ (၈)	မခင်ရွှေပါသင်း ဆာတမ - ၂၅၇ ဘာသာစုံဂုဏ်ထူး မြန်မာစာပိုင်းဆိုင်ရာ (၉)
---	---	---	--	---

၅ ဘာသာဂုဏ်ထူး - ၁၈ ဦး
၄ ဘာသာဂုဏ်ထူး - ၂၁ ဦး

၃ ဘာသာဂုဏ်ထူး - ၂၀ ဦး
၂ ဘာသာဂုဏ်ထူး - ၁၁ ဦး
၁ ဘာသာဂုဏ်ထူး - ၂၆ ဦး

မြဲအမှတ် - ၃၃ (၆ - ၂)၊ နတ်မောက်လမ်းဘယ် (၁) မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက်လမ်း၊ မိုးစိန်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။
HOT LINE - 09 421 168127, 09 420 700008, 01 548339, 01 552348

Malaysia တက္ကသိုလ်ကြီးမှ တိုက်ရိုက်ပေးအပ်သော

MBA

From One of Malaysia's Top University in Myanmar

Duration : 18 months (Weekend Classes Only)

Installments Available!!

Enroll Now! March Intake

www.yctcinstitute.com
www.msu.edu.my

အမှတ် (၂၄)၊ ယောမင်းကြီးလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ (Park Royal Hotel အနီး)
09-420 1633 16, 09-254 2696 44

ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် ထုတ်ဝေသည့် မြေးမိုး မဂ္ဂဇင်း၏ အပိုင်းတစ်ပိုင်းဖြစ်ပြီး မြန်မာ့မီးရထားရုံးဟောင်းအား ရှေးမူလက်ရာမပျက် ပြုပြင်မွမ်းမံပြီး ကြယ်ငါးပွင့်ဟိုတယ်ပွင့်လှစ်မည် ဟု မြန်မာ့မီးရထား(စီးပွားရေး)မှ အထွေထွေမန်နေဂျာ ဦးအောင်မြင့်လှိုင်ကပြောသည်။